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در پی شهادت دو نفر از جوانان بحرینی توسط رژیم آل خلیفه بحرین، حساب توییتر عربی پایگاه اطلاع رسانی دفتر حفظ و نشر آثار رهبر انقلاب اسلامی، موضعی از حضرت آیت الله خامنه ای در واکنش 
به این جنایت را منتشر کرد. رهبر انقلاب درباره این حادثه فرمودند: »ظلم و زور پایدار نخواهد ماند و تصمیم و اراده ملت های عدالت طلب سرانجام پیروز خواهد شد.« رژیم آل خلیفه در ادامه سرکوب 
معترضان خود، روز شنبه هفته جاری دو تن از جوانان بحرینی به نام های احمد الملالی ۲۴ ساله و علی العرب ۲۵ساله را پس از شکنجه اعدام کرد.  رهبر انقلاب اسلامی پیش از این نیز در موضعگیری 
های متعدد به جنایات این رژیم اشاره و آن را محکوم کرده بودند.   تاکید رهبر انقلاب بر تحقق وعده های الهی نکته مهم و کلیدی بیان کوتاه رهبری، تاکید بر ناپایداری ظلم و زور و پیروزی نهایی ملت 
های عدالت طلب است. این تصریح مبتنی بر اطمینان از تحقق وعده الهی است که براساس مضامین قرآنی به پایان یافتن ظلم و ستم و غلبه مستضعفین جهان اشاره دارد. رهبر انقلاب پیش از این هم 
بارها بر تحقق وعده های الهی در صورت عمل به تکالیف، تاکید کرده اند. رهبر انقلاب سال ۹۵ در دیدار دبیر کل جنبش جهاد اسلامی فلسطین فرمودند: پیروزی »وعده تردید ناپذیر الهی در صورت 
استمرار مبارزه و تحمل سختی ها« است؛ دشمنی با جبهه حق، طبیعت مستکبران است بنابراین نباید از ادامه دشمنی ها دچار تعجب شد.رهبر انقلاب در یکی از دیدار ها با اشاره به تحولات جاری در 

عرصه بین المللی بر این نکته تصریح کردند: غرب و آمریکا و صهیونیزم، امروز از همیشه ضعیف ترند. 

هفته نامه اقتصادی ایران

 عبدالرضا مصری در برنامه دست خط : 

نایب رئیس مجلس: هیچ دولتی به اندازه 
دولت فعلی اختیارات نداشته است

صالحی در نشست خبری در هرمزگان: 

بیش از ٨٠٠ میلیارد تومان در سفرهای 
استانی تفاهم نامه منعقد شده است

شورای  نایب رئیس مجلس 
اسلامی گفت: طی ۴0 سال هیچ 
دولتی حتی دولتی که مقام معظم 
رهبری رئیس جمهور آن بودند، 
چنین اختیاری که دولت کنونی 

دارد را نداشته است.
عبدالرضا مصری نائب رئیس دوم 
مجلس شورای اسلامی مهمان این 
هفته برنامه دست خط بود. وی در 
بخشی از این برنامه در پاسخ به 
اختیارات  درخصوص  سؤالی 
اجرایی دولت و اینکه گفته می شود اختیارات دولت ۲۵ درصد 
است، اظهار داشت: چه اختیاراتی ندارند؟ از ابتدای انقلاب تاکنون 
در این ۴0 سال هیچ دولتی حتی دولتی که مقام معظم رهبری 
رئیس جمهور آن بود، اینجور اختیاری نداشته که فراقوه ای و 
فراقانونی سه رئیس قوه آنجا جمع شوند ]شورای عالی هماهنگی 
اقتصادی[ و جالب است که برای اولین بار است که هر مجوزی 
این سه سران می دهند، حق نظارت از دستگاه های نظارتی هم 

سلب می شود.
مصری افزود: شخص رئیس جمهور رئیس این جلسه ]شورای 
عالی هماهنگی اقتصادی[ است و عرض می کنم که همه 
درخواست ها برای قوه مجریه است و تصویب می شود. من اعتقاد 
دارم هیچ دولتی به اندازه این دولت از ابتدا تا الان از اختیار 
برخوردار نبوده است و مجلس هم خیلی همراه بوده است. کما 
اینکه عکس آن اتفاقی نمی افتد. مثلًا دولت می گوید از فردا وزیر 
آموزش و پرورش نیست؛ قرار است برای انتخابات مجلس برود. 
بعد می فهمید برای انتخابات مجلس هم نیست و پست در دانشگاه 
آزاد گرفته است، پس قرار نیست در مجلس حضور داشته باشد. 
دولت خودش این را می گوید. اگر همین وزیر را مجلس استیضاح 
می کرد. فردا جنجالی در کشور راه می انداختند که آقا نمی توان 

کار کرد و ما اختیار نداریم.

در  خبری  نشست  در  صالحی 
هرمزگان: بیش از 800 میلیارد 
تومان در سفرهای استانی تفاهم 

نامه منعقد شده است
اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
سیزدهمین  هرمزگان  گفت: 
استانی است که با نگاه امضای 
تفاهم نامه به آن سفر کرده ام و در 
از 800  بیش  قبلی  استان   ۱۲

میلیارد تومان تفاهم نامه منعقد شده است.
به گزارش روابط عمومی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
هرمزگان، سید عباس  صالحی شب گذشته در نشست با 
خبرنگاران استان هرمزگان با بیان این مطلب تصریح کرد: یکی 
از اهداف سفر به استان هرمزگان امضای تفاهم نامه ای بود که 
مقدمات آن توسط وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی و استانداری 

این استان بررسی شده بود.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی از امضای سند توسعه فرهنگ و 

هنر به عنوان مهمترین دستاورد این سفر نام برد.
صالحی گفت: در استان هرمزگان تفاهم نامه خوبی با رقم ۵0۲ 

میلیارد ریال به مدت دو سال تنظیم شد.
عضو شورای عالی انقلاب فرهنگی ادامه داد: با توجه به اینکه 
زیرساخت های استان را جدی تر از گذشته دنبال خواهیم کرد، 
بیش از ۳0 میلیارد تومان از این تفاهم نامه مربوط به بهبود 

زیرساخت های استان است.
وی افزود: تکمیل کتابخانه بندرعباس، احداث مجتمع های 
سیریک و بشاگرد، تکمیل ۴۲ فرهنگ سرای روستایی نیمه 

تمام  و ... در این تفاهم نامه در نظر گرفته شده است.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی تشریح کرد: خوشبختانه در 
بازدیدی که از بندرلنگه و شهر رودان صورت گرفته، استاندار 
هرمزگان از طریق ارزش افزوده یک نگارخانه و یک پلاتوی 
نمایش برای همه شهرستان های استان احداث خواهند کرد.

وی تشریح کرد: در حوزه های ادبی، سینمایی، دینی، مطبوعاتی 
و حمایت از هنرمندان در تفاهم نامه نکاتی خوبی دیده شده 

است تا شرایط مناسبی در این عرصه ها به وجود بیاید.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی تصریح کرد: با توجه به اینکه 
زمان استاندارد ساخت سینماهای امید در کشور بین ۹ ماه 
تا یک سال است، سینما پردیس امید میناب نیز امسال افتتاح 

خواهد شد
صالحی افزود: گفت و گو با اصحاب فرهنگ و هنر در دستور 
کار وزارتخانه قرار دارد که در این راستا سه جلسه با بخش های 

غرب، شرق و مرکز در این سفر برگزار شد.
وی با بیان اینکه این گفت و گوهای رو در رو به مسئولان 
فرهنگی و هنری استانی کمک خواهد کرد، گفت: ده ها هنرمند 
استان در این سه جلسه در حوزه های مختلف دیدگاه ها و 

پیشنهادات خود را ارائه کردند.
صالحی عنوان کرد: در این سفر افتتاح مجتمع فرهنگی رودان 

و نگارخانه در بندرلنگه نیز انجام شد.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با بیان اینکه در این فرصت دو 
روزه ظرفیت های بیشتری از استان هرمزگان برای من تبیین 
شد؛ ادامه داد: تفاهم نامه امضا شده در این سفر با در نظر 
گرفتن مقدورات مرداد سال ۹8 منعقد و تمام شرایط 
اقتصادی کشور در این تفاهم نامه در نظر گرفته شده است و 
مشکلی در اجرا پیش نخواهد آمد مگر اینکه اتفاقات غیرقابل 

منتظره ای رخ دهد.
وی در پایان با اشاره به نقش ادارات کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
در پیشبرد اهداف فرهنگ و هنر کشور گفت: این ادارات 
نقش های دوگانه ای دارند و برخی از ادارات ما به عنوان خط 

ارتباطی با هنرمندان در برخی از مناطق فعالیت می کنند.

خبر

موضع رهبر انقلاب درباره جنایت 
اخیر رژیم آل خلیفه در بحرین

 پیروزی از آن 
ملت های عدالت 
طلب است

رهبر انقلاب اسلامی در دیدار مدال آوران المپیادهای علمی و اعضای تیم ملی والیبال جوانان:

به نخبگی قانع نباشید باید مرزهای دانش و فناوری را به پیش ببرید
حضرت آیت الله خامنه ای رهبر معظم 
امروز  صبح  اسلامی  انقلاب 
)چهارشنبه( در دیدار جمعی از جوانان 
نخبه و صاحب مدال در المپیادهای 
علمیِ جهانی و همچنین اعضای تیم 
ملی والیبال جوانان کشور که بر بام 
قهرمانی جهان ایستادند با تجلیل از 
و عقلانیت  نگری، خردورزی  ژرف 
جوانان نخبه، راه نخبگی را راهی بی 
انتها دانستند و گفتند: پیشرفت علمی 
سودمند برای کشور، با نگاه انقلابی و 
مبتنی بر تفکر اسلامی امکان پذیر 
است و باید جوانان نخبه، هدف اصلی 
خود را رسیدن به مرزهای دانش و 
فناوری و جلو بردن این مرزها، قرار 

دهند.
رهبر انقلاب اسلامی دیدار با جوانان 
نخبه و ورزشکار را که امیدهای آینده 
انقلاب و کشور هستند، دیداری بسیار 
شیرین خواندند و افزودند: صحبتهای 
جوانان نخبه در این دیدار حاکی از 
وجود یک فکر و دقت نظر و نگاه ژرف 
به مسائل بود که بسیار مهم و مایه 

خرسندی است.
حضرت آیت الله خامنه ای با تشکر از 
اقدام جوانان نخبه در اهدای مدال های 
خود به ایشان، خاطرنشان کردند: این 
اقدام، اهداء به شخص نیست بلکه اهداء 
به یک نماد است و من ضمن پذیرش 
این مدال ها، آنها را به جوانان عزیز و 
نخبه باز خواهم گرداند تا نزد خودشان 

باقی بماند.
ایشان خطاب به جوانان نخبه افزودند: 
افتخار  شما،  کردن  افتخار  به  ما 
می کنیم و به سرافرازی شما سرافراز 
می شویم و سربلندی شما، سربلندی 
ملت و همه علاقمندان به نظام است.

رهبر انقلاب اسلامی با اشاره به سخنان 
و  مطالب  برخی  و  نخبه  جوانان 
پیشنهادهای آنان، بر بررسی و پیگیری 

این پیشنهادها تأکید کردند و گفتند: 
مسیر نخبگانی، مسیر بی انتهای تلاش 
و پیشرفت است، بنابراین کسب مدال 
نباید به عنوان پایان این راه و متوقف 
شدن ظرفیت ها و استعدادهای نخبه، 

تلقی شود.
حضرت آیت الله خامنه ای به عقب 
ماندگی های تحمیل شده به ملت ایران 
در یکی دو قرن اخیر در دوران قاجار و 
پهلوی اشاره کردند و افزودند: با همه 
تلاشهایی که بعد از پیروزی انقلاب 
اسلامی به ویژه در بیست سال اخیر در 
خصوص حرکت علمی و فناوری انجام 
شده است ولی ما هنوز عقب ماندگی 
زیادی داریم و مهمترین وظیفه نسل 
جوان نخبه، علاوه بر ادامه پرشتاب 
مسیر موفقیت آمیز علمی، جلو بردن 

مرزهای دانش و فناوری است.
ایشان با اشاره به  قرار گرفتن ایران در 
رتبه های بالای فناوری نانو، تأکید 
کردند: اکنون انتظار این است که 
جوانان نخبه و نسل بعدی، صدها مورد 
مانند نانو و پدیده های ناشناخته علمی 
زیست فناوری را کشف کنند و فقط به 
ادامه مسیر پیشرفت علمی بسنده 
لازمه  اسلامی  انقلاب  رهبر  نشود. 
رسیدن به این مرحله را حفظ و تعالی 
جوهر نخبگی و قانع نشدن به شرایط 
فعلی دانستند و افزودند: باید جوانان 
سر  پشت  و  تلاش  و  کار  با  نخبه 
گذاشتن مشکلات، بر ظرفیت وجودی 
خود بیفزایند و بدون توقف، مسیر 

پیشرفت را ادامه دهند.
حضرت آیت الله خامنه ای همچنین 
لازمه سودمند بودن جوان نخبه برای 
کشور و ملت را نگاه انقلابی برشمردند 
و افزودند: تفکر انقلابی و اسلامی و 
بصیرت را در خود تقویت کنید چرا که 
بدون این نگاه، پیشرفتی به سود کشور 
ایجاد نخواهد شد. همچنین ارتباط 

قلبی با خداوند و توکل و استمداد از او 
را فراموش نکنید.

رهبر انقلاب اسلامی در ادامه با اشاره 
به قهرمانی تیم ملی والیبال جوانان 
کشور گفتند: به لطف خداوند، جوانان 
افتخار  توانستند  ما  والیبالیست 
جهان  والیبال  قله  بر  و  بیافرینند 
بایستند که این موفقیت بسیار با ارزش 
است و موجب خوشحالی مردم شد و 
من هم ضمن آنکه شخصاً خوشحال 
شدم، از خوشحالی مردم نیز خوشحال 
شدم. حضرت آیت الله خامنه ای، 
کسب این موفقیت بزرگ را با سر مربی 
ایرانی بسیار خرسند کننده و مهم 
دانستند و تأکید کردند: من همواره 
معتقد بوده ام که مجموعه های ورزشی 
کشور شایسته است، سرمربی ایرانی 
داشته باشند. رهبر انقلاب اسلامی 
همچنین با اشاره به حضور یکی از 
خانم های مدال آور نخبه با فرزند 
خردسال خود گفتند: حضور این خانم 
محترم به همراه همسر و فرزند خود، 
نشان می دهد خانمها با داشتن همسر 
و فرزند نیز می توانند به موفقیت های 

بزرگ دست یابند.
حضرت آیت الله خامنه ای در بخش 
دیگری از سخنان خود با اشاره به 
صحبتهای یکی از جوانان نخبه که از 
مشکلات موجود بر سر راه نخبگان و 
داشت،  گلایه  دستگاهها  عملکرد 
نباید  کردند: مشکلات  خاطرنشان 
جوان را متوقف و ناامید کند، زیرا 
ناامیدی، سمّ است و اگر نسل های قبل 
متوقف و ناامید می شدند، ما باید 
و  فساد  دوران  همان  در  همچنان 
طاغوت می ماندیم ولی اکنون به برکت 
همان جوانان نسل قبل، در کشور 
که  است  شده  فراهم  شرایطی 
استعدادهای جوان نخبه بروز و ظهور 
پیدا می کند و می تواند با صراحت 

بایستد و حرفهای خود را بزند.
رهبر انقلاب اسلامی همچنین با اشاره 
به سخنان یکی دیگر از جوانان نخبه 
که معتقد بود اجرای نامناسب اصل ۴۴ 
و خصوصی سازی، ناشی از ابلاغیه ی 
در  گفتند:  است،  کلی  سیاستهای 
علت  تفسیریه،   ،۴۴ اصل  قضیه ی 
نتیجه ی نامناسب آن نیست بلکه علت 

اصلی، عملکردها است و من همواره 
مهم ترین منتقد آن عملکردها بوده ام 
و در بسیاری از موارد هم در مقابل 
اشکالها ایستاده و آنها را باز گردانده ام.

تأکید  ای  آیت الله خامنه  حضرت 
کردند: آن تفسیر یک نیاز قطعی کشور 
بود و در همان زمان بسیاری از اساتید 
و کارشناسان اقتصادی بر ضرورت 
چنین تفسیری برای اصل ۴۴ تأکید 
داشتند اما متأسفانه دولتها در این 
خصوص خوب عمل نکردند و من دائماً 

پیگیر این موضوع هستم.
پیش از سخنان رهبر انقلاب اسلامی، 
شش تن از مدال آوران المپیادهای 
علمی و دو تن از اعضای تیم ملی 
نقطه  و  دیدگاهها  بیان  به  والیبال 

نظرات خود پرداختند. آقایان:
-    علیرضا کریمی دارنده مدال نقره 

المپیاد شیمی
-    یوسف شلّاگه دانشجوی پزشکی و 

دارنده مدال طلای المپیاد نانو
-    علیرضا شریف دانشجوی رشته 
ریاضی و دارنده مدال طلای المپیاد 

جهانی فیزیک

-    رضا کیانی پور دانشجوی پزشکی و 
دارنده مدال طلای المپیاد زیست

-    نیما رجبی دارنده مدال برنز نجوم
-    و خانم زهرا هدایتی متین دارنده 
ادبیات  المپیاد  طلای  مدال 

دانش آموزی
به این موارد در سخنان خود اشاره 

کردند:
-    گزارش اقدامات کانون دانش پژوهان 
نخبه مبتنی بر گسترش فعالیتهای 
علمی در مساجد بویژه در مناطق 

محروم
-    لزوم حفظ نخبگان در داخل کشور 
با هدف سپردن حل مسائل به دست 

آنان
-    ضرورت تقویت نگاه مأموریت گرایی 
حل  برای  علمی  محیطهای  در 

مشکلات اصلی کشور
-    لزوم صیانت از روحیه تعهد و 

انقلابی گری در نخبگان
در  المپیاد  برگزاری  -    ضرورت 
از  انسانی  شاخه های مختلف علوم 

جمله فلسفه
-    انتقاد از کم توجهی به نیازهای 
نخبگان و لزوم جلوگیری از ایجاد 

ناامیدی در آنان
-    لزوم اجرای دقیق قانون خدمت 
وظیفه عمومی در بخش پرداختها به 

افسران وظیفه
-     انتقاد از شیوه نادرست اجرای اصل 

۴۴ قانون اساسی
همچنین آقایان بهروز عطائی سرمربی 
تیم ملی والیبال جوانان و امیرحسین 
اسفندیار کاپیتان تیم، با تشکر از توجه 
رهبر انقلاب اسلامی به ورزش والیبال 
و پیام تبریک ایشان، قهرمانی تیم ملی 
والیبال جوانان را یک رویداد تاریخ ساز 
برشمردند و دستیابی به این قهرمانی 
با کادر کاملًا ایرانی را مایه افتخار 

خواندند.

به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی قوه 
قضائیه غلامحسین اسماعیلی سخنگوی قوه 
قضائیه در برنامه نگاه یک گفت : احکامی که در 
دوره اخیر در رابطه با مفاسد اقتصادی صادر شده 
که عدد ۹٧8 آخرین آمار آن بود در بین این 
احکام، ۹ مورد حکم اعدام، چهار مورد حبس 
ابد، ۴۴ مورد حکم حبس بین بیست تا سی سال 
وجود داشته است و بر این اساس ۱۱٦ مورد 
حکم انفصال از مشاغل و خدمات داشته ایم. ده 
مورد در کنار سایر مجازات ها حکم تبعید از 
محل اقامت به سایر بخش ها و ۱٦۱ مورد هم 
مجازات شلاق وجود داشته است که از ناحیه 
همکاران قضایی سختکوش و پاکدست و مقتدر 
ما صادر شده است که جمع زیادی از مرتکبین 
این جرایم به مجازات اعمال خود رسیده اند و 
این آرا، علاوه بر بازگشت اموال به بیت المال، اثر 
بازدارندگی در کسانی داشته باشد که هوس 
ارتکاب جرم دارند واز برنامه های مهم قوه قضائبه 
در دوره تحول، تلاش و پیگیری برای از بین بردن 
بخش های فساد زا و ساختار های معیوب و زمینه 
ساز فساد در جامعه است، به اینگونه که با بهره 
پرونده های قضایی که رسیدگی  از  گیری 
کردیم، مقرر شده زمینه های بروز این مفاسد را 
شناسایی و به نهاد های متولی  منعکس نماییم.
وی تصریح کرد : در سازوکار و دستورالعملی که 
بابت مجتمع جدید تخصصی رسیدگی به جرایم 
اقتصادی به تصویب ریاست قوه قضائیه رسیده، 
مقرر شده با بهره گیری از پرونده های قضایی 
به  و  کرده  شناسایی  را  فساد  زمینه های 
دستگاه های اجرایی منعکس نماییم و از آن ها 
در زمینه انجام وظایف مدیریتی و نظارتی 
خودشان به نحو شایسته، مطالبه گری کنیم تا 
شاهد بروز این مفاسد نباشیم و قرار شده است 
در دوره تحول، صرفا اعمال و رفتار مجرمانه 
اشخاص را رسیدگی نکنیم بلکه ترک فعل ها، 
قصورها، تقصیر ها و عدم انجام وظایف قانونی که 
این عدم انجام، زمینه ساز بروز مفاسد شده را نیز 
تحت تعقیب قرار دهیم و آن ها را از این جهت 
مورد مواخذه قرار دهیم و خودمان هم به 
آسیب هایی که می رسیم، به آن ها منعکس کنیم 
و در جهت دفاع از حقوق عامه و پیشگیری از 
وقوع جرم، این موارد را منعکس می کنیم تا 
مشخص شود به عنوان مثال در ساختار بانکی و 
یا گمرکی، چه زمینه های فسادی وجود دارد. 
البته شناسایی این زمینه ها در گام اول به عهده 
خود متولیان است؛ اما ما از لابلای پرونده ها، به 
نقاطی می رسیم که انعکاس این مطالب به 
دستگاه های اجرایی می تواند زمینه های فساد 

را از بین ببرد.
وی ادامه داد: بازخواست از ترک فعل ها، انعکاس 
آسیب ها و هم مطالبه گری از دستگاه های 
اجرایی برای اینکه وظایف خودشان را به نحو 
شایسته انجام دهند که فسادی رخ ندهد، جزو 
برنامه های دوره تحول است؛ نه اینکه فساد به 
وقوع بپیوندند بعد دستگاه قضایی به تعقیب، 

محاکمه و مجازات اقدام کند.
وی گفت : موضوع نظارت همگانی دستاورد 
نظام غربی نیست بلکه همان امر به معروف و نهی 
از منکری است که در فروع دین ما آمده است و 
به عنوان یک تکلیف برای آحاد جامعه اسلامی 
مقرر شده است و ما بیش از گزارشدهی از مردم 
انتظار داریم، ابتدائا البته در حوزه امر به معروف 
و نهی از منکر یک شهروند وقتی با مفسده ای 
برخورد می کند، تذکر دهد. خود این موضوع 
مخصوصا در صورت فراگیر و همه گیر شدن 
قطعا اثر بازدارندگی خواهد داشت. اگر این تذکر 
مردم  از  آنجا  نبود  موثر  لسانی  مرحله  در 
می خواهیم به نهاد های متولی و ویژه مراجع 
قضایی گزارش کنند تا مورد بررسی قرار گیرد.

وی ادامه داد: ما هم برای دسترسی مردم به 
واحدهای نظارتی از جمله سازمان بازرسی کل 
کشور اقدامات لازم را انجام داده ایم، امروز از 
طریق سامانه ارتباطی، سامانه اینترنتی، تلفن 
گویا، نامه و مراجعه حضوری این کار انجام شده 
است. همچنین در مجتمع  تخصصی نیز پیش 
بینی کردیم تا سامانه ارتباط مردمی ویژه اطلاع 
رسانی در حوزه مفاسد اقتصادی، راه اندازی 
شود. اسماعیلی گفت: علاوه بر آن امروز شخص 
رئیس قوه قضاییه از طریق تلفن ۱۲۹ قوه قضائیه 
که بخش زیادی از پیام ها به وی منعکس 
می شود، تا پاسی از شب تعداد زیادی از پیام های 
ضبط شده در این سامانه را شخصا استماع 
می کند و بخش های دیگر را به کارشناسان ارجاع 
می دهد. از سویی در صفحات فضای مجازی 
مربوط به او نیز بخش زیادی از این پیام ها به وی 
منتقل و پیگیری می شود و امروز دستگاه قضایی 
با  مقابله  برای  که  رسیده  نتیجه  این  به 
ناهنجاری ها در معنای عام چاره ای جز یاری 
طلبیدن از آحاد شهروندان متدین و دلسوز 
ندارد و این ارتباط با آنها برقرار شده است و در 
این باره دو اقدام مثبت انجام شده است؛ یکی 
اینکه امنیت برای گزارش دهندگان برقرار شده 
تا احساس ناامنی نکنند. علاوه بر آن پیش بینی 
شده حسب مورد برخی از این گزارش دهندگان 
مورد تشویق قرار بگیرند و این اراده ای است که 
در دوره اخیر در قوه قضائیه شکل گرفته تا 

بتوانیم مفاسد جامعه را به حداقل برسانیم و یک 
جامعه تراز جمهوری اسلامی ایران را رقم بزنیم 
و چه اطمینانی بالاتر از اینکه بخش قابل توجهی 
از این پیام ها را شخص رئیس قوه قضائیه استماع 

و مبتنی بر آن دستوراتی را صادر می کند.
وی گفت: علاوه بر آن تیم های کارشناسی 
دلسوز و مجرب را مامور کرده است که به یکایک 
این موضوعات رسیدگی شود و نتایج هم حسب 
مورد به گزارش دهنده و بالاتر از آن از طریق 
رسانه ملی و سایر وسایل ارتباط جمعی به مردم 
اعلام می شودو البته اعلام نتایج این گزارش ها 
بعد از اقدام است؛ چرا که از سیاست های مورد 
تاکید رئیس قوه قضائیه این است که برنامه 
اصلی، اقدام است نه اعلام؛ لذا اگر مطلبی اعلام 
می شود بعد از اقدام و نتیجه است نه در ابتدای 
امر و شعار گونه. ما به مردم گزارش می دهیم که 
این اقدام انجام گرفته است و زمانی به گزارش 
دهنده، مردم و شهروندان اطلاع رسانی می شود 
که قوه قضائیه با اراده جدی برای سالم سازی 
بخش های مختلف جامعه به میدان آمده است.

سخنگوی قوه قضائیه در پاسخ به سئوالی در 
رابطه با مهمترین پرونده ها اعم از پرونده پدیده 
اسماعیلی با بیان اینکه رأی پرونده پدیده شاندیز 
خوب، قاطع، مفصل و مستدل صادر شده است، 
گفت: نسبت به همه زوایای این پرونده در دادنامه 
صادره تعیین تکلیف شده است؛ به گونه ای که 
امروز می توانیم ادعا کنیم هیچ ابهام و نقطه 
سوالی باقی نمانده؛ الا اینکه پاسخ همکاران ما 
در این رأی صادره جوابگوی سوالات مختلف 

خواهد بود.
وی در پاسخ به اینکه آیا در پرونده پدیده شاندیز 
بازگشت اموال مالباختگان اتفاق افتاده است 
گفت: در یک کلمه می توان گفت در رأی پدیده 
شاندیز با تدابیر انجام شده و علاوه بر مجازات در 
نظر گرفته شده برای متهمین، صددرصد حقوق 
سهامداران و سرمایه گذاران استیفا شده است.

ورود سازمان بازرسی در ارتباط با میزان تولید و 
نحوه واگذاری و قراردادها در دو خودروساز اصلی 
وی ادامه داد: متعاقب دستورات رئیس قوه 
قضائیه، به سازمان بازرسی کل کشور مأموریت 
داده شد که در ارتباط با دو خودروساز اصلی ما 
که هردو دولتی هستند ورود پیدا کند و هم 
میزان تولید و هم نحوه واگذاری و قراردادها و 
شرایط آنها را هشدار دهد و نظارت کند و 
همانگونه که ریاست قوه فرمود که آنها به تعهدات 
خود برابر توافق و قراردادی که با مشتریان 
داشتند عمل کنند این اقدام هم در جهت 
حمایت از حقوق عامه و شهروندانی است که 

مبادرت به خرید از خودروسازان کردند و این را 
بگوییم که برای پیشگیری از سیل پرونده هایی 
که ممکن است سرازیر دستگاه قضایی بشود ما 
اگر بتوانیم با نظارت و هشدار و با اقدامات غیر 
قضایی این مشکل را حل و فصل کنیم قطعاً 

مناسب خواهد بود.
وی گفت : بازرسی کل کشور به این پرونده ورود 
پیدا کرده است و در بحث قیمت گذاری هم باز 
به بازرسی گفته شده است که نظارت لازم را 
داشته باشد، موضوع قیمت گذاری با قوه قضائیه 
نیست یک زمانی شورای رقابت قیمت گذاری 
خودرو را انجام می داد؛ بعد شورای رقابت را از 
دایره قیمت گذاری خارج کردند و گفتند قیمت 
را به حاشیه بازار ببریم و بعد گزارشاتی مبنی بر 
اینکه وضعیت حاشیه بازار را می توانند به قیمت 
بالاتری برسانند، حاصل شد. ما انتظار داریم که 
نهادهای متولی واقعاً در این قبیل از کالاها به 
اعتبار این که اولا تولید کننده، دولت و شرکت 
دولتی است و دوم اینکه نیاز عمومی مردم 
ماست، ورود کنند و این کالای لوکس نیست که 
طیف خاصی از مردم میخواهند از آن استفاده 
کنند؛ بویژه خودروی تولید داخل نیاز عمومی 
مردم است و سوم اینکه مشخص است که خیلی 
از اینها از تسهیلات دولتی و ارزهای دولتی برای 
تامین مواد اولیه و قطعات استفاده کرده اند و ما 
امروز قائل بر این هستیم که کالایی از کالاهای 

مورد نیاز مردم نیازمند قیمت گذاری است.
امروز اگر نان و لبنیات نیازمند قیمت گذاری 
است به موازات ارزاق عمومی ، خودرو جزو 
مایحتاج عمومی است و ارزاق عمومی نیست و 
در انحصار دولت است که حتما باید قیمت 
گذاری شود و قیمت متناسب با هزینه ای که 
برای تولید خودرو می شود یک قیمت عادلانه 
باشد و قوه قضائیه تاکید دارد که هم قیمت گذاری 
متناسب بشود و هم خودرو سازان به تعهداتشان 
عمل کنند و به نهادهای نظارتی و بویژه بازرسی 
ماموریت داده شده است که به این حوزه ورود 
جدی را داشته باشند. اسماعیلی در ادامه و در 
پاسخ به سئوالی در خصوص بازداشت شش نفر 
در یکی از شرکت های خودروساز بیان کرد: 
موضوع مربوط به این ها بحثی بود که می توان 
آن را مدیریت کردن قیمت حاشیه بازار تحلیل 
کرد؛ این افراد ابتدائا اقدامی انجام داده بودند که 
محصولات را در میان نمایندگی های متعدد آن 
شرکت خودروساز صرفا به ۱۵ نمایندگی می 
دادند و یک رانت و امتیازی را برای ۱۵ نمایندگی 
در نظر گرفته بودند و در بین این ۱۵ نمایندگی 
یک نمایندگی که ارتباطات آن قوی تر بود برای 

آن سهمیه ویژه ای در نظر گرفته بودند و 
شرکتی بود که رانت ها و تخلفات دیگری نیز 
داشت که صاحب آن کسی بود که در موضوع 
خرید سکه گفته شد یک نفر ۳۵ هزار سکه 

خریده است.
سخنگوی قوه قضائیه تصریح کرد: همان فرد 
یک نمایندگی از یک شرکت خودروساز را 
داشت و از یک طرف برای خرید سکه از بانک 
تسهیلات می گیرد و با گرفتن تسهیلات از بانک 
سکه می خرد و از مجموعه آورده این ها با 
خودروساز قرارداد می بندد و به جای ارائه خودرو 
به مشتریان در سبدهای چهار هزار، پنج هزار و 
شش هزار به این ها خودرو واگذار می شد که در 
راستای آن پرونده سکه ها تحت تعقیب قرار 
گرفتند و به موضوع این شرکت ها و خودروها 
وصل شد که هم مسئولان آن شرکت مربوطه 
بازداشت شدند. سه نفر از این شش نفری که 
اشاره شد بیرونی هستند و سه نفر از مجموعه 
آن شرکت خودروساز که اکنون بازداشت 
هستند و پرونده آن ها در دست رسیدگی است.

وی با بیان اینکه سه نفری که از شرکت 
طیف  جزء  هستند  بازداشت  خودروساز 
مدیریتی آن مجموعه و مدیران وقت آن 
مجموعه هستند اظهار کرد: در حال حاضر آن 
شرکت ها مدیران جدیدی دارند و مدیرانی که 
تحت تعقیب قرار گرفتند بازداشت هستند. 
مدیرانی که فعلا مدیریت می کنند حسابشان 
از اسلافشان جداست و در برخورد با مفاسد هیچ 
خط قرمزی نمی شناسیم و نشان دادیم در دوره 
جدید و شاید در سال پایانی دوره قبلی خیلی 
بیشتر شده است که ابتدا به سراغ دانه درشت ها 
می رویم و این پرونده های کلانی که رسیدگی 
می کنیم در آن ها معلوم شد که هیچ مجرمی 
در برابر دستگاه قضا از حاشیه امن برخوردار 
نیست وتعدادی از مجموعه مدیریتی آن شرکت 
خودروساز در همان مقطعی که مسئولیت 
داشتند و در این موضوع سهیم بودند تحت 
تعقیب قرار گرفتند و الان هم در زندان مهمان 

ما هستند تا به پرونده آن ها رسیدگی شود.
وی در ادامه در پاسخ به این سئوال که با توجه به 
تداوم تولید برخی از خودروها و بی توجهی 
خودروسازان نسبت به هشدارها قوه قضائیه از 
منظر حقوق عامه به این موضوع ورود پیدا می 
کند یا خیر بیان کرد: ابتدائا قوه قضائیه خواستار 
این است که خود خودروسازان و در مرحله بعد 
سازمان استاندارد و در مرحله بعد عزیزانمان در 

نیروی انتظامی و راهور پیگیر موضوع باشند.
ادامه در صفحه ۳

سخنگوی قوه قضائیه :  ترک فعل ها، قصورها، تقصیر ها و عدم انجام وظایف قانونی که 
زمینه ساز بروز مفاسد شده را تحت تعقیب قرار  می دهیم 



رضا رحمانی وزیر صنعت، معدن و تجارت  درباره نامه رییس جمهور به ۴ وزیر برای پیگیری یک میلیارد یورو ارز دولتی که برای واردات کالاهای اساسی اختصاص داده شده بود، گفت: ارزهای تخصیص 
یافته تا یک ریال آخر پیگیری می شود و دولت نیز درباره سرنوشت این ارزهای دولتی جدی است.وی با بیان اینکه وزارتخانه های مختلف بر نحوه تخصیص و بازگشت ارز دولتی نظارت دارند، افزود: 
بانک مرکزی، وزارتخانه های جهاد کشاورزی، بهداشت و صنعت، معدن و تجارت تمام تلاش خود را برای اجرای دستور رییس جمهور و تعیین تکلیف ارز دولتی به کار می برند.افرادی که ارز دولتی 
دریافت کردند اما علاوه بر تمام شدن مهلت قانونی، کالایی وارد کشور نکردند و دلیل قانع کننده ای نیز برای عدم واردات کالا ندارند، به مراجع قضایی معرفی می شونداین عضو کابینه دوازدهم اظهار 
کرد: دستور رییس جمهور اجرایی شده است و مسئولان وزارت صمت اطلاعات شرکت های دریافت کننده ارز دولتی را در سامانه ها بررسی کردند تا با تطبیق افرادی که ارز دولتی دریافت کردند با 
مدارک گمرک، مشخص شود این افراد کالا وارد کشور کرده اند یا نه.به گزارش اعتبار به نقل از خانه ملت، وی گفت: نمی توان ادعا کرد تمام ارز دولتی پرداخت شده، وارد کشور نشده یا سوءاستفاده ای 
در این زمینه رخ داده است، ممکن است بخشی از این ارز در فرآیند واردات و مسیر حمل باشد یا موانعی برای واردات کالا وجود داشته باشد.وزیر صنعت، معدن و تجارت تصریح کرد: افرادی که ارز 

دولتی دریافت کردند اما علاوه بر تمام شدن مهلت قانونی، کالایی وارد کشور نکردند و دلیل قانع کننده ای نیز برای عدم واردات کالا ندارند، به مراجع قضایی معرفی می شوند.

هفته نامه اقتصادی ایران
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۳
 توضیحات وزیر 

صمت درباره 
سرنوشت شرکت های 

دریافت کننده یک 
میلیارد یورو ارز دولتی

معاون مالی گروه صنعتی ایران خودرو از تامین مالی این 
شرکت با روش انتشار اوراق رهنی خبر داد.

تامین مالی ۳00 میلیارد تومانی ایران خودرو از طریق بازار 
سرمایه

به گزارش ایکوپرس، ابوالفضل اسماعیل زاده با اشاره به میزان 
تامین مالی انجام شده  ایران خودرو از طریق بازار سرمایه 
گفت: این خودروساز در دوسال اخیر  به میزان ۱0 هزار و ٧8  
میلیارد ریال از طریق دو ابزار تامین مالی از طریق بازار سرمایه 

تامین منابع کرده است.
وی گفت: اولین ابزار تامین مالی نوین استفاده شده توسط 
شرکت ایران خودرو در این بازه زمانی، اوراق مرابحه بوده که 
در سال ۹٦ به حجم ٧ هزار میلیارد ریال با نرخ سود ۱8 درصد 
سالانه و با سر رسید چهار ساله منتشر شد، این بار ایران خودرو 
از طریق انتشار اوراق رهنی حجمی معادل سه هزار و ٧8 
میلیارد ریال با نرخ سود ۱٦ درصد سالانه و با سررسید دو 

ساله منتشر کرد.
 اسماعیل زاده درباره لزوم استفاده از ساز و کار اوراق رهنی به 
رهنی،  اوراق  انتشار  در  گفت:  مالی  تامین  ابزار  عنوان 
شرکت هایی که دارای مطالبات رهنی از مشتریان خود 
هستند می توانند با واگذاری مطالبات رهنی خود به نهاد 

واسط، تأمین مالی کنند.
 وی تصریح کرد: در این اوراق ایران خودرو از طریق واگذاری 
۵0 هزار و ۴۵٧ قرارداد از تسهیلات رهنی اعطایی به مشتریان 
خود به شرکت واسط مالی مهر یکم مطالبات خود را تبدیل 
به وجه نقد کرده و وجوه حاصل از انتشار در راستای تامین 

سرمایه در گردش استفاده خواهد شد.
معاون مالی گروه صنعتی ایران خودرو افزود: علاوه بر موضوع 
تامین مالی طراحی ابزارهای نوین و تعامل جدی با بازار 
سرمایه به عنوان یکی از اصلی ترین منبع تامین وجه در تولید 
در دستور کار ایران خودرو قرار دارد تا از روش های مختلف و 
متنوع و به تبع آن حفظ و گسترش فعالیت های این شرکت 

را به همراه داشته باشد.
وی تبدیل مطالبات رهنی آینده به وجه نقد مورد استفاده در 
جریان تولید را از دیگر مزایای این روش دانست و گفت: 
شرکت ایران خودرو به عنوان پیشرو ترین تولید کننده از این 

روش بهره می برد. 
اسماعیل زاده اظهار کرد: سرمایه گذاران می توانند از طریق 
مراجعه به کلیه شرکت های کارگزاری عضو بورس تهران 

نسبت به خرید اوراق اقدام کنند. 
وی از بانک سپه به عنوان بانک ضامن اوراق نام برد و گفت: 
ضمانت اصل و سود این اوراق را این بانک بر عهده داشته 
و تضمین نقدشوندگی اوراق نیز توسط تامین سرمایه 
نوین و تامین سرمایه امید به عنوان بازارگردانان اوراق 

انجام شده است.
 اسماعیل زاده تصریح کرد: ساختار این اوراق به گونه ای 
طراحی شده که تمامی ریسک های مربوط به سرمایه گذاران 
پوشش داده شود، همچنین ایران خودرو به عنوان عامل 
وصول، مسئولیت وصول کلیه اقساط مربوط به تسهیلات 

رهنی اعطایی به مشتریان خود را بر عهده خواهد داشت.

خبر

تامین مالی ۳٠٠ میلیارد تومانی 
ایران خودرو از طریق بازار سرمایه

گفت وگو

سعید مدنی کارشناس ارشد 
صنعت خودرو، البته تقاضای بازار نیز 
در تداوم تولید خودروهای قدیمی در 
کشور نقش داشته است. بنابراین، 
خودروسازان بر اساس ظرفیت داخل 
تا حدی می توانند تولید خودروهای 
باید  اما  دهند  ادامه  را  قدیمی 
خودروهایی در کلاس جهانی هم 
تولید کنند که حداقل استانداردهای 

ملی را پاس کند.
تولید خودرویی مانند تندر۹0 و به طور کلی تولید 
خودروهایی با موتوری غیر از موتور فابریک و با موتورهای 
داخلی در شرایطی که کشور در تحریم  است، می تواند 
کمک کننده باشد یا آسیب زا خواهد بود؟ اصولا تولید این 

خودروها با موتور دیگر به صرفه است یا خیر؟
در این خصوص یکی از نقاط ضعف صنعت خودرو که 
منجر به وابستگی بیش از حد کشور به خارجی ها شده، 
بحث عدم تولید موتور و گیربکس است. ما هنوز برای تولید 
و تمرکز روی موتور و گیربکس مجموعه کاملی نداریم؛ 
یک مرکز تحقیقات موتور داریم که در کلاس جهانی کار 
نمی کند و مگاموتورهم تنها روی مونتاژ خودروهای 
خارجی و تولید بعضی از آن ها مبتنی بر ساخت داخل 
فعالیت می کند. ما باید روی موتورهای نسل جدید 
سرمایه گذاری کنیم. خودروسازان در شرایط فعلی بودجه 
تولید موتورهای جدید را ندارند. ساخت موتورهای جدید 
که سه سیلندر، ۱000 یا ۱۲00 سی سی و توربوشارژ 
ساخت  به  نیاز  همچنین  است.  کشور  نیاز  هستند 
گیربکس های اتوماتیک به شدت در کشور حس می شود. 
اگر ما در این بخش ها سرمایه گذاری نکنیم، هیچ گاه 
خودروساز نخواهیم شد. این سرمایه گذاری هم حتما باید 
با مشارکت دولت یا یک بخش خصوصی بسیار قدرتمند 
انجام شود. البته هدف از این اقدام، تولید تمام این قطعات 
در داخل نیست بلکه منظور کسب ارزش برند و لوگو 
خودروها توسط خودروسازان داخلی است تا در این جریان 
امکان همکاری با هر کشوری برای تامین و واردات قطعات 
مورد نیاز فراهم شود، به طوری که هیچ گونه افزایش 
ظرفیت تولید نیازمند اجازه از صاحب برند نباشد. اگر ما 
این دو قطعه را داشته باشیم، در طراحی و تولید سیستم 
اکسل، سیستم تعلیق و تریم داخلی مشکل خاصی نداریم. 
زیرا متخصصانی داریم که در این زمینه ها کار کرده اند و 
به راحتی می توانند این بخش از خودرو را طراحی کنند. 

 ساخت موتورهای نسل جدید 
و گیربکس اتوماتیک؛ نیاز صنعت خودرو

قسمت دوم

ــماره  ــه ش ــان ب ــی درخش ــی و آموزش ــی فرهنگ ــرکت تعاون ــرات ش ــی تغیی آگه
ــت  ــه هیئ ــتناد صورتجلس ــه اس ــی 10101663071 ب ــه مل ــت 122817 و شناس ثب
ــورخ1398/4/9   ــماره 71577/15/982 م ــوز ش ــورخ 1398/03/22 و مج ــره م مدی
ــاذ  ــل اتخ ــات ذی ــران تصمیم ــتان ته ــی اس ــاه اجتماع ــاون، کار و رف اداره کل تع
ــی  ــمت منش ــه س ــش ک.م 1218961686 ب ــور بخ ــین ن ــید حس ــای س ــد : آق ش
ــاء  ــن اعض ــد . بنابرای ــاب گردی ــدی انتخ ــدت تص ــه م ــرای بقی ــره ب ــت مدی هیئ
هیئــت مدیــره بــرای بقیــه مــدت تصــدی بقــرار ذیــل انتخــاب گردیدنــد : آقــای 
حســین شهســواری بــه کــد ملــی 1219839736 بــه ســمت رئیــس هیئــت مدیره 
و عضــو هیئــت مدیــره و آقــای حســن حبیبــی بــه کــد ملــی 1219306231 بــه 
ســمت نایــب رئیــس هیئــت مدیــره و عضــو هیــات مدیــره و آقــای ســید حســین 
نوربخــش بــه کــد ملــی 1218961686 بــه ســمت منشــی هیئــت مدیــره و عضــو 
هیــات مدیــره و آقــای فضــل الــه درخشــش کــد ملــی 1219583634 بــه ســمت 
مدیرعامــل بــرای بقیــه مــدت تصــدی انتخــاب گردیدنــد . مقــرر شــد چکهــا و 
اســناد تعهــدآور شــرکت پــس از تصویــب هیئــت مدیــره بــا امضــا ثابــت اقــای 
ــین  ــای حس ــل ( و اق ــره ) مدیرعام ــت مدی ــارج از هیئ ــش خ ــه درخش ــل ال فض
شهســواری ســمت : رییــس هیئــت مدیــره و عضــو هیئــت مدیــره و مهــر شــرکت 
ــره و  معتبــر و در غیــاب اقــای حســین شهســواری ســمت : رییــس هیئــت مدی
عضوهیئــت مدیــره اقــای حســن حبیبــی ســمت نایــب رییــس و عضــو هیئــت 
مدیــره معتبــر خواهــد بــود و اوراق عــادی بــا امضــا اقــای فضــل الــه درخشــش 
)مدیــر عامــل ( و مهــر شــرکت معتبــر خواهــد بــود . ســازمان ثبــت اســنادواملاک 

کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )550082( 

آگهــی تغییــرات شــرکت ســاختمانی تلاشــگر کوشــا مهــر با مســئولیت 
محــدود بــه شــماره ثبــت 333987 و شناســه ملــی 10103757424 بــه 
ــات  ــورخ 1397/08/15 تصمیم ــره م ــت مدی ــه هیئ ــتناد صورتجلس اس
ذیــل اتخــاذ شــد : محســن ســعادتی بــا شــماره ملــی 1219411205 بــه 
ســمت مدیــر عامــل و رئیــس هیئــت مدیــره و نفیســه نیــک پــور بــا 
ــره انتخــاب  ــه ســمت عضــو هیئــت مدی شــماره ملــی 0080074294 ب
ــل  ــرکت از قبی ــدآور ش ــادار و تعه ــناد و اوراق به ــه اس ــد . کلی گردیدن
ــه  ــل ب ــا امضــای مدیرعام ــود ب ــا و عق ــرات، قرارداده چــک، ســفته، ب
ــای  ــا امض ــادی و اداری ب ــرکت و اوراق ع ــر ش ــا مه ــراه ب ــی هم تنهای
ــر مــی باشــد.  ــا مهــر شــرکت معتب ــی همــراه ب ــه تنهای مدیرعامــل ب
ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و 

ــران )550077(  ــاری ته ــات غیرتج موسس

ــت  ــماره ثب ــه ش ــی ب ــرکت تعاون ــی ش ــان آدل ــن آرت ــرکت آروی ــرات ش ــی تغیی آگه
ــره  ــت مدی ــه هیئ ــتناد صورتجلس ــه اس ــی 14007753434 ب ــه مل 529500 و شناس
مــورخ1398/03/23  و مجــوز شــماره 942 / 104 / 85698 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : 
ســعید شــاهی کدملــی 6369534420 بــه ســمت رئیــس هیــات مدیــره محمــد قدیمــی 
ــه ســمت نائــب رئیــس هیــات مدیــره کدملــی محمــد علــی  کدملــی 2889760847 ب
افــراه کدملــی 5889261509 بــه ســمت منشــی هیــات مدیــره انتخــاب گردیدنــد. آقای 
محمــد علــی افــراه بســمت مدیــر عامــل شــرکت تعاونــی بمــدت ســه ســال انتخــاب 
گردیدنــد کلیــه قراردادهــا و اســناد تعهــدآور بانکــی ا ز قبیــل چک،ســفته،برات و اوراق 
بهــادار شــرکت بــا امضــاء ثابــت آقــای محمــد علــی افــراه )مدیــر عامــل( باتفــاق آقــای 
ســعید شــاهی)رئیس هیــات مدیــره( همــراه بــا مهــر شــرکت دارای اعتبــار اســت. و در 
غیــاب رئیــس هیــأت مدیــره امضــای آقــای محمدقدیمــی )نایــب رئیــس هیــأت مدیــره( 
ــا امضــا )مدیــر عامــل( و  معتبــر مــی باشــد. همچنیــن اوراق عــادی شــرکت تعاونــی ب
مهــر شــرکت معتبــر اســت. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا 

و موسســات غیرتجــاری تهــران )550080( 

ــخ 1397/03/28  ــان درتاری ــیدی فریم ــرژی خورش ــدود ان ــئولیت مح ــا مس ــرکت ب ــیس ش تاس
بــه شــماره ثبــت 527459 بــه شناســه ملــی 14007658544 ثبــت و امضــا ذیــل دفاترتکمیــل 
گردیــده کــه خلاصــه آن بــه شــرح زیــر جهــت اطــلاع عمــوم آگهــی میگــردد. موضــوع فعالیــت 
:موضــوع فعالیــت شــرکت :تولیــد و فــروش بــرق از طریــق ایجــاد و راه انــدازی نیروگاه،تامیــن 
ــذاری  ــرمایه گ ــداری نیروگاه،س ــر و نگه ــرداری و تعمی ــره ب ــدازی و به ــداث و راه ان ــی، اح مال
ــای  ــرکت ه ــیس ش ــاد و تاس ــا و ایج ــگاه ه ــات و بن ــا، موسس ــرکت ه ــایر ش ــارکت در س و مش
ــا مشــارکت ســایر اشــخاص حقیقــی و  ــا ب ــی و ی ــه تنهائ جدیــد در داخــل و خــارج از کشــور ب
حقوقــی داخلــی و خارجی،انجــام  کلیــه فعالیــت هــای تجــاری و بازرگانــی، صنعتــی و خدمــات 
ــات  ــتفاده از خدم ــرای نیروگاه،اس ــات ب ــات واردات کالا و خدم ــایر خدم ــی و س ــی و مهندس فن
کلیــه اشــخاص حقیقــی و حقوقــی داخلــی و خارجــی از جملــه پیمانــکاران، مشــاوران، شــرکتها، 
ــت  ــی جه ــی و خارج ــین آلات داخل ــزات و ماش ــدگان تجهی ــازنده و واردکنن ــات س کارخانج
ــاری  ــی و اعتب ــا و شــرکت هــای بیمــه و موسســات مال ــک ه نیروگاه،اســتفاده از تســهیلات بان
ــه  ــاز ک ــات مج ــه عملی ــرکت،انجام کلی ــداف ش ــق اه ــت تحق ــور در جه ــارج از کش ــل و خ داخ
ــا در جهــت اجــرای موضــوع شــرکت ضــرورت  ــوده و ی ــرای تحقــق اهــداف شــرکت مفیــد ب ب
داشــته باشــد. درصــورت لــزوم پــس از اخــذ مجوزهــای لازم از مراجــع ذیربــط مــدت فعالیــت : 
از تاریــخ ثبــت بــه مــدت نامحــدود مرکــز اصلــی : اســتان تهــران - شهرســتان تهــران - بخــش 
مرکــزی - شــهر تهران-فاطمی-خیابــان پرویــن اعتصامی-خیابــان دکتــر ســید حســین فاطمی-
ــی  ــی کدپســتی 1414663573 ســرمایه شــخصیت حقوق ــه پنجم-واحــد جنوب ــلاک 171-طبق پ
عبــارت اســت از مبلــغ 1000000000 ریــال نقــدی میــزان ســهم الشــرکه هــر یــک از شــرکا آقــای 
محمــد حســینی نــژاد بــه شــماره ملــی 0731963598 دارنــده 500000000 ریــال ســهم الشــرکه 
آقــای نــوروز محســنی بــه شــماره ملــی 0849616794 دارنــده 500000000 ریــال ســهم الشــرکه 
اعضــا هیئــت مدیــره آقــای محمــد حســینی نــژاد بــه شــماره ملــی 0731963598و بــه ســمت 
رئیــس هیئــت مدیــره بــه مــدت نامحــدود و بــه ســمت مدیرعامــل بــه مــدت نامحــدود آقــای 
ــه مــدت  ــره ب ــه ســمت عضــو هیئــت مدی ــه شــماره ملــی 0849616794و ب ــوروز محســنی ب ن
نامحــدود دارنــدگان حــق امضــا : کلیــه اوراق و اســناد بهــادار و تعهــد آور شــرکت از قبیــل چک، 
ســفته، بــروات، قراردادهــا، عقــود اســلامی و همچنیــن کلیــه نامــه هــای عــادی و اداری باامضــاء 
مدیرعامــل همــراه بــا مهــر شــرکت معتبــر مــی باشــد. اختیــارات مدیــر عامــل : طبق اساســنامه 
ثبــت موضــوع فعالیــت مذکــور بــه منزلــه اخــذ و صــدور پروانــه فعالیــت نمــی باشــد. ســازمان 
ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )550081( 

آگهــی تغییــرات شــرکت ســاختمانی تلاشــگر کوشــا مهــر بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره 
ــی  ــع عموم ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ــی 10103757424 ب ــه مل ــت 333987 و شناس ثب
ــه نشــانی  فــوق العــاده مــورخ  1397/08/15تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : محــل شــرکت ب
اســتان تهــران، شهرســتان تهــران، بخــش مرکــزی، شــهر تهــران، اختیاریــه، خیابــان شــهید 
ــر زمیــن ) منفــی  ــان شــهید مرتضــی مطهــری، پــلاک 1، طبقــه زی یوســف کلاهــدوز، خیاب
ــد .  ــاده مربوطــه اساســنامه اصــلاح گردی یــک ( کدپســتی 1939833113 تغییــر یافــت و م
تعــداد اعضــای هیئــت مدیــره مرکــب از 2 الــی 3 نفــر مــی باشــد و در نتیجــه مــاده مربوطــه 
ــت  ــا دریاف ــی 1219434371 ب ــماره مل ــه ش ــتاکی ب ــد بس ــد. مجی ــلاح ش ــنامه اص در اساس
کلیــه ســهم الشــرکه خــود معــادل 1000000 ریــال از صنــدوق شــرکت از زمــره شــرکا خــارج 
گردیــد . ســرمایه شــرکت از 503000000 ریــال بــه 502000000 ریــال کاهــش یافــت و در نتیجــه 
مــاده مربوطــه در اساســنامه اصــلاح گردیــد . پــس از کاهــش ســرمایه میــزان ســهم الشــرکه 
شــرکاء بــه قــرار زیــر اســت: وحیــد خیامــی بــا شــماره ملــی 1260491021 دارای 1000000 ریال 
ــور  ــک پ ــه نی ــال نفیس ــی 1219411205 دارای 500000000 ری ــماره مل ــا ش ــعادتی ب ــن س محس
بــا شــماره ملــی 0080074294 دارای 1000000 ریــال ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره 

ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )550078( 

آگهــی تغییــرات شــرکت ســاختمانی تلاشــگر کوشــا مهــر بــا مســئولیت محــدود 
بــه شــماره ثبــت 333987 و شناســه ملــی 10103757424 به اســتناد صورتجلســه 
ــد  ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی ــورخ  1397/08/15تصمیم ــاده م ــوق الع ــی ف ــع عموم مجم
ــال  ــت 1000000 ری ــا پرداخ ــی 0080074294 ب ــماره مل ــه ش ــور ب ــک پ ــه نی : نفیس
بــه صنــدوق شــرکت در زمــره شــرکا قــرار گرفــت. ســرمایه شــرکت از 502000000 
ریــال بــه 503000000 ریــال افزایــش یافــت و در نتیجــه مــاده مربوطه در اساســنامه 
ــه  ــزان ســهم الشــرکه شــرکاء ب ــس از افزایــش ســرمایه و می ــد . پ اصــلاح گردی
قــرار زیــر اســت: محســن ســعادتی بــا شــماره ملــی 1219411205 دارای 500000000 
ــه  ــال نفیس ــی 1260491021 دارای 1000000 ری ــماره مل ــا ش ــی ب ــد خیام ــال وحی ری
ــتاکی  ــد بس ــال مجی ــی 0080074294 دارای 1000000 ری ــماره مل ــا ش ــور ب ــک پ نی
ــال ســازمان ثبــت اســنادواملاک  ــا شــماره ملــی 1219434371 دارای 1000000 ری ب

کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )550079( 

یعنی خود خودروساز با احساس مسئولیت، 
استاندارد با الزام آن ها به رعایت استانداردهای 
مورد نیاز یک خودرو که امروز باید در جامعه 
تولید شود و راهور با استقامت بر اینکه 
خودروهایی که واجد شرایط نیستند شماره 
گذاری نکند و اگر خودروساز تولید نکند، اگر 
استاندارد اجازه بهره برداری به خودروهای بی 
کیفیت را ندهد، اگر نیروی انتظامی مقتدرانه 
بایستد و بداند که ما از آن حمایت می کنیم و 
اگر خودرویی تولید شد که واجد شرایط نبود 
اعلام کند که آن را شماره گذاری نمی کند و 
خودروساز ببیند که خودرویی را که تولید کرده 
قابل ارائه به بازار و مشتریان نیست ناچار می 
شود برای پیدا کردن مشتری و عبور از این 

گردنه ها خودروی با کیفیت تولید کند.
وی اضافه کرد: ما نیز این موضوع را مد نظر داریم 
و قانونگذار نیز این را مد نظر داشته، به ویژه در 
حوزه حوادث رانندگی از افتخارات قانون 
مجازات اسلامی جدید ما این است که بر خلاف 
قانون سابق که فقط در تصادفات راننده را مقصر 
می دانست امروز مجموعه ای از عوامل موثر در 
سانحه را موثر می شناسد؛ به این معنا که راننده 
را به نوبه خود، خودروساز و شرکت مربوطه را 
به نوبه خود و حتی راه و شهرسازی و وضعیت 
معابر، جاده ها، اتوبان ها و بزرگراه ها را به نوبه 
خود مقصر می شناسد که سهم هر کدام در 
حوادث جاده ای و تصادفات توسط کارشناسان 
مشخص می شود و این ها تحت تعقیب قرار 
می گیرند و مجازات می شوند ودیگر بنا نیست 
اگر تصادفی رخ داد، فقط راننده تحت تعقیب 
قرار گیرد؛ بلکه عوامل مختلف اثرگذار در یک 
حادثه رانندگی به موجب قانون تحت تعقیب 
قرار می گیرد. ایشان در بخش دیگری از 
سخنان خود در پاسخ به این سئوال که طی 

هفته های گذشته بانک مرکزی اسامی 
۱۵0صادرکننده را که حدودا چهار 
میلیارد دلار ارز صادراتی را برنگردانده 
بودند به قوه قضاییه اعلام کرد آیا به 
این موضوع رسیدگی شده است گفت: 

این گزارشی که برای ما 
ارسال شد اخیرا ارسال 

شده و زمان زیادی از 

آن نگذشته که نواقصی داشت و پیگیر هستیم 
این نواقص برطرف شود که بخشی از آن را 
برطرف کردند؛ چون ما اعلام کردیم صرف 
گزارش و فرستادن لیست برای ما کفایت نمی 
کند؛ بلکه باید یک به یک بگویند که این فرد 
کالای صادراتی وی چه بوده و تضمینات 
صادراتی که از وی اخذ شده چه بوده است و 
همچنین میزان صادرات وی چقدر بوده است ؛ 
چه میزان از ارز را برگردانده؛ چه میزان کالا به 
ازای صادراتی که داشته وارد کشور کرده است.
وی با بیان اینکه این کار گاهی اوقات متاسفانه 
توپ را در میدان دیگری و قوه قضائیه انداختن 
است، ادامه داد: بعد از وصول این اطلاعات 
پیگیری هایی شد و بعد از پیگیری ها این 
پرونده ها به لحاظ تعداد زیاد آن ها در دادسرا 
دستور صادر شد که بخشی به نیروی انتظامی 
و بخشی به وزارت اطلاعات ارجاع شد و بخشی 
نیز به سازمان اطلاعات سپاه ارجاع شد تا 
بررسی های کارشناسی را انجام دهند تا پس 
از اعلام نتیجه رسیدگی کنیم ودر ابتدای 
اعطای مجوزهای صادراتی باید همه ضوابط، 
مقررات، تضمینات و قراردادها به گونه ای باشد 
تا زمینه تخلف وجود نداشته باشد و وقتی به 
مرجع قضایی می فرستیم باید مستندات لازم 
را بفرستیم تا مرجع قضایی بتواند زود به 
موضوع رسیدگی کند ودر این خصوص پرونده 
کامل نیست و به ضابطین ارجاع شده و 
ضابطین در حال تلاش هستند که مستندات 
پرونده را تکمیل کنند. وی در ادامه در پاسخ 
به این سئوال که قوه قضائیه برای برخورد با 
سوءاستفاده کنندگان از ارز ۴۲00 تومانی چه 
اقداماتی را انجام داده است گفت: در ارتباط با 
موضوع ارز پرونده های متعددی را تشکیل 
دادیم و رسیدگی کردیم و رای صادر کردیم، 
بخشی از پرونده های ما ناظر به کسانی 
بود که با فعل و انفعالات مجرمانه و 
متقلبانه و با استفاده از کارت های ملی 
اجاره ای و امثالهم خرید و فروش ارز 
می کردند و قاچاق می کردند که برخی 
از صرافی ها و عوامل مرتبط 
با آن ها بودند وتعداد 
پرونده  زیادی 

تشکیل و رسیدگی شد و دو نفر از این ها اعدام 
شدند و ما کاملا به طور جدی وارد کارزار این 
میدان شدیم. بخشی از موارد مربوط به افرادی 
است که ارز ۴۲00 تومانی گرفتند و کالا را در 
بازار آوردند و با قیمت بالاتر فروختند که پرونده 
های به اصطلاح موبایلی ما نمونه بارز این 
پرونده ها بود و کسانی برای واردات موبایل ارز 
گرفتند اما موبایل را در بازار آزاد فروختند که 
تعداد زیادی از این پرونده ها نیز رسیدگی شد.
سخنگوی قوه قضائیه خاطرنشان کرد: برخی 
از این افراد کسانی بودند که ارز برای مایحتاج 
عمومی مانند گوشت و کاغذ گرفته بودند و 
واردات انجام نشده بود که هم در مورد کاغذ 
پرونده تشکیل شد که اکنون در حال رسیدگی 
است و در مورد گوشت نیز اخیرا مردم ما شاهد 
بودند که البته مایه تاسف بود که سازمانی که 
خود متولی واردات گوشت بود خود متخلف 
شده بود و گوشت را در غیر مجاری توزیع 
می کرد و آن فردی که در سازمان مربوطه بود، 
گوشت را به کسی می داد که برادرش بود و با 
وی نسبت داشت. وی افزود: بخشی نیز در 
حوزه دارویی بود که باز اقدام کردیم و ما در حال 
حاضر بار تمام اهمال ها، بی تدبیری ها، سهل 
انگاری ها و سوءاستفاده های دیگران را به دوش 
می کشیم. وی در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه 
آیا به افرادی که در پرونده بانک سرمایه زمینه 
رانت خواری را ایجاد کردند رسیدگی می شود، 
گفت: در این قصه ما متولیان امر را تحت تعقیب 
قرار دادیم. برخی از مدیران بانک سرمایه 
محکوم شدند و در حبس هستند و برخی 
بازداشتند. این پرونده دامنه گسترده ای دارد 
و تا کنون ۵0 تا ٦0 نفر در این ارتباط محاکمه 
شدند. سخنگوی قوه قضاییه افزود: هنوز بخش 
عمده این پرونده عقبه ای دارد؛ چرا که بانک 
سرمایه ارتباط تنگاتنگی با صندوق ذخیره 
فرهنگیان دارد و برخی از مسئولان صندوق 
ذخیره فرهنگیان تحت تعقیب قرار گرفته و 
بازداشتند و هنوز محاکمه آنها آغاز نشده است. 
شاید به همین میزان که در مورد پرونده بانک 
سرمایه محاکمات انجام نشده است به همین 
میزان نیز عقبه این پرونده در ادامه رسیدگی 

می شود.
اسماعیلی افزود: تمام ارکان و عوامل اصلی که 
تسهیلات بی حساب و کتاب را به افرادی دادند 
که از آنها سوءاستفاده کردند تحت تعقیب قرار 
ویژه  به  و  از شهروندان  گرفتند. جمعی 
فرهنگیان با اسامی که ما اعلام نکردیم آشنا 
هستند و می دانند از مجموعه صندوق ذخیره 
فرهنگیان و بانک سرمایه چه کسانی در 
بازداشت هستند و هنوز محاکماتشان انجام 

نشده است.

ودستگاه قضایی برای استیفای حقوق جامعه 
زحمتکش و بزرگوار فرهنگی کشور که همه 
ما در محضر آنها تلمذ کردیم و به گردن ما حق 

دارند تلاش می کند.
سخنگوی قوه قضائیه در پاسخ به سوالی مبنی 
بر اینکه در پرونده بانک سرمایه مشخص شد 
بعضی از پولهای کثیف در بخش هنری و 
ورزشی هزینه شده است؛ آیا کسانی که از این 
پولها منتفع شدند باید پول ها برگردانند، گفت: 
صفر تا صد استرداد این وجوه را تعقیب می 
کنیم و اجازه نمیدهیم ریالی از این وجوه به 
ناحق در تصرف افراد باشد اما فرایند حقوقی و 
قضایی آن باید انجام شود و تا انجام نشود 
پیشاپیش اظهار نظر نمی کنیم و در فرایند به 
موضوع رسیدگی می کنیم؛ اما به سراغ یکایک 
افرادی که اعمال مجرمانه و سوءاستفاده و 

تحصیل مال نامشروع داشتند خواهیم رفت.
ایشان در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه چرا 
روند جذب افراد در رابطه با آزمون استخدامی 
قوه قضائیه در سال ۹٦ کند پیش می رود گفت: 
ما برای حل این معضل جلسات متعددی با 
دولت داشتیم. قبلا مقاومت هایی شد که این 
افراد به موقع جذب نشدند که بخشی شاید 
تحت تاثیر شرایط بودجه ای کشور و امثالهم 
بود وبعد از فرمایش ریاست قوه قضائیه، از ناحیه 
وزیر دادگستری و برخی از معاونین جلساتی با 
که  شد  انجام  جمهور  رئیس  معاونین 
راهکارهایی برای جذب تدریجی این افراد 
اندیشیده شود که امسال بتوانیم جذبشان 
کنیم. این موضوع هنوز قطعی نشده و به قرارداد 
نیانجامیده است و زمان دقیقی را اعلام نکردند.  
وی در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه آیا قوه 
قضائیه به فساد دفترداران رسیدگی می کند 
گفت: هنوز مستنداتی در این موضوع نداریم 
اما تمام تلاش مان بر این است که به سلامت 
بخش های مختلف قضایی برسیم ودرمرحله 
اول تمام تلاش مان سلامت در درون دستگاه 
قضایی است؛ اعم از مراجع قضایی، پزشکی 
قانونی، سازمان زندان ها، دفاتر اسناد رسمی و 
... هر کجا ما ناسلامتی دیدیم مطمئن باشید 

برخورد می کنیم.

سخنگوی قوه قضائیه :  

 بررسی میزان تولید و نحوه واگذاری و قراردادها در دو خودروساز اصلی 

شرکت کره ای کیاموتورز هم بعد از بدعهدی 
رنو فرانسه، سیتروئن فرانسه و برلیانس چین، 
به پیروی از تحریم های یک جانبه امریکا، 
به همکاری با ایران و گروه خودروسازی سایپا 
پایان داد.به گزارش سایپانیوز، به دنبال پیروی 
غیرمنطقی شرکای خارجی صنعت خودرو 
ایران از تحریم های یک جانبه امریکا و بدعهدی 
آنان در تامین قطعات، شرکت کیاموتورز 
کره جنوبی نیز ایران را ترک کرده و به همکاری 

خود با گروه سایپا پایان داد.به دنبال این تصمیمِ 
شرکت کره ای، تولید خودرو کیاسراتو در سایپا 
نیز این هفته متوقف خواهد شد و خطوط تولید 
آن نیز جمع آوری می شود.با خروج کیاموتورز 
از چرخه تولید مشترک خودرو با سایپا، این 
شرکت نیز به جمع شرکت های رنو، سیتروئن، 
برلیانس، ولوو و ایویکو خواهد پیوست که 
پیشتر با بدعهدی و عمل نکردن به تعهدات 
خود به  تولید مشترک خودرو در ایران پایان 

داده  بودند.گفتنی است گروه خودروسازی 
سایپا با درک کامل از شرایط پیش آمده برای 
هموطنانی که متقاضی تحویل خودروهای 
بودند،  خارجی  با شرکای  مشترک  تولید 
اقدامات لازم را جهت جلب رضایت مشتریان 
به  آنها  ثبت نامی  خودروهای  تبدیل  و 
خودروهای قابل تحویل انجام داده و همچنین 
پیگیری های حقوقی بین المللی را برای احقاق 

حق شرکت و مشتریانش ادامه می دهد.

شرکای خارجی با بدعهدی به همکاری با ایران پایان دادند؛

آخرین هفته تولید محصول مشترک سایپا و کیاموتورز
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عباس فرهادیه مدیرکل دفتر اقتصاد مسکن وزارت راه و شهرسازی 
نیز جزئیاتی از برنامه ساخت مسکن های کوچک را اعلام کرد. فرهادیه 
نیاز به واحدهای کوچک در کشور را ۲ میلیون مسکن اعلام کرد که 
به گفته او این واحدها برای تأمین مسکن جامعه هدف که دهک های 
میانی و کم درآمد است، باید متراژی در حدود ٦0 تا 80 متر را داشته 
باشد. فرهادیه افزود: برنامه هایی مانند اقدام ملی ساخت مسکن، اتمام 
مسکن مهر و ساخت ۲00 هزار واحد روستایی اهرمی برای شروع ساخت 
واحدهای کوچک است تا در برنامه زمانی ۴ ساله، ۲ میلیون مسکن 
کوچک در کشور ساخته شود. با توجه به این که در برنامه های جدید 
ساخت مسکن دولت قصد مداخله در ساخت را ندارد، ساخت و ساز به 
بخش خصوصی، شرکت های ساخت مسکن یا متقاضیان حقیقی و 
حقوقی واگذار شده است. اما روند ساخت و ساز در سال های اخیر نشان 
می دهد سازندگان تمایل بیشتری به ساخت واحدهای بزرگ دارند و 

واحدهای کوچک اولویت ساخت آنان نیست. 

عباس فرهادیه

2 میلیون مسکن 
کوچک ساخته 
می شود

غلامرضا مصباحی مقدم، رئیس کمیته فقهی سازمان بورس با بیان 
اینکه ریال به عنوان واحد پول ملی کشور محسوب می شود و از هیچگونه 
ارزش و معنی خاصی برخوردار نیست، گفت: اجرای چنین اقدامی از 
جمله واجبات است که منجر به معنی دار شدن پول ملی ایران خواهد 
شد. وی اظهار داشت: اکنون در مبادلات کشور یک ریال یا ۱00 ریال 
کاربردی ندارد؛ بنابراین این اقدام از جمله تصمیمات مثبتی است که 
از سوی مسئولان اتخاذ شد. باید صفرهای اضافی از پول ایران حذف 
شود تا بتوان واحد پول ملی ایران را با واحد پولی دیگر کشورها مورد 
مقایسه قرار داد که این موضوع از نظر روانی آثار مثبتی را در کشور با 
خود به همراه دارد. وی با بیان اینکه برخی معتقدند حذف صفر به دلیل 
چاپ اسکناس های جدید هزینه بسیار بالایی را با خود به همراه دارد، 
گفت: نباید این نکته را فراموش کرد که دائم در حال هزینه برای چاپ 
اسکناس هستیم، اما مسأله این است که با حذف صفر، چاپ اسکناس با 

نوع جدید انجام می شود و هزینه جدیدی را به وجود نمی آورد.

غلامرضا مصباحی مقدم

حذف صفر، واحد 
پولی ایران را 
ارزشمند می کند

عباس تابش رئیس سازمان حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان 
سامانه رصد قیمت ۱00قلم کالای اساسی، با هدف ایجاد امنیت روانی 
برای مصرف کنندگان راه اندازی شده است وی در برنامه شبکه خبر 
اهداف کلی راه اندازی سامانه رصد ۱00 قلم کالای اساسی را مبتنی 
بر ایجاد امنیت روانی برای مصرف کنندگان توصیف کرد.  وی اظهار 
داشت: این سامانه در دسترس عموم بوده و مردم با نصب اپلیکیشن 
مرتبط با آن می توانند علاوه بر نسخه وب، قیمت کالاها را به لحظه 
بررسی و شکایات خود را ثبت کنند. وی افزود: قرار است که اطلاع رسانی  
مرتبط با قیمت کالاهای اساسی، حساس و ضروری مورد نیاز مردم در 
قالب این سامانه صورت گرفته و مردم بر مبنای این مقایسه قیمتی، 
علاوه بر اینکه کالا را با قیمت رقابتی خرید کنند، شکایات مورد نظر خود 
از عرضه کنندگان کالا را به صورت لحظه ای ثبت کرده و به واحد بازرسی 
و نظارت اصناف و سازمان حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان 

اطلاع دهند.

عباس تابش

سامانه رصد 
قیمت ۱۰۰قلم کالای 
اساسی

امیرخسرو فخریان، رئیس اتحادیه فروشگاه های زنجیره  ای کشور، با 
بیان اینکه اکنون بیش از چهار هزار فروشگاه زنجیره ای در سطح کشور 
فعالیت می کند. گفت: در صورت اصلاح ساختار توزیع، کالاها ۱۵ درصد 
ارزان تر به دست مصرف کنندگان می رسد. اوی ضمن اشاره به تاسیس 
این اتحادیه از فرودین سال ۹۵ گفت: آمار موجود نشان می دهد تعداد 
فروشگا ه  های زنجیره  ای به رقم چهار هزار و ٦00 شعبه فعال در سطح 
کشور رسیده  که ۵0 هزار نفر به صورت مستقیم در فروشگاه  ها مشغول 
به کار شده اند.فخریان ضمن انتقاد از درج قیمت مصرف  کننده روی 
کالاها افزود: هیچ جای دنیا قیمت مصرف کننده روی کالا ثبت  نمی شود 
و فروشنده و مجموعه اش قیمت را مشخص می  کنند. در ایران نیز قیمت 
کالاها تغییرات زیادی داشته و فروشگاه های زنجیره ا ی مجبورند مدام 
قیمت کالاها را با قیمت مصرف کننده تطبیق دهند. به گفته فخریان، 
امسال سهم فروشگاه های زنجیره  ای در بازار خرده  فروشی نسبت به 

سال گذشته سه درصد بیشتر شده است.

امیرخسرو فخریان

ارزان شدن ۱5 درصدی 
کالاها در صورت اصلاح 
ساختار توزیع 

محمد علی دادور مدیرعامل شرکت نفت ستاره خلیج فارس گفت: بنزین تولیدی 
این پالایشگاه دارای چنان کیفیتی است که به عنوان نخستین محموله  صادراتی 
ایرانی به کشورهای همسایه انتخاب و وارد رینگ بین المللی بورس شد. وی در 
تشریح جزییات و زوایای ارسال نخستین محمموله بنزین صادراتی کشور افزود: 
بیش از یک قرن از کشف نفت در ایران می گذرد و بسیار خرسندیم که نخستین 
صادرات بنزین به عنوان اتفاقی تاریخی از پالایشگاه ستاره خلیج فارس آغاز شد. 
وی فروش نخستین محموله ی صادراتی بنزین ایران را موفقیت آمیز عنوان کرد 
و گفت: این محموله ۲0 دلار به ازای هر بشکه گران تر از نرخ نشریه »پلتس« به 
فروش رفت که نشان  دهنده ی عملکرد صحیح در ورود به بازارهای جهانی است. 
مدیرعامل شرکت نفت ستاره خلیج فارس درباره ی علت آغاز صادرات بنزین از 
این پالایشگاه اظهارداشت: باتوجه به این که نیاز داخل تامین شده و بازارهای ایران 
برای خرید بنزین اشباع است، با تصمیم »صادق آبادی معاون وزیر و مدیرعامل 
فرآورده ی  این  نفتی«، صادرات  فرآورده های  و پخش  پالایش  ملی  شرکت 

استراتژیک و ورود آن به رینگ صادراتی را پیگیری کردیم.

محمد علی دادور

نخستین بنزین ایران از 
پالایشگاه ستاره خلیج 
فارس صادر شد

محمدعلی اسفنانی مدیر کل تعزیرات استان تهران با اشاره به افزایش تا ۳ برابر نرخ 
بلیت پروازهای داخلی توسط شرکت های هواپیمایی، گفت: سازمان تعزیرات به صورت 
مستقیم به پرونده تخلفات ایرلاین ها ورود کرده و قطعا با گران فروشان برخورد قانونی 
صورت می گیرد. وی با انتقاد از افزایش چشمگیر قیمت بلیت پروازهای داخلی اظهار 
کرد: یکی از مسائل مهم و دغدغه های کنونی مسافران، افزایش چشمگیر قیمت بلیت 
هواپیماست، در شرایط کنونی شاهدیم قیمت بلیت پروازها بسیار بالا رفته و در ایام 
پرمتقاضی، قیمت ها افزایش سرسام آور به خود می گیرند. وی تصریح کرد: وزارت راه و 
شهرسازی و سازمان هواپیمایی برای مدیریت بازار بلیت هواپیما، اقدام به آزادسازی نرخ 
ها کرده اند تا از این طریق بازار بلیط پروازهای هوایی را مدیریت کنند؛ اما آزادسازی به 
معنای افزایش سرسام آور قیمت ها نیست. وی با اشاره به این که ایرلاین ها به صورت 
سلیقه ای قیمت پروازهای هوایی را بالا یا پایین می آورند، ادامه داد: در این رابطه با 
مکانیسم ویژه ای از سوی دستگاه های مربوطه تعیین شود  تا شرکت های هواپیمایی 
به صورت اصولی بلیت هواپیما را قیمتگذاری کنند. در ایرلاین های دنیا، قیمت 

بلیتپروازهای هوایی بر اساس نوع خدمات، کیفیت و مسائل دیگر کف و سقف دارد.

محمدعلی اسفنانی 

خط و نشان تعزیرات 
برای ایرلاین های 
داخلی گران فروش 

مهندس حبیب جهانساز در گفت و گویی افزود: تسهیلات با کارمزد ۴ 
درصدی از محل صندوق تخصصی چای بعد از فصل بهره برداری به منظور 
عملیات به زراعی، کف برکردن، هرس و احیای باغات چای در اختیار 
باغدارانی که پروانه بهره برداری دارند، قرارمی گیرد. وی خاطر نشان کرد: سال 
گذشته ۵۵0 هکتار عملیات به زراعی، تغذیه و توزیع ماشین های کشاورزی در 
باغات چای کشور داشتیم. جهانساز بر ارتقای ضریب استفاده از مکانیزاسیون 
کشاورزی در باغات چای تاکید کرد و گفت: سال گذشته ۱۵00 دستگاه برگ 
چین و هرس در باغات چای توزیع شد. وی در همین حال به چایکاران توصیه 
کرد: با توجه به این که وضعیت مصرف چای داخلی در کشور رو به بهبود است، 
چایکاران بخشی از درآمدهای خود را به افزایش عملکرد تولید این محصول 
اختصاص دهند و به هرس، تغذیه و شخم باغات توجه بیشتری داشته باشند.
رییس سازمان چای کشور، متوسط عملکرد برگ سبز چای در باغات دیم را 
نزدیک به ۵ تا ٦ تن در هکتار عنوان کرد و اظهار داشت: متوسط عملکرد چای 

در باغات آبی به ۱۵ تن در هکتار نیز می رسد.

حبیب جهانساز

پیش بینی پرداخت 
۱۸ میلیارد تومان 
تسهیلات به چایکاران

سید مجید صدری مدیرعامل شرکت مخابرات ایران گفت: تا پایان امسال ۱.۵ 
میلیون پورت VDSL در کشور جایگزین اینترنت ADSL می شود و مشترکان 
۴ برابر سرعت فعلی اینترنت را تجربه می کنند  وی گفت: این پروژه در فاز 
نخست برای مشترکان فعلی اینترنت شرکت مخابرات ایران ارائه می شود. به 
این معنی که قصد داریم با تعویض کابل و سایر امکانات، سرویس ADSL بیش 
از ۵ میلیون مشترک فعلی مخابرات را ارتقا داده و به VDSL تبدیل کنیم.وی 
با بیان اینکه ارائه سرویس ADSL مستلزم نصب امکانات در مراکز مخابراتی 
است، افزود: در مناطقی که این امکان وجود داشته باشد به مرور با تعویض 
کابل و سایر امکانات، خطوط ADSL را ارتقا داده و پس از آن به مشترک اعلام 
می کنیم که خط شما از ADSL به VDSL تغییر پیدا کرده است. مدیرعامل 
شرکت مخابرات ایران گفت: در این طرح، باید مودم اینترنت کاربران نیز تغییر 
یابد که برنامه مان این است که مودم های قبلی را از مشترک تحویل گرفته و 
به جای آن مودم VDSL به مشترک تحویل دهیم. مابه التفاوت هزینه مودم را 

مخابرات می پردازد و نیازی به پرداخت هزینه از سوی مشترک نیست.

سید مجید صدری

 تجربه 
 سرعت ۴ 
برابری اینترنت

محمد جواد آذری جهرمی وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: سالیان سال 
است که مشترکین آب، برق، گاز و تلفن صورت حساب خود را از طریق قبوض 
کاغذی دریافت می کنند که این اقدام هزینه های گزافی را به دولت تحمیل 
می کند.  این درحالی است که حدودا ۳۵ میلیون کنتور برق در کشور وجود 
دارد که قبض برای آن صادر می شود از طرفی با در نظر گرفتن ۳۵ میلیون کنتور 
آب و همین تعداد کنتور گاز و شاید چند برابر این رقم خط تلفن می توان هزینه 
قابل توجهی را برای صدور قبض های دوره ای تخمین زد. در همین راستا چندی 
پیش وی رقم صرفه جویی از محل حذف قبوض آب، برق، گاز و تلفن را ۱۴۴0 
میلیارد تومان اعلام کرد و گفت: با جلوگیری از هدررفت این منابع می توان با آن 
کارهای بزرگی انجام داد. البته حذف قبوض کاغذی جزو برنامه های وزارت نیرو 
قرار دارد به طوری که مدیرکل مدیریت مصرف و امور مشترکان توانیر از توقف 
صدور قبوض کاغذی برای ۳٦ میلیون مشترک برق کشور از مهرماه امسال خبر 
داد و گفت: شماره تلفن همراه بیش از 80 درصد مشترکان برق برای ارسال 

قبوض پیامکی و دیجیتال جمع آوری شده است.

محمد جواد آذری جهرمی 

 چگونه باید 
قبض کاغذی را 
حذف کرد؟

محمدرضا پورابراهیمی عضو کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی، 
گفت: وی با بیان اینکه با حذف ۴ صفر از پول ملی نحوه محاسبه ساده تر می 
شود، افزود: با این اقدام، تمام محاسبه های بخش حسابداری تغییر یافته 
و اسناد و مدارک عوض می شود. وی ادامه داد: با حذف ۴ صفر ساده سازی 
عددها صورت می گیرد و تقریبا محاسبه عددها آسان تر می شود، براین اساس 
مجلس با حذف ۴ صفر موافق بوده و در طرح بانکداری به آن توجه کرده است.

پورابراهیمی با بیان اینکه حذف چهار صفر از پول ملی در راستای امور ثبتی 
و حسابداری است و نگهداری حساب ها را راحت تر خواهد کرد، تاکید کرد: با 
حذف ۴ صفر از پول ملی مراودات بورس و شبکه بانکی کشور ساده سازی می 
شود و این اقدام برای کشور مفید خواهد بود. وی با اشاره به تبدیل ریال به تومان 
در مراودات روزمره، افزود: حذف ۴ صفر که در هیئت دولت به تصویب رسیده 
باید به مجلس ارسال و پس از بررسی و تصویب اجرایی شود. عضو کمیسیون 
اقتصادی مجلس شورای اسلامی، تصریح کرد: با توجه به کاهش ارزش پول در 

سال های گذشته حتما باید اصلاح اعداد و ارقام در دستور کار قرار بگیرد.

محمدرضا پورابراهیمی

ساده سازی مراودات 
بورس و شبکه بانکی با 
حذف ۴ صفر از پول ملی

محمدرضا رضایی کوچی رئیس کمیسیون عمران مجلس با انتقاد از عدم 
واگذاری اراضی دولتی به وزارت راه و شهرسازی برای تولید انبوه مسکن، 
گفت: متأسفانه هنوز وزارتخانه ها و دستگاه های اجرایی در جهت واگذاری 
اراضی دولتی به وزارت راه اقدام نکرده اند و رئیس جمهور اخیرا به وزارتخانه 
ها دستور داد که این دستگاه ها نسبت به واگذاری اراضی به وزارت راه و 
شهرسازی اقدام کنند، زیرا وزارتخانه برای اجرای طرح ملی مسکن و تولید 
انبوه، به اراضی بسیاری نیاز دارد. بر اساس گزارش های واصله، تنها ۱0 
درصد از اراضی دولتی در اختیار وزارت راه و شهرسازی قرار گرفته که این 
میزان بسیار کم و ناچیز است وی گفت: بر اساس گزارش های واصله، تنها 
۱0 درصد از اراضی دولتی در اختیار وزارت راه و شهرسازی قرار گرفته که 
این میزان بسیار کم و ناچیز است. رضایی کوچی ادامه داد: اراضی دولتی و 
منابع طبیعی متعلق به مردم و کشور است و هیچ دستگاهی حق ندارد که 
این اراضی را واگذاری نکند، بنابر این دولت باید دستگاه ها و وزارتخانه ها را 

مکلف به واگذاری اراضی به وزارت راه و شهرسازی کند.

محمدرضا رضایی کوچی

تنها ۱۰ درصد از اراضی 
دولتی به وزارت راه و 
شهرسازی واگذار شده

اقتصاد کلان

www.etebar.net

پنج شنبه 17مرداد ماه 1398، شماره 190

4
هفته نامه اقتصادی ایران

پروژه های ارتباطی و 
مخابراتی با سرمایه 
ای بالغ بر ۱۱۲ میلیارد 
تومان در آذربایجان 
شرقی افتتاح شد

پروژه های ارتباطی استان آذربایجان شرقی شامل آغاز عملیات اتصال ۳00 روستای استان به شبکه ملی اطلاعات و اتصال ٦۴۴روستا به شبکه ملی اطلاعات با 
سرمایه ای بالغ بر ۱۱۲ میلیارد تومان با دستور رییس جمهوری افتتاح شد. پروژه های ارتباطی ومخابراتی با سرمایه ای بالغ بر ۱۱۲ میلیارد تومان در آذربایجان 
شرقی افتتاح شده . به گزارش اعتبار به نقل از اداره کل ارتباطات و امور بین الملل شرکت مخابرات ایران، در این مراسم که با حضور مدیران ارشد شر کت مخابرات 
ایران از جمله مهندس یافتیان عضو هیات مدیره و مدیران استانی برگزار شد، ۱۹8پروژه ارتباطی سه اپراتور همراه و طرح های خدمات اجباری روستایی آذربایجان 
شرقی به بهره برداری رسید.  در این مراسم از ۱8٦ سایت جدید نسل سوم و چهارم اپراتورهای اول، دوم و سوم و ۱۲سایت نسل دوم اپراتور دوم با سرمایه گذاری بالغ 
بر 8٦ میلیارد تومان، توسعه پوشش نسل سوم و چهارم و توسعه خدمات الکترونیک در ٦۴۴ روستا ) اتصال به شبکه ملی اطلاعات( و برقراری رومینگ اپراتور 
اول و دوم در تمام روستاهای دارای پوشش استان با اعتباری بالغ بر ۲٦ میلیارد تومان از طرح خدمات عمومی روستایی )USO( بهره برداری شد. همچنین با 

دستور رییس جمهوری عملیات اتصال ۳00 روستا به شبکه ملی اطلاعات آغاز شد. 

 مدیرعامل 
سازمان تامین 
اجتماعی:پرداخت 
به موقع حقوق 
مستمری بگیران و 
بازنشستگان اولین 
اولویت سازمان 
تامین اجتماعی 
است

دکتر مصطفی سالاری مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی در این دیدار با تاکید 
بر اینکه وضعیت این سازمان سخت است اما نگران کننده نیست، افزود: پرداخت 
مستمری به مستمری بگیران و بازنشستگان از اولویت های این سازمان است و 
بازنشستگان عزیز از بابت پرداخت مستمری شان نگرانی نداشته باشند.وی در 
پاسخ به درخواست های مطرح شده درباره همسان سازی حقوق بازنشستگان و 
مستمری بگیران اظهار داشت: همسان سازی حقوق بازنشستگان تکلیف قانونی 
است و باید آن را انجام دهیم اما در مورد چگونگی اجرای آن باید با همفکری خود 
بازنشستگان بیشتر بحث و بررسی کنیم .ضمن آن که باید منابع موردنیاز و طریق 
تامین آن را پیش بینی کنیم.مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی با مهم خواندن 
نشست های هم اندیشی با شرکای اجتماعی گفت: تاکنون دو نشست در موسسه 
عالی پژوهش برگزار شده که صاحبنظران و شرکای اجتماعی مهمترین مسائل 
حوزه رفاه و تامین اجتماعی را مطرح کردند. این نظرات در تصمیم گیری ها لحاظ 
می شود.دکتر سالاری با بیان اینکه تلاش می کنیم مسائل این سازمان را با توجه 
به ظرفیت و امکانات موجود حل کنیم، اظهار داشت: هیچ کدام از مسائل فراموش 

نمی شود. تمامی فعالیت های ما باید به تقویت منابع، مدیریت مصارف، افزایش 
کیفیت خدمات و تکریم ذینفعان منجر شود.وی با بیان اینکه بیمه های تکلیفی 
و حمایتی که در سالهای گذشته بر سازمان تامین اجتماعی تحمیل شد توازن 
منابع و مصارف را بهم زد، گفت: خوشبختانه در دولت دکتر روحانی و مجلس فعلی 
این اتفاق نیفتاد و هیچ تعهد جدیدی از جیب بیمه شدگان ایجاد نشد.مدیرعامل 
سازمان تامین اجتماعی با تاکید بر حرکت به سمت سه جانبه گرایی در تصمیم 
سازی ها و تصمیم گیری های کلان سازمان ادامه داد: شورای تحول راهبردی در 
این سازمان تشکیل شده و پیشنهادات و محورهای تعیین شده در این شورا با 
کمک شرکای اجتماعی مطرح و بررسی می شود.دکتر سالاری گفت: نیمی از 
جمعیت کشور تحت پوشش تامین اجتماعی هستند و از مراکز دولتی و خصوصی 
برای آنها خدمات درمانی خریداری شده است. در سال های اخیر هزینه های 
درمان جهش پیدا کرد. این مراکز از سازمان تامین اجتماعی طلب دارند که برای 
پرداخت بدهی های آنها تلاش خواهیم کرد. باید پرونده الکترونیک و نسخه 

الکترونیک را تکمیل کنیم تا خرید درمان در یک چارچوب علمی قرار گیرد.

محمدجواد ظریف وزیر امور خارجه در 
نشست خبری با خبرنگاران رسانه های 
داخلی و خارجی در آستانه روز خبرنگار، 
گفت: اروپایی ها در برجام یک تعهداتی 
دارند در ماده های یک، دو و سه ضمیمه 
دو برجام هست که معطوف به اقدام 
نیست، معطوف به نتیجه است و این بسیار 

مهم است.
اروپایی ها نمی توانند ادعا کنند ما در 
کتابچه هایمان تحریم ها را برداشتیم، 

اروپایی ها باید شرایط را فراهم کنند که شرکت هایشان بتوانند در ایران 
فعالیت کنند، جالب است که تعهدات آمریکا از پاراگراف چهار به بعد 

است و تعهدات اروپایی ها نیز موکول به تعهدات آمریکا نیست.
ایشان با اشاره به نامگذاری روز خبرنگار به مناسبت شهادت محمود 
صارمی در مزار شریف گفت: خون دیپلمات ها و خبرنگاران به هم آمیخته 

شده است. 
ظریف در آستانه روز خبرنگار ضمن تبریک روز خبرنگار و تشکر از 
خبرنگاران و تصویربرداران تصریح کرد: به شما به مناسبت روز خبرنگار 
تبریک می گویم، شهادت محمود صارمی شهید بزرگوار جامعه خبری، 
خبرنگار ایرنا در مزار شریف را به همه اصحاب خبر به ویژه دوستانمان 
در خبرگزاری ایرنا که امروز هشتادمین سال تأسیس این خبرگزاری را 

جشن می گیرند، تبریک و تسلیت عرض می کنم. 
وی روز خبرنگار را اتفاقی مهم در تاریخ کشور دانست و افزود: هر ساله 
اهمیت این روز را به منظور ارتباط بین وزارت امور خارجه و جامعه 
رسانه ای کشور به خبرنگاران رسانه ها تأکید می کنم؛ در این روز ۱۱ 
شهید بزرگوار در مزار شریف به شهادت رسیدند که ۱0 تن آنان همکاران 

ما در وزارت امور خارجه بودند و یک نفر نیز خبرنگار بود. 
وزیر امور خارجه گفت: این نشان دهنده آن است که خون دیپلمات ها و 
خبرنگاران به هم آمیخته شده است البته نشان می دهد که خون 
خبرنگاران رنگین تر از دیپلمات هاست که ۱۱ نفر شهید شدند، اما این 

روز به اسم یک تن از ۱۱ شهید نامگذاری شده؛ نوش جانتان. 
ظریف به شهدای دیگر رسانه اشاره کرد و افزود: شهدایی که برای 
روشنگری و آگاهی بخشی تلاش کردند، شهید آوینی که در حوزه خبر 
و هنر نقش پیشگامی داشت و همچنین شهدای رسانه سقوط هواپیمای 

سی.۱۳0 از آن جمله اند.
وزیر امور خارجه گفت: لغو تحریم ها نه تنها خط قرمز ماست بلکه خط 
قرمز برجام است. ظریف در پاسخ به سوالی درباره چرخش ناگهانی امارات 
در قبال ایران و تصمیم گیری احتمالی عربستان افزود: به نظر من نباید 
از عبارت چرخش ناگهانی استفاده کنید سفره مذاکره و در های ما به 
روی همسایگانمان در امارات و همچنین همسایگانمان در عربستان باز 
است و هرگاه آن ها تمایل به اصلاح سیاست هایشان داشته باشند و 
مذاکره را به جای درگیری انتخاب کنند ما آماده ایم. وی ادامه داد: من 
اطلاعی از پیام های پشت پرده ندارم و بعید می دانم چنین چیزی هم 
وجود داشته باشد، صحبت هایی بین مسئولان حج ما با مسئولان 
عربستان درباره حج بوده و از میزبانی مردم عربستان تشکر می کنم و 

امیدواریم این گفتگو ها نتایجی فراتر از آرامش حج داشته باشد.

محمد جواد ظریف وزیر امور خارجه 

 خون دیپلمات ها و خبرنگاران 
به هم آمیخته شده است

بیژن زنگنه وزیر نفت می گوید: حدود ٧00 
هزار کارت سوخت به در منازل شهروندان رفته 
است که به دلیل نبودن در خانه یا هر دلیل 
دیگر به ادارات پست برگشت خورده اند لذا 
خواهشمندیم افرادی که هنوز کارت سوخت 
ندارند با مراجعه به ادارات پست کارت خود را 
دریافت کنند. به گزارش خبرنگار خبرگزاری 
خانه ملت، بیژن نامدار زنگنه پس از حضور در 
با نمایندگان کمیسیون  نشست مشترک 
قرارگاه  مسئولان  و  مجلس  انرژی 
خبرنگاران  جمع  در  خاتم الانبیاء)ص( 
مهمترین  گفت:  نشست  این  درخصوص 
نکته ای این جلسه سه جانبه، پیام نمادین آن 
درخصوص عزم تمامی اجزای نظام برای 
همدلی و تکمیل ظرفیت های یکدیگر در 
شرایط ویژه فعلی برای مقابله با تحریم ها و 

عبور سربلندانه از این وضعیت بود.   
وزارت نفت با قرارگاه خاتم الانبیاء)ص( 

همکاری جدی دارد
وی افزود: سال هاست در وزارت نفت با قرارگاه 
خاتم الانبیاء)ص( همکاری جدی داریم، در 
این جلسه نیز بر ادامه همکاری های تمامی 
اجزای نظام برای عبور از تحریم ها و شرایط 
اقتصادی کنونی تاکید شد تا با لطف الهی و 
پشتیبانی مردم در بخش های توسعه ای و 
و  نفت  صدور  مانند  جاری  عملیاتی 
توسعه ای  و  پروژه ها  و  نفتی  فرآورده های 

طرح ها و اجرای منظم پروژه ها موفق ظاهر 
شویم.

آیین نامه اجرای افزایش ظرفیت 
پتروپالایشگاهی تدوین می شود

وزیر نفت با اشاره به تصویب کلیات طرح 
افزایش ظرفیت پتروپالایشگاهی در مجلس، 
ادامه داد: در رابطه با پتروپالایشگاه ها نیز در 
این جلسه صحبت و مقرر شد؛ آیین نامه اجرای 
با همکاری طرف های ذی ربط  قانون  این 
از به تصویب دولت هرچه  تدوین و پس 
سریع تر اجرایی شود. آیین نامه اجرای افزایش 

همکاری  با  پتروپالایشگاهی  ظرفیت 
طرف های ذی ربط تدوین و پس از به تصویب 

دولت اجرایی می شود
وزارت نفت روزانه بالای 15 میلیون 

لیتر اضافه تولید بنزین دارد
وی با بیان اینکه اکنون وزارت نفت روزانه 
بالای ۱۵ میلیون لیتر اضافه تولید بنزین 
دارد که این اضافه تولید ذخیره شده و قرار 
است میزان صادرات افزایش پیدا کند، اضافه 
کرد: اضافه تولید در نفت سفید، گازوئیل و 
سوخت جد وجود دارد و به لحاظ پالایش 

وضعیت خوبی داریم.
استفاده از کارت سوخت اجباری 

خواهد شد
زنگنه همچنین در پاسخ به سوال خبرنگار 
خانه ملت مبنی بر نحوه اجرای طرح استفاده 
از سوخت با استفاده از کارت، توضیح داد: ۲0 
مرداد استفاده از کارت سوخت آغاز می شود 
اما به دلیل ایجاد مشکلات احتمالی برای 
کارت  تهیه  عدم  مانند  خودرو  دارندگان 
سوخت یا هر مشکل دیگر  به آن ها فرصت  داده 
می شود اما در نهایت استفاده از کارت سوخت 

اجباری خواهد شد.
700هزار کارت سوخت پس از ارسال به 

منازل شهروندان به ادارات پست 
برگشت خورده اند

وزیر نفت عنوان کرد: حدود ٧00هزار کارت 
سوخت به در منازل شهروندان رفته است که 
به دلیل نبودن در خانه یا هر دلیل دیگر به 
لذا  خورده اند  برگشت  پست  ادارات 
خواهشمندیم افرادی که هنوز کارت سوخت 
ندارند با مراجعه به ادارات پست کارت خود را 

دریافت کنند.
وزارت نفت روزانه 50 هزار کارت 

سوخت جدید صادر می کند
زنگنه همچنین افزود: وزارت نفت روزانه 
۵0هزار کارت سوخت جدید صادر می کند تا 

طرح استفاده از کارت سوخت تکمیل شود.

زنگنه: روزانه بالای ۱5 میلیون لیتر اضافه تولید بنزین داریم گفت وگو

نفت  وزیر  روزگاري  شما 
وزارت  عملکرد  بودید. 
به  کنوني  دوره  در  نفت 
اعمال  از  پس  خصوص 
تحریم ها را چگونه ارزیابي 

مي کنید؟ 
اول باید به تاریخچه این صنعت 
نفت  صنعت  کنیم.  رجوع 
ارزشمندي  بسیار  مجموعه 
است که باسابقه ترین سیستم 
اداري کشور را دارد. بیش از 
۱00 سال است که چاه هاي 
نفت مسجدسلیمان فوران مي کند و استعداد عظیمي در این حوزه 
وجود دارد. عزیزان نفت بسیار خوب این صنعت را پیش بردند. نفت 
در اواخر دهه ۲0 ملي شد. کارکنان نفت نقش غیرقابل انکاري در 
این ملي شدن صنعت نفت داشتند. در انقلاب اسلامي، کارکنان نفت 
گل کاشتند. در زمان جنگ که من وزیر بودم، همه جوره تلاش کردند 
و صنعت را سرپا نگه داشتند. در زمان جنگ یک روز هم صادرات 
نفت متوقف نشد. خاطرم مي آید یک روز در زمان جنگ به کارکنان 
گفتم زیبنده نیست با وجود شما، بنزین و گازوئیل و نفت سفید در 
کشور کمیاب و گران شود. به یک هفته نکشید، آن قدر تلاش کردند 
که مشکل حل شد. یا مشکلي در پنج چاه نفت در خلیج فارس به 
وجود آمده بود و قادر به مهار آتش سوزي نبودیم. نماینده یک 
شرکت آمریکایي در دوبي به من زنگ زده بود که ۲0 میلیون دلار 
مي گیرم و چاه هاي نفت شما را خاموش مي کنم. این موضوع را در 
پالایشگاه تهران مطرح کردم، چند ماه بعد همین پنج چاه را به 
حالت عملیاتي رساندند. مجموعه نفت پراستعداد و توانمند است. 
امروز هم همان وضعیت حاکم است. آقاي زنگنه به خوبي تلاش 
مي کند و تمام جوانب امر را در نظر گرفته است. من به موفقیت 
صنعت نفت در ادامه کار ایمان دارم؛ چراکه کار نفت کار کارشناسي 
و علمي است و با علم پیش مي رود. چندي پیش نیز جلسه اي با 
وزیر نفت داشتیم. ایشان در مورد بازاریابي هاي اخیر نفت در شرایط 
تحریم توضیحاتي ارائه کردند که به نظر من بسیار بهتر از دوره هاي 
قبل اداره مي شود. نفتي ها تصمیم گرفته اند شریک بیروني و 
رانت خوار نپذیرند و این بسیار خوب است. توضیحات آقاي زنگنه 
به گونه اي بود که تمامي مطالبي که به ذهن ما به عنوان وزراي 
پیشین این صنعت مي رسید، در برنامه هاي ایشان دیده شده. تیم 
وزارت نفت، نهایت تلاش خود را انجام مي دهد و از طرفي در برابر 

هر نوع باج خواهي ایستاده است.

 سید محمد غرضی:
 من به موفقیت صنعت نفت 

در ادامه کار ایمان دارم

قسمت اول

 امیدعلی پارسا رئیس کل سازمان امور مالیاتی گفت: یکی از زمینه های مهم تحول 
نظام مالیاتی، اصلاح قوانین و مقررات است و سازمان مالیاتی از هیچ کوششی در 
این زمینه دریغ نمی کند. وی در نشست با معاون تدوین، تنقیح و انتشار قوانین 
و مقررات معاونت حقوقی ریاست جمهوری با اشاره به اینکه یکی از زمینه های 
مهم تحول نظام مالیاتی، اصلاح قوانین و مقررات است، گفت: این سازمان از هیچ 
کوششی برای اصلاح و تنقیح قوانین و مقررات دریغ نمی کند. مهدی مهدی 
زاده نیز در ادامه این نشست بر اهمیت تنقیح قوانین و مقررات کشور تاکید و 
خاطرنشان کرد: سازمان امور مالیاتی کشور در این زمینه پیشگام و پیشتاز است. 
معاون تدوین، تنقیح و انتشار قوانین و مقررات معاونت حقوقی ریاست جمهوری 
افزود: تنقیح قوانین و مقررات یکی از مسائل بسیار مهم و ملی است که باعث 
شفافیت موضوع، کارآمدی نظام اداری و تحقق اصل حاکمیت قوانین می شود. 
مهدی زاده گفت: تنقیح قوانین و مقررات مالیاتی برای فعالان اقتصادی و عموم 
مردم بسیار مهم و کلیدی است که سبب می شود دو طرف ضمن آگاهی یافتن از 

تکالیف و وظایف خویش، در چارچوب قوانین و مقررات حرکت کنند. 

 امیدعلی پارسا

 نیاز نظام 
 مالیاتی به 
اصلاح قوانین 



محمدکاظم چقازردی مدیرعامل و رئیس هیئت مدیره بانک سپه 
گفت: پس از انجام ادغام تعداد شعب بانک سپه به حدود ۴۴00 شعبه 
وتعداد نیروی انسانی آن حدود ۴۲ هزار نفر خواهد شد و عملًا نخستین 
بانک ایرانی به بزرگترین بانک کشور و با همت کارکنان و درایت مدیران 
به اثر گذارترین و کارآمدترین بانک کشور تبدیل خواهد شد.وی  تصریح 
کرد: پروژه ادغام تلفیقی از تجارب، دانش و توانمندی هاست و با استفاده 
بانک سپه از دانش روز و نیروی انسانی جوان بانک های ادغامی سازه 
جدیدی از بانک سپه شکل خواهد گرفت که با افزایش سرمایه و 
شاخص دارایی های بانک در ۲0 سال آینده می توانیم در ردیف بانک 
های برتر دنیا قرار بگیریم. چقازردی با اعلام خبر انجام فرآیند عملیاتی 
ادغام در قالب برنامه زمانبندی شده اظهار امیدواری کرد که تا پایان سال 
جاری تابلوهای بانک های ادغام شونده یکپارچه و واحد شوند و سپس 
در بازه های زمانی مناسب ساختار شعب و نیروی انسانی به سایز بهینه و 

ساختار مطلوب برسد.

محمدکاظم چقازردی

هدف،تبدیل بانک 
سپه به بزرگترین و 
کارآمدترین بانک کشور

سید محمد پژمان مدیر عامل شرکت بازآفرینی شهری ایران گفت: ما به عنوان 
مدیران باید ضامن این مساله باشیم که ثروت آفرینی کنیم و همکاران ما در 
ادارات کل راه و شهرسازی باید این موضوع را به عنوان پیوست طرح های 
نوسازی و بهسازی محلات در نظر داشته باشند.  به گزارش پایگاه خبری وزارت 
راه و شهرسازی به نقل از اداره ارتباطات و اطلاع رسانی اداره کل راه و شهرسازی 
استان همدان،  وی در جلسه شورای معاونان این اداره کل با تاکید بر لزوم ثروت 
آفرینی به منظور جذب سرمایه انبوه سازان، اظهار کرد: این وظیفه مشاوران 
است که بدون آسیب زدن به ظرفیت های موجود از قابلیت ها استفاده کنند 
تا ارزش افزوده و ثروت محلات افزایش پیدا کند. در این راستا باید پیوست 
اقتصادی برای طرح ها ارائه شود تا محدوده ها، توانمندی این را داشته باشند که 
فعالیت های خود را انجام دهند. وی ادامه داد: بافتهای فرسوده و ناکارآمد، فقط 
برای سکونت شکل گرفته اند، به همین دلیل در این مناطق به خدمات روبنایی 
مانند خدمات آموزشی، درمانی، فرهنگی، ورزشی و... توجه جدی نشده است 

که ما در بازآفرینی شهری به دنبال حل این مشکلات هستیم.

سید محمد پژمان

ثروت آفرینی برای ساکنان 
محله، ضمانت اجرای طرح های 
بازآفرینی شهری است 

سید ابراهیم رئیسی رئیس قوه قضائیه به صورت سرزده از دبیرخانه حوزه 
ریاست قوه که محل مراجعات مردمی و دریافت مکاتبات است، بازدید کرد و 
ضمن گفتگو و شنیدن درخواست های مردم از نزدیک در جریان فرآیند کار 
قرار گرفت.  وی به صورت سرزده از دبیرخانه حوزه ریاست دستگاه قضا که 
محل مراجعات مردمی و دریافت مکاتبات است، بازدید کرد و ضمن گفتگو 
و شنیدن درخواست های مردم از نزدیک در جریان فرآیند کار قرار گرفت. 
آیت الله رئیسی در این بازدید دستور داد دبیرخانه قوه قضائیه، مطالبات و 
مکاتبات واصله را از مراجع ذیربط در این قوه پیگیری و نتایج را به صورت 
نوبه ای منعکس کند. وی با تأکید بر لزوم تکریم مراجعان و گشاده رویی 
در برخورد با مردم، در واکنش به گلایه مسئول دبیرخانه از برخی مدیران 
قضایی به علت پاسخ ندادن به مکاتبات، گفت: موضوع پاسخگویی و پیگیری 
مطالبات مردم آنقدر مهم است که اگر مدیری در این زمینه کوتاهی کند، 
برکنار خواهد شد.دبیرخانه قوه قضائیه علاوه بر ثبت نامه های رسمی وظیفه 

ثبت و ارائه نامه های مردمی به دستگاه قضایی را برعهده دارد.

سید ابراهیم رئیسی

اگر مدیری در پاسخگویی 
و پیگیری مطالبات مردم  
کوتاهی کند برکنار می شود

هادی خانی مدیر کل دفتر بازرسی ویژه مبارزه با پولشویی و فرار مالیاتی، 
سازمان مالیاتی از شناسایی بیش از ۲۴ هزار میلیارد تومان فرار مالیاتی با 
رصد تراکنش های بانکی در سه سال اخیر خبر داد. وی عنوان کرد: طی 
سه سال گذشته اقدامات لازم برای اخذ صورتحساب های بانکی حدود ۱٧ 
هزار مودی مشکوک به فرار مالیاتی و همچنین تفکیک و ارسال اطلاعات 
به ادارات  کل جهت شناسایی مودیان و مطالبه و وصول مالیات متعلقه 
انجام گرفته است.  وی اظهار کرد: در حال حاضر بالغ بر ۴۲۲ میلیون 
رکورد اطلاعات تراکنش های بانکی افراد مشکوک به فرار مالیاتی در سطح 
کشور، در دستور رسیدگی واحدهای مالیاتی قرار دارد. خانی همچنین 
از شناسایی حدود ٦ هزار مودی جدید از طریق شناسایی و رسیدگی به 
اطلاعات تراکنش های مشکوک بانکی خبر داد و گفت: تاکنون از محل 
بررسی تراکنش های مشکوک بانکی حدود 8 هزار شخص، بالغ بر ۲۴ هزار 
میلیارد تومان فرار مالیاتی، شناسایی و برای این اشخاص برگ تشخیص 

صادر شده است.

سازمان امور مالیاتی کشور 

شناسایی 2۴ هزار 
میلیارد تومان فرار 
مالیاتی با ابزار بانکی 

عزیز کریمی مدیرکل دفتر امور غلات و محصولات اساسی وزارت 
جهاد کشاورزی از مجموع ٦00 هزار هکتار کشت برنج در کشور بیش 
از ۴۵0 هزار هکتار فقط به دو استان گیلان و مازندران اختصاص دارد. 
وی با اشاره به تولید ۲ میلیون و ۱00 هزار تن محصول برنج در کشور 
در سال گذشته گفت: امسال ۲۵0 تا ۳00 هزار تن افزایش تولید برنج 
خواهیم داشت. مدیر کل دفتر امور غلات و محصولات اساسی وزارت 
جهاد کشاورزی گفت: ٧0 درصد تولید مورد نیاز محصول برنج با تلاش 
کشاورزان در داخل تولید شده است و استان های مازندران و گیلان 
به عنوان عمده ترین تولیدکنندگان این محصول در کشور محسوب 
می شوند. کریمی با تأکید بر استفاده بهینه از آب گفت: از سه سال آینده، 
کشت ۱۵0 تا ۱٧0 هزار هکتاری برنج در دیگر استان های کشور بایستی 
محدود شود.سه رقم برنج رش، تیسا و آنام طی سال ۹٧ و ۹8 معرفی 
شدند که رقم های رش و تیسا برای سال زراعی جاری در بین کشاورزان 

توزیع شده است.

جهاد کشاورزی 

تولید برنج امسال 
3۰۰ هزار تن 
افزایش می یابد

دوره آموزشی سبک زندگی اسلامی ویژه کارکنان دستگاه های دولتی، 
پاییز ۱۳۹٧ از سوی معاونت قرآن و عترت وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی برگزار شد. در این دوره آموزشی ۴۲0 هزار نفر از کارکنان دولت 
از ۹٧ دستگاه دولتی شرکت کردند که نهاد کتابخانه های عمومی کشور 
با مشارکت ۴٦00 تن از کارکنان این مجموعه، یکی از شش دستگاه برتر 
به لحاظ میزان شرکت کننده شناخته شد. گفتنی است، دوره مجازی 
آموزش سبک زندگی اسلامی با محوریت حفظ مفاهیم سوره های زلزال 
تا ناس و با رویکرد ترویج سبک زندگی قرآنی، به مدت 8 ساعت و در 
قالب ۱٦ جلسه آموزشی برگزار شد. سنجش و ارزیابی کمی و کیفی 
عملکرد آموزشی کارکنان دولت، ایجاد انگیزه و نشاط قرآنی در بین 
دستگاه های اجرایی،  شناسایی افراد مستعد در حوزه آموزش قرآن در 
بین کارکنان دولت، ایجاد تأثیرات قرآنی بیشتر در بین کارکنان دولت 
و افزایش بهره وری در عملکرد کارکنان از اهداف پیش بینی شده در 

برگزاری این دوره بوده است.

وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی

نهاد کتابخانه های 
عمومی کشور جزو 
6 دستگاه برتر 

دکتر روح الله خدارحمی، مدیرعامل بانک کشاورزی کشور،  در دیدار عباس رضایی 
استاندار اصفهان اظهار داشت: کشاورزان اصفهانی همواره نقش مهمی در توسعه صنعت 
کشت و دام کشور داشته اند و الگوهای خوبی برای رشد کشاورزی به حساب می آیند. وی 
ادامه داد: متأسفانه بروز حوادثی همچون سیل، خشکسالی و زلزله در سالهای اخیر تولید 
محصولات کشاورزی را با مشکل روبرو کرد اما باوجود شرایط سخت ایجاد شده مسأله ای 
برای تأمین غذای جامعه وجود ندارد که این امر را مرهون تلاش های کشاورزان می دانیم. 
مدیرعامل بانک کشاورزی کشور تاکید کرد: با توجه به این شرایط، حمایت از کشاورزان را 
در دستور کار خود قرار داده ایم و تسهیلات مناسب با نرخ ٦ درصد برای این قشر از جامعه 
در نظر گرفته ایم و در چارچوب قوانین و مقررات نیز جرائم قبلی مشتریان خود را می 
بخشیم و اقساط آنها را دوباره تمدید می کنیم. وی از الکترونیکی شدن پذیرش طرح ها در 
بانک کشاورزی در آینده نزدیک خبرداد و افزود: خوشبختانه اعتباراتی نیز برای طرح های 
بزرگ کشاورزی تعریف شده و هر طرحی که به شعب این بانک ارائه شود نیز  در صورت 
تکمیل بودن مدارک مراجعان، ظرف مدت ۱۵ روز تعیین تکلیف خواهند شد علاوه بر آن 

نسبت به قبل نیز اختیارات مدیران استانی این بانک را افزایش می دهیم.

روح الله خدارحمی

رسیدگی و پرداخت 
تسهیلات به طرح ها در 
بانک کشاورزی ۱5 روزه شد

محمدرضا منصوری عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس  افزود: در 
حال حاضر که نرخ ارز کاهش پیدا کرده و به ثبات نسبی رسیده، نه تنها 
قیمت خودرو نباید افزایش پیدا کند بلکه باید ثابت نیز بماند. وی با بیان 
اینکه افزایش قیمت خودرو توسط خودروسازان جای بسی تعجب دارد، 
اظهار کرد: خودروسازان دست پیش را گرفتند که عقب نیافتند، چراکه در 
حال حاضر و با کاهش قیمت خودرو در بازار انتظار می رود براساس فرمول 
۵ درصد زیر بازار قیمت خودرو در کارخانه کاهش یابد اما نه تنها این امر 
محقق نشد بلکه بهای چهارچرخ ها افزایش نیز پیدا کرد. عضو کمیسیون 
صنایع و معادن مجلس با بیان اینکه قیمت آب، برق، گاز و دستمزد کارگر در 
ماه های اخیر تغییری نداشته است بنابراین افزایش قیمت خودرو توجیه پذیر 
نیست، اضافه کرد: مدیران خودروسازی باید به دلیل افزایش قیمت خودرو 
در شواری رقابت پاسخگو باشند. این نماینده مردم در مجلس دهم تصریح 
کرد: در حال حاضر سامان حمایت از مصرف کننده باید به موضوع افزایش 

قیمت محصولات ایران خودرو ورود کرده و از تحقق آن جلوگیری کنند. 

محمدرضا منصوری

خودروسازان گلایه مردم 
و مسئولان درباره گرانی 
خودرو را نمی شنوند 

اسدالله قره خانی با اشاره به اجرای طرح احیاء کارت سوخت از ۲0 مردادماه، گفت: 
مردم هنوز کارت سوخت را باور نکرده اند چراکه آنطور که باید اطلاع رسانی نشده لذا تا 
زمانی که صاحبان خودورها از ۲0 مردادماه برای تهیه بنزین و گازوئیل به جایگاه های 
سوخت نروند و برای سوخت گیری از آن ها کارت درخواست نشود، به باور حتمی شدن 
کارت سوخت نمی رسند و از آخرین زمانی که مردم از کارت سوخت استفاده کردند 
حدود ۴ سال می گذرد و بسیاری از افراد نحوه استفاده و تهیه آن را نمی دانند لذا باید 
در روزهای نخست اجرای طرح احیای کارت سوخت به مردم فرصت داده شود. وی 
با بیان اینکه قاچاق سوخت بیشتر شامل گازوئیل می شود نه بنزین، مطرح کرد: این 
سوخت یا از پالایشگاه  ها یا در بین مسیر انتقال به انبارهای نفت یا در جایگاه های 
سوخت یا از طریق سوخت گیری خودروها قاچاق می شود. قره خانی اضافه کرد: اگرچه 
قاچاق سوخت از مجراهای متعددی صورت می گیرد اما سوخت گیری با خودرو یکی 
از مجراهای اصلی این مهم است، البته درصورت اعمال کارت سوخت می توان جلوی 
قاچاق از این طریق را گرفت ضمن آنکه برخی از جایگاه داران دیگر نمی توانند بخشی از 

سوخت خود را تانکر کرده و بدون مجوز بفروشند.

اسدالله قره خانی

کارت سوخت به 
معنای گرانی و سهمیه 
بندی بنزین نیست

مسعود سلطانی فر وزیر ورزش و جوانان در گفت وگو با خبرنگار خبرگزاری خانه 
ملت در مورد روند خصوصی سازی باشگاه های استقلال و پرسپولیس، گفت: 
واگذاری این دو باشگاه هر یک روزی که زودتر انجام شود، به نفع ورزش کشور، 
دولت و فوتبال خواهد بود. وی ادامه داد: بنده به عنوان مسئول این موضوع در 
دولت با تمام توان فشار می آورم تا واگذاری باشگاه های پرسپولیس و استقلال با 
کمک دستگاه های مربوطه انجام شود.این عضو کابینه دولت، تصریح کرد: دولت 
هم صددرصد موافق خصوصی سازی این دو باشگاه است و من هم هزار درصد 
موافق این امر هستم و سایر مسئولان در دستگاه های مربوطه نیز دو هزار درصد 
موافق واگذاری پرسپولیس و استقلال هستند.سلطانی فر تاکید کرد: اگر بخواهیم 
باشگاه های پرسپولیس و استقلال را واگذار کنیم باید مصوبه دولت را در این رابطه 
اجرا کنیم، چرا که اجرای مصوبه مجلس شورای اسلامی در این مورد مشکل ایجاد 
خواهد کرد.وزیر ورزش و جوانان، یادآورشد: البته ما با همکاری کمیسیون ویژه 
حمایت از تولید و نظارت بر اجرای سیاست های کلی اصل ۴۴ مجلس شورای 

اسلامی تلاش می کنیم تا مشکلات این بخش را از طریق تعامل برطرف کنیم.

مسعود سلطانی فر

خصوصی سازی سرخآبی ها 
فقط با مصوبه دولت 
امکانپذیراست

 زهرا سعیدی مبارکه نماینده مجلس شورای اسلامی در نشست علنی  مجلس 
شورای اسلامی در تذکر شفاهی خود ضمن تشکر از اقدام انقلابی نیروهای نظامی و 
انتظامی کشور گفت: ان شاء الله خدا آنها را برای کشور همیشه محفوظ بدارد موضوع 
من کشت بهاره و کشت کشاورزان شهرستان مبارکه اصفهان است واز وزیر نیرو 
درخواست دارم و از کسانی که می خواهند برای کشاورزان کشور تصمیم گیری 
کنند؛ قدر این کشاورزان را بدانید به گزارش اعتبار به نقل از خانه ملت سعیدی 
مبارکه تصریح کرد: در روزهایی که با بحران کشت و کار و بحران آب مواجه بودیم، 
کشاورزان کشور با ما همکاری کردند، با کشاورزان همکاری داشته باشیم. البته 
امسال همکاری بسیار خوبی انجام شده است عضو کمیسیون اقتصادی مجلس 
شورای اسلامی مطرح کرد: از مسئولان خواهش می کنیم تصمیماتی که در ادامه 
مسیر گرفته می شود به گونه ای باشد که اسباب تکدر خاطر کشاورزان را فراهم 
نکند این نماینده مردم در مجلس دهم تأکید کرد: خواهش من از استاندار محترم، 
وزیر نیرو و معاونان مربوطه این است که تدبیرشان به گونه ای باشد که با پیگیری و 
فشار و ناراحتی کشاورزان انجام نشود و همراهی بیشتری با کشاورزان داشته باشند.

 زهرا سعیدی مبارکه

 کشاورزان زحمت کش 
کشورمان همکاری 
بسیار خوبی داشتند

هفته نامه اقتصادی ایران
اقتصاد کلان
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هیچ کدام از شرکت های دریافت کننده یک میلیارد یورو ارز دولتی متعلق به وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی نیست. محمد شریعتمداری وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی درباره نامه رییس جمهور به ۴ وزیر 
برای پیگیری یک میلیارد یورو ارز دولتیکه برای واردات کالاهای اساسی اختصاص داده شده بود، گفت: این نامه خطاب به سه وزیر محترم حوزه تولید یعنی وزرای بهداشت، صنعت، معدن و تجارت و جهاد 

کشاورزی نوشته شد و هیچ یک از شرکت های شستا در لیست شرکت های دریافت کننده این ارز دولتی نیستند. هیچ یک از شرکت های وزارت تعاون، در لیست شرکت های دریافت کننده ارز دولتی نیستند وی 
گفت:در لیست شرکت های دریافت کننده یک میلیارد یورو ارز دولتی، هیچ یک از شرکت های وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی حضور ندارند. همه مسئول هستند، هر جایی که ارز دولتی گرفته می شود کالا 
باید  وارد کشور شود و اگر کالایی با این ارز وارد نشد مسئولان با فرد خطاکار برخود کنند، این گونه عکس العمل ها وظیفه همه ما است  به گزارش اعتبار به نقل از خانه ملت وی در پاسخ به اینکه آیا صحبت 

شما به این معنا است که هیچ مسئولیتی درباره ارز دولتی متوجه وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی نیست، اظهار کرد: همه مسئول هستند، هر جایی که ارز دولتی گرفته می شود کالا باید  وارد کشور شود و اگر 
کالایی با این ارز وارد نشد مسئولان با فرد خطاکار برخود کنند، این گونه عکس العمل ها وظیفه همه ما است. و در لیستی که بانک مرکزی اعلام کرده است، اسمی از شرکت های مربوط به صندوق های وزارت 

تعاون، کار و رفاه اجتماعی نیست.

شرایـط 
بخشودگی 
جرایــم 
مالیاتــی 
اعلام شد 

به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی سازمان امور مالیاتی، در بخشنامه جدید سازمان مالیاتی 
که به امضای  امید علی پارسا رسیده و به ادارات کل امور مالیاتی سراسر کشور ابلاغ گردیده، آمده 
است: با توجه به اینکه سال ۱۳۹8 مزین شده به نام سال رونق تولید، لذا این سازمان در راستای 
حمایت از تولید و کالای ایرانی و به منظور حمایت از فعالان اقتصادی، رعایت اصل تکریم ارباب 
رجوع و افزایش رضایتمندی مودیان محترم مالیاتی، تصمیماتی به شرح زیر در خصوص بخشودگی 
جرایم مالیاتی قابل بخشش موضوع ماده ۱٦۹ مکرر قانون مالیات های مستقیم مصوب 
۱۳80/۱۱/۲٧ و مواد ۱٦۹، ۱۹0، ۱۹۳، ۱۹٧ و ۱۹۹ قانون مالیات های مستقیم و مواد ۲۲ و ۲۳ 
قانون مالیات بر ارزش افزوده، برای مودیان اشخاص حقیقی و اشخاص حقوقی غیر دولتی، اتخاذ تا 
در صورت پرداخت مانده بدهی قطعی شده خود ) اعم از اصل بدهی و جرایم غیر قابل بخشش( تا 
پایان سال جاری، در اجرای مقررات ماده ۱۹۱ قانون مالیات های مستقیم به عنوان مودی خوش 

حساب از این حیث و در این مرحله تلقی و به شرح زیر مورد بخشودگی قرار گیرد:
۱- در صورت پرداخت مانده بدهی قطعی شده تا تاریخ ۱۳۹8/٧/۳0 معادل ۱00 درصد جرایم قابل بخشش.

۲- در صورت پرداخت مانده بدهی قطعی شده از تاریخ۱۳۹8/8/۱  تا تاریخ  ۱۳۹8/8/۳0برای 
مودیان واحدهای تولیدی دارای پروانه بهره برداری و پروانه کسب تولیدی از مراجع ذیربط، 

معادل ۹8 درصد جرایم قابل بخشش و برای سایر مودیان ۹٦ درصد جرایم قابل بخشش.
۳- در صورت پرداخت مانده بدهی قطعی شده از تاریخ  ۱۳۹8/۹/۱تا پایان سال جاری برای 

مودیان واحدهای تولیدی دارای پروانه بهره برداری و پروانه کسب تولیدی از مراجع ذیربط، 
به ازای هر ماه معادل ۲ درصد و برای سایر مودیان معادل ۴ درصد، از درصد بخشودگی موضوع 

بند )۲( فوق کسر می گردد.
۴- میزان بخشودگی جرایم براساس تاریخ پرداخت مانده بدهی قطعی شده هر یک از سنوات می باشد.

۵- برای بخشودگی جرایم در اجرای این بخشنامه، مودیان یاد شده می بایست درخواست 
بخشودگی جرایم را به اداره امور مالیاتی تسلیم تا در اجرای این بخشنامه مورد بخشودگی 

قرار گیرد.
٦- مودیان مذکور که قبل از ابلاغ این بخشنامه نسبت به پرداخت بدهی مالیاتی قطعی شده 
خود اقدام نموده اند، می توانند درخواست بخشودگی جرایم خود را حداکثر تا تاریخ 

 ۱۳۹8/۱۲/۲0به ادارات امور مالیاتی تسلیم تا مورد بخشودگی قرار گیرد.
٧- مودیان محترم مالیاتی می توانند برای هر یک از سنوات با پرداخت بدهی مالیاتی آن سال، 

از مفاد این بخشنامه بهره مند گردند.
8- استفاده از مفاد این بخشنامه برای بخشودگی جرایم عملکرد و دوره های مالیاتی سال های 
۱۳۹۵، ۱۳۹٦ و ۱۳۹٧ برای مودیانی که طبق مقررات ماده ۱٦۹ قانون مالیات های مستقیم 
و آیین نامه اجرایی تبصره )۳( این ماده مکلف به ارسال فهرست معاملات می باشند، منوط به 

ارسال فهرست معاملات هر یک از سال های مذکور تا  ۱۳۹8/٧/۳0می باشد.

مدیرعامل شرکت چاپ و انتشارات سازمان 
اوقاف و امور خیریه از توسعه فعالیت های 
این شرکت در راستای برنامه های ریاست 
سازمان اوقاف در حوزه بهره وری بیشتر و 
کمک به تولید ملی و رونق تولید خبر داد. 
و  عمومی  روابط  مرکز  گزارش  به 
ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  اطلاع رسانی 
اسلامی به نقل از روابط عمومی سازمان 
اوقاف و امور خیریه، قدرت الله جنگروی با 
اشاره به برنامه های ریاست سازمان مبنی 

برگسترش بهره وری اقتصادی هرچه بیشتر از موقوفات و رقبات و کمک 
این بخش به اقتصاد کشور در شرایط کنونی گفت: شرکت چاپ و انتشارات 
هم در همین راستا برنامه های توسعه ای خود را دنبال می کند و از این رو، 
تقویت شرکت در زمینه توسعه اقتصادی، در کنار تولید فرهنگی در دستور 
کار قرار گرفته است.  وی افزود: فضای گسترده و مطلوب و البته قرار گرفتن 
این مجموعه در یکی از بهترین نقاط منطقه بیست و یک باعث شده است 
تا برنامه توسعه شرکت با جدیت و تلاش بیشتری دنبال شود.  به گفته 
جنگروی، تولید تجاری و اقتصادی در کنار تولید و انتشار محصولات 
فرهنگی، در زمره اهداف جدید این شرکت تعریف شده است و براین اساس 
به زودی دو بخش تولید انواع لیبل و بسته بندی به این مجموعه افزوده 
خواهد شد تا رونق تولید به معنای واقعی در این مجموعه محقق شود.  
جنگروی با اشاره به تولید انواع لیبل در این مجموعه گفت: با خریداری 
ماشین آلاتی در حوزه تولید لیبل و نصب راه اندازی این ماشین آلات در 
ماه های آینده، این شرکت می تواند بخش مهمی از نیازهای واحدهای 
تولیدی در حوزه های مود غذایی، بهداشتی، دارویی و آرایشی را تامین 
کند.  مدیر عامل شرکت چاپ و انتشارات با اشاره به تجهیز این واحد به 
ماشین آلات بسته بندی هم گفت: در کنار بخش لیبل، مجموعه، نسبت 
به خریداری ماشین آلات حوزه بسته بندی هم اقدام کرد که در این راستا، 
به زودی تولید انواع جعبه  های بسته بندی در این مجموعه آغاز می شود تا 
شعار امسال، در این مجموعه رنگ واقعی به خود بگیرد.  جنگروی با اشاره 
به اینکه با دستورات ریاست سازمان، این مجموعه همچنان هویت 
فرهنگی و تولیدات حوزه فرهنگ را هم حفظ خواهد کرد، افزود: با توجه 
به داشتن فضای کافی در شرکت، مجموعه های تولیدی جدید، در کنار 
مجموعه تولیدات فرهنگی که بیش از ۵0 سال به تولید محصولات و 
کالاهای فرهنگی پرداخته مستقر خواهد شد.  وی هدف اصلی توسعه این 
مجموعه را کمک به اقتصاد کشور در شرایط کنونی خواند و گفت: در 
راستای سیاست تولیدی و اقتصادی شدن موقوفات و رقبات، این مجموعه 
هم با توسعه فعالیت های خود تلاش خواهد کرد تا با تولید انواع لیبل و 
بسته بندی، از خروج ارز از کشور جلوگیری کند و رونق تولید داخلی را 
کشور درمسیر شکوفایی قرار دهد.  مدیر عامل شرکت چاپ و انتشارات با 
اشاره به برنامه این شرکت با همکاری معاونت امور فرهنگی و اجتماعی 
سازمان اوقاف در راستای تولید بسته های موسوم به مهر تحصیلی هم 
گفت: این بسته ها که در راستای حمایت از تحصیل کودکان و نوجوانان 
در مناطق محروم همه ساله تولید می شود، امسال هم با حمایت معاونت 
امور فرهنگی و اجتماعی سازمان تولید شده و در حال حاضر در مرحله 

بسته بندی برای ارسال به مناطق مختلف کشور قرار دارد.

تجهیز شرکت چاپ و انتشارات به ماشین  آلات لیبل و بسته بندی
 آماده سازی بسته های 

مهر تحصیلی

تمامی وزرا در 
برابر سرنوشت 

ارز دولتی 
دریافتی مسئول 

هستند

مطبوعات  مدیرکل  دربندی  محمدرضا 
فرهنگ  وزارت  داخلی  خبرگزاری های  و 
از  هدفم  اینکه  بیان  با  اسلامی  ارشاد  و 
حضور در استان های مختلف این است که 
با واقعیت های استان از نزدیک آشنا شوم 
کنم،  عمل  دقیق تر  برنامه ریزی ها  در  تا 
تاکنون  اسلامی  انقلاب  ابتدای  از  گفت: 
بیش از ۱۱ هزار و ۴00 مجوز رسانه صادر 
شده است که از این تعداد پنج هزار و ٧00 
مجوز فعال است و بقیه یا شروع نکرده اند یا 
در گذشته فعالیت داشته و حالا غیر فعال 
هستند و از مجموع مجوزهای صادر شده، 
چهار هزار و ۱00 مجوز مربوط به نشریات 
مکتوب و یک هزار و ۵٧0 مجوز مربوط به 
پایگاه های خبری و تحلیلی است، افزود: 
کشور  در  نیز  خبرگزاری   ۳0 همچنین 

مجوز فعالیت دریافت کرده اند.
اروپا  اتحادیه  کشورهای  کل  درحالیکه 
تعداد  می شود،  کشور   ۲8 شامل  که 

خبرگزاری های آن ها به ۳0 تا نمی رسد.
وی تصریح کرد: از مجموع مجوز نشریات، 
۳00 روزنامه، یک هزار و 800 هفته نامه و 
دو هفته نامه و ۲ هزار ماهنامه و فصلنامه 
ورزش  تخصصی  حوزه  در  نشریه   ۳۵0،
دین،  تخصصی  حوزه  در  نشریه   ۲80 و 
معارف و قرآن، ٧۵ نشریه تخصصی کودک 

خانواده،  تخصصی  نشریه   ۹0 نوجوان،  و 
مربوط  نشریه   ۱۲ و  جدول  و  سرگرمی 
فعالیت  کشور  در  دینی  اقلیت های  به 

می کنند.
ایشان اظهارداشت : بیمه یکی از مسائل 
مهم در این زمینه و  با نگاه به این موضوع، 
سالانه سه هزار نفر از اصحاب رسانه تحت 
قرار  اجتماعی  تأمین  پایه  بیمه  پوشش 
می گیرند و سهمیه بیمه تکمیلی نیز برای 

سه هزار نفر در نظر گرفته شده است.

اینترنت  از  استفاده  امکان  به  دربندی 
این  گفت:  خبرنگاران  برای  فیلتر  بدون 
طرح طی چند سال گذشته با هماهنگی 
برقرار  خبرنگاران  برای  ارتباطات  وزیر 
شد ، ولی بنا به دلایلی از سوی نهادهای 
نظارتی با ایراد روبرو شد ، از بهمن سال 
گذشته تا یک ماه پیش متوقف و پس از 
هماهنگی های انجام شده و رفع ایرادات، 
و  ثبت نام  حال  در  دوباره  طرح  این 
از  محدودیت  بدون  متقاضی  خبرنگاران 
اینترنت بدون  از  سراسر کشور می توانند 

فیلتر استفاده کنند.
حقوقی،  مشاور  بخش  راه اندازی  به  وی 
و  خبرنگاران  برای  مالیاتی  و  بیمه ای 
اداره  کرد:  تاکید  و  اشاره  رسانه  اصحاب 
کل مطبوعات داخلی همچنین روند صدور 
کرده  ساده سازی  را  خبرنگاری  کارت 
است و تماس تلفنی و ارتباط با معاونت و 
شخص بنده به راحتی انجام می شود ، در 
گذشته یارانه فقط به نشریات مکتوب اهدا 
می شد ، ولی دو سال است که خبرگزاری 
یارانه  نیز  تحلیلی  و  پایگاه های خبری  و 

دریافت می کنند.
کل  اداره  رویکرد  اینکه  بیان  با  وی 
مطبوعات داخلی در حوزه یارانه این است 
حکومتی  رسانه های  به  کلی  طور  به  که 

اقدام سبب  این  اظهار کرد:  یارانه ندهد، 
به  یارانه ها  از  بیشتری  حجم  که  شده 
توجه  و  گیرد  تعلق  رسانه های خصوصی 

ویژه به نشریات محلی شود.
 ایشان به شیوه نامه های جدید در حوزه 
نشریات اشاره و بیان کرد: نوع نشر ویژه 
نامه ها، نحوه درج آگهی ها از جمله اندازه 
افزایش  و  آگهی  نرخ نامه  تغییر  و  آگهی 
جمله  از  جاری  سال  برای  درصدی   ۲0
این شیوه نامه است و در حال حاضر هیچ 
رسانه ای مگر به خواست هیئت مدیره و 

صاحب امتیازان آن تعطیل نمی شود.
گیلان  استان  به  سفر  درپایان  وی 
صمت  وزارت  گذشته  در   : اظهارداشت 
مسئول کالاهایی بود که با ارز دولتی وارد 
اما سال گذشته این مسئولیت  می شدند 
به وزارت ارشاد سپرده شد و در کارگروه 
تشکیل شده برای خرید حدود ۱۳ هزار 
تن کاغذ مجوز صادر شد که یک هزار و 
۵8۴ نشریه از این کاغذها استفاده کردند و 
تنها نشریات غیر فعال یا آنهایی که فعالیت 
کمی داشتند، کاغذ به آنها تعلق نگرفت 
و  هزار  یک  تاکنون،  اردیبهشت   ۲0 از   ،
۳00 تن کاغذ توزیع شده  و در حال حاضر 
کمبود کاغذ وجود ندارد و مبنا برای دادن 

کاغذ، اعلام وصول نشریات است.

محمدرضا دربندی: سالانه ۳۰۰۰ نفر از اصحاب رسانه بیمه میشوند

 کمبود کاغذ نداریم
خبـــر

رضا رحمانی وزیر صنعت، معدن و تجارت 
گفت: با راه اندازی کارخانه آلومینای سراب، 
وابستگی کشور به ماده آلومینا قطع می شود 
و برای ۵ هزار نفر اشتغال به وجود می آید. به 
گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی وزارت 
صمت وی در آیین افتتاح ویدیو کنفرانسی 
طرح های صنعتی و معدنی آذربایجان 
شرقی در محل کارخانه شیشه سازی آذرمهر 
هریس بیان کرد: پیگیری های پس از بازدید 
رییس جمهور از بازار کفش تبریز، باعث شد 
تا شهرک تخصصی کفش تبریز توسط 

بخش خصوصی و با ۱۲0 کارگاه تولیدی برای اولین بار راه اندازی شود.
از مکان یابی شهرک فناوری کفش تبریز تا اجرای اولین آزمایشگاه 

تخصصی کفش
او با اعلام اینکه شهرک فناوری کفش تبریز مکان یابی شده است، تصریح کرد: 

اولین آزمایشگاه تخصصی کفش تبریز اجرا خواهد شد.
تولید 45 درصد کفش کشور در آذربایجان شرقی

وزیر صنعت، معدن و تجارت در ادامه گفت: ۴۵ درصد از کفش کشور در استان 
آذربایجان شرقی تولید می شود. رحمانی با اعلام اینکه مس سونگون در حال 

اجرا است، افزود: شهرک صنعتی مس در ورزقان نیز کلنگ زنی شده است.
ذخایر 3 میلیارد تنی شناسایی شده مس در سونگون

او با بیان اینکه ۳ میلیارد تن ذخایر شناسایی مس شده در سونگون است، 
تصریح کرد: این ذخایر قابل توجهی است و ٦00 میلیون یور سرمایه گذاری از 

محل منابع داخلی و فایناس خارجی روی مس سونگون انجام می شود.
وزیر صنعت، معدن و تجارت با اشاره به اینکه نمایشگاه فرش تبریز امروز افتتاح 

شد، گفت: امیدوارم در سال آینده شاهد شکوفایی این هنر صنعت باشیم.
بیمه قالیبافان مهمترین دغدغه آن ها

رحمانی مهمترین دغدغه فعالان حوزه فرش را افزایش بیمه قالیبافان دانست.
او در بخش دیگری از سخنان خود با اعلام اینکه کارهای اجرایی پروژه تولید 
آلومینا در شهرستان سراب به عنوان ماده اولیه آلومینیوم  کشور آغاز شده است، 
بیان کرد: افتتاح آن به همراه کارخانه ذوب مس سونگون از آرزوهای مردم 

منطقه است.
 اشتغالزایی 5 هزار نفری با راه اندازی 

آلومینای سراب
وزیر صنعت، معدن و تجارت با تاکید بر اینکه زیر ساختهای مختلف آلومینای 
سراب آماده شده است، ادامه داد: با راه اندازی آلومینای سراب برای ۵ هزار نفر 

به صورت مستقیم و غیر مستقیم شغل درست می شود.
قطع وابستگی کشور به ماده آلومینا، نتیجه راه اندازی کارخانه 

آلومینای سراب
رحمانی قطع وابستگی کشور به ماده آلومینا را نتیجه راه اندازی کارخانه 
آلومینای سراب دانست و گفت: این طرح محصولات جانبی دیگری هم دارد و 
طرح آلومینا فناوری سیستم خشک برای به حداقل رساندن مصرف آب و حفظ 
محیط زیست را دارد. او همچنین با اشاره به افتتاح های امروز اضافه کرد: با 
افتتاح طرح تولید شیشه و بطری شیشه ای آذرمهر هریس ۲0 هزار تن به 

ظرفیت ظروف شیشه ای کشور اضافه می شود.

اشتغالزایی ۵ هزار نفری 
با راه اندازی آلومینای سراب

سید سلمان سامانی سخنگوی وزارت کشور گفت: اعطای وام قرض الحسنه 
به شهرداری های کم درآمد و انتشار اوراق مالی اسلامی دو تصمیم مهم 
دولت برای حل مشکل تامین مالی پروژه عمرانی شهری است. با بیان اینکه 
شورا و شهرداری های کشور تا کنون اقدامات ارزنده و بی شماری برای بهبود 
بخشیدن کیفیت زندگی مردم انجام داده اند، اظهار داشت: اجرای پروژه 
های عمرانی شهری یکی از برنامه ها و اولویت های مدیریت های شهری 
در اقصی نقاط کشور است که بر اساس نیاز منطقه و شهر و طبق مطالعات 
دقیق در راستای گره گشایی از مشکلات مردم انجام می گیرد.وی با بیان 
اینکه نداشتن درآمدهای پایدار برای شهرداری ها مشکلات فراوانی را به 
وجود آورده است افزود: شهرداری های دارای رتبه های بالا و شهرداری های 
کلانشهرها معمولاً توانایی انجام برنامه های عمرانی شهری را بر اساس بودجه 
و درآمد خود دارند اما برخی از شهرداری های کوچک و کم درآمد برای تامین 
مالی پروژه ها عمران شهری خود با مشکل منابع مالی مواجه هستند که 

دولت برای حل این مشکل تصمیماتی اتخاذ کرده است.

سید سلمان سامانی

پرداخت وام قرض 
الحسنه به شهرداری 
های کم درآمد
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 مدیرعامل فولاد مبارکه: 
رشد ۱۰2 درصدی سود خالص فولاد مبارکه در سال 97

حمید رضا عظیمیان مدیرعامل فولاد مبارکه در مجمع 
عمومی عادی سالانه شرکت فولاد مبارکه  که روز یکشنبه ۳0 
تیرماه سال ۹8 در محل سالن اجتماعات نگین نقش جهان 
برگزار شد، از رشد ۱0۲ درصدی سود خالص فولاد مبارکه در 

سال ۹٧ خبر داد.
به گزارش خبرنگار فولاد، در این مجمع که با حضور 
8۴.88 درصد از سهامداران و نمایندگان صاحبان سهام 
شرکت برگزار شد، عباس نعیمی به نمایندگی از سازمان توسعه 
و نوسازی معادن و صنایع معدنی ایران به سمت رئیس مجمع، 
سید محمد حسینی بهشتیان به نمایندگی از شرکت توسعۀ 
سرمایۀ رفاه و خانم سیفی با سمت ناظر مجمع و طهمورث 
جوانبخت با سمت دبیر مجمع به عنوان اعضای هیئت رئیسه 

انتخاب شدند.
وی ضمن ارائۀ گزارش فعالیت هیئت مدیرۀ شرکت در 
سال مالی منتهی به ۲۹ اسفندماه سال ۱۳۹٧، این سال را از 
منظر سودآوری، سالی درخشان از ابتدای بهره برداری شرکت 

تاکنون برشمرد.
 وی با اشاره به عملکرد شرکت در حوزۀ تولید افزود: در 
سال ۱۳۹٧ شرکت فولاد مبارکه با تولید بیش از ٧ میلیون و 
۵8۲ هزار تن، ۴۵.٧ درصد از تولید فولاد کشور را به خود 
اختصاص داد. ضمن این که گروه فولاد مبارکه با تولید بیش 
از ۹ میلیون تن فولاد خام بیش از ۵۴ درصد از سهم بازار 

فولادسازان بزرگ کشور را به خود اختصاص داده است.
او ادامه داد: به همت کارکنان زحمتکش شرکت و با 
اجرای موفق طرح های توسعه در سال ۱۳۹٧، فولاد مبارکه 
موفق به تولید بیش از ٦ میلیون و ۳۴۳ هزار تن کلاف گرم و 
یک میلیون و ۵۵۵ هزار تن کلاف سرد شد که در کلاف گرم 
رشد ٦ درصدی و در کلاف سرد رشد ۴ درصدی را شاهد بودیم.
مدیرعامل فولاد مبارکه در ادامه به عملکرد درخشان 
شرکت در حوزۀ فروش اشاره کرد و افزود: طی سال ۱۳۹٧ 
فولاد مبارکه موفق به فروش بیش از ٦ میلیون و ٧۱۴ هزار تن 
انواع محصولات فولادی تخت شد که با رشد ۴8 درصدی 
نسبت به سال ۱۳۹٦ درآمدی بالغ بر ۲۳.۴۱0 میلیارد تومان 

برای شرکت به ارمغان آورد.
وی میزان فروش محصولات در بازار داخلی در سال 
۱۳۹٦ را حدود ۵ میلیون و ٦۹۵ هزار تن اعلام و اظهار کرد: 
فروش داخلی در سال ۱۳۹٧ به ۵ میلیون و 8۳٦ هزار تن 

افزایش یافت. در همین راستا با توجه به رسالت فولاد مبارکه 
در تأمین نیاز داخل با اولویت آن بر صادرات و افزایش سهم 
بازار داخلی، میزان صادرات شرکت از یک میلیون و ۲۹۲ هزار 

تن به 8٧8 هزار تن کاهش یافت.
مهندس عظیمیان با اشاره به رشد بیش از ۱00 درصدی 
سود خالص شرکت، خاطرنشان کرد: در سال ۱۳۹٧ سود 
عملیاتی شرکت بیش از ۱۱.۹۳۳ میلیارد تومان بود که نسبت 
به سال ۱۳۹٦، رشدی ٧٧ درصدی داشته است. همچنین 
سود ناخالص شرکت رقمی بیش از ۱0.۹۵۲ میلیارد تومان 
بود که در مقایسه با سال ۱۳۹٦، رشدی ۵۱ درصدی داشت 
و سود خالص شرکت با رشد بیش از ۱0۲ درصد، به ۱۲.۲۳0 
میلیارد تومان رسید که از ابتدای بهره برداری شرکت تاکنون 

بی نظیر است.
او با تأکید بر این که عملکرد مطلوب شرکت در سال 
۱۳۹٧ تأثیر مثبتی بر ارزش شرکت در بازار سرمایه داشته 
است، افزود: حاصل این عملکرد درخشان از مجمع سال قبل 
تا مجمع فعلی بازدهی ۱۱۲ درصدی برای سهامداران شرکت 
است. این در حالی است که با اجرای موفق افزایش سرمایه به 
میزان ٧۳.۳۳ درصد از محل سود انباشته که بزرگ ترین 
افزایش سرمایه از محل سود انباشته در تاریخ بورس است، 
فولاد مبارکه به بزرگ ترین شرکت بازار سرمایه با ارزش بازار 

۵۵8.٦ هزار میلیارد ریال تبدیل شد.
وی در ادامه به عملکرد سه ماهۀ اول شرکت در سال 
۱۳۹8 اشاره کرد و افزود: فولاد مبارکه در سه ماهۀ اول سال 
۱۳۹8 موفق به فروش یک میلیون و ۹۵۳ هزار تن انواع 
محصولات شد که بیش از ۹ هزار و ۵۹۴ میلیارد تومان برای 
شرکت درآمد حاصل از فروش و رشد ۱0۳ درصدی نسبت به 

سه ماهه اول سال قبل به ارمغان آورده است.
ایشان در بخش پایانی سخنان خود گفت: مهم ترین 
برنامه های شرکت در سال جاری عبارت اند از: برنامه ریزی 
مدون برای برخورداری از منابع پایدار سنگ از طریق تملیک 
طرح های موجود و اکتشاف؛ تلاش جهت بهره برداری و 
تسریع در اجرای کلیۀ طرح های مصوب در شرکت اصلی و 
شرکت های گروه به منظور افزایش سود و خلق ارزش افزوده 
ازجمله طرح خط نورد گرم ۲؛ تأمین الکترود مصرفی 
موردنیاز به عنوان استراتژیک ترین مادۀ اولیه شرکت حداقل 
برای ۳ سال؛ مشارکت در افزایش سرمایۀ شرکت های 

سرمایه پذیر خصوصا شرکت های معدنی و تأمین مالی از 
طریق افزایش سرمایه، انتشار اوراق بدهی و ورود شرکت های 

گروه به بازار سرمایه.
بنا بر این گزارش، مجمع عادی سالانۀ شرکت فولاد 

مبارکه با تصویب موارد ذیل به کار خود خاتمه داد:
۱-تصویب صورت های مالی گروه و شرکت اصلی مربوط به 

سال مالی منتهی به۱۲/۲۹/۱۳۹٧ 
۲-انتخاب سازمان حسابرسی به عنوان بازرس قانونی و 
علی البدل و حسابرس مستقل برای سال مالی منتهی به 

۱۳۹8/۱۲/۲۹
۳-انتخاب روزنامه های دنیای اقتصاد، صمت و تعادل به عنوان 
روزنامه های کثیرالانتشار شرکت برای سال مالی منتهی به 

۱۳۹8/۱۲/۲۹
۴-در ارتباط با تقسیم سود، مجمع با اکثریت آرا مقرر نمود 
مبلغ ۳،۹00 میلیارد تومان )به ازای هر سهم ۳00 ریال( به 
سهامداران پرداخت و الباقی به سود انباشته دورۀ مالی بعد 

منتقل گردد.
۵-اعضای هیئت مدیره به شرح ذیل برای مدت ۲ سال انتخاب شدند:

سازمان توسعه و نوسازی معادن و صنایع معدنی ایران
شرکت سرمایه گذاری صدر تأمین

شرکت سرمایه گذاری استان اصفهان
شرکت سرمایه گذاری استان آذربایجان غربی

شرکت بهسازان انرژی تدبیر زنگان

مدیرروابط  طبا  بني  اکبر  سید 
عمومي و آموزش همگانی  شرکت 
آبفا استان اصفهان استان گفت: 
امروزه در دنیا روابط عمومي به 
عنوان یک دانش مطرح مي شود که 
افراد مي بایست هنگام پذیرش 
مسئولیت آن صاحب آگاهي لازم 
مسئولیت  به  بتوانند  تا  باشند 
اجتماعي خود آگاهانه عمل نمایند 
بین  مطلوب  روابط  حفظ  در  و 
سازمان و جامعه ي هدف خود پل 
ارتباطي مستحکمي را بنا کنند. 
یکي از پارامترهاي مثبت مدیریت 
روابط عمومي ها تعامل سازنده و 
سالم با رسانه هاست، تعامل صحیح 
با رسانه مي تواند رویکرد اساسي 
یک سازمان را جهت تحقق و توسعه 
ي برنامه هاي سازمان تقویت نموده 
تا با انتقال صحیح، موثر و به موقع 
اخبار به دست مردم در جهت کسب 
اعتمادسازي و ایجاد بستر مناسب 
در هر تاریخ و زماني شایعات جریان 
ساز یا اخبار مخرب را به طرز صحیح 
شک  نمود.بي  بحران  مدیریت 
داشتن یک تعامل و همکاري موثر 
با رسانه ها و روزنامه نگاران یک 
ضروریت انکارناپذیر جهت تداوم و 
بقاي یک سازمان است تا بتوانند 

مردم و جامعه ي هدف خود را به 
خصوص  در  شایسته  طور 
فعالیتهاي خودآگاه  سازند. وی در 
گفتگویی  به  جایگاه و نقش واقعی  
روابط عمومي سازمان و شرکتها 

می پردازد.  
 لطفا دیدگاه خود را درمورد 
اهمیت جایگاه روابط عمومي 

یک سازمان تشریح کنید؟
درشرایطي که بازار آزاد و اقتصاد 
جهاني  هژموني و سیطره خود را بر 
تمامي لایه هاي اقتصادي کشورها 
یک  موفقیت  است  گسترانده 
سازمان در این فضاي رقابتي شکل 

گرفته، منوط و وابسته به اقناع و 
مصرف  و  خریداران  ترغیب 
کنندگان به استفاده از خدمات و 
در  است.  شده  تولید  کالاهاي 
راستاي این تحولات در دهه هاي 
نویني  ارتباطي  نظامهاي  اخیر 
شکل گرفته اند که به سرعت فضاي 
تعاملي و تبادلي انساني و سازماني 
را دگرگون کرده اند و از نظامهاي 
ارتباطي خشک و متصلب گذشته 
اند.  کرده  پیدا  کامل  گسست 
در  کننده  هاي خیره  پیشرفت 
اصول و فنون ارتباطي نیز حاصل 
شده و در این بین روابط عمومي ها 

به عنوان بنگاه هاي اطلاع رساني و 
مراکز ارتباطي اهمیت فوق العاده 
اي یافته اند. مدیران ارشد سازمانها 
دیگر به مانند گذشته نمي توانند 
تصمیم  درصد  صد  و  مستقلًا 
گیرنده و تصمیم ساز براي مدیریت 

اداره و سازمان متبوعشان باشند.
جنبه افکار عمومي و همان بحث 
اقناع مصرف کنندگان حتي از خود 
فرآیند تولید نیز مهم تر شده است. 
لاجرم در این شرایط چه مدیران 
نخواهند  چه  و  بخواهند  ارشد 
مجبور و ملزم به درنظر گرفتن 
روابط عمومي ها هستند. بنابراین 
روابط عمومي هاي کارآمد مي 
توانند شرکتهاي کارآمد را بسازند.
به  عمومي  روابط  جایگاه   
عنوان مدیران ارشد سازماني 

کجاست؟
اکثر مدیران ارشد سازمانها بر پایه 
نوع  و  تخصص  و  تحصیلات 
از  کافي  اطلاعات  فعالیتشان 
جریانهاي بازار و ارتباطات درون 
سازماني و برون سازماني ندارند. این 
امر طبیعي به نظر مي رسد به دلیل 
حجم بالاي کارها در اداره سازمانها 
و درگیري در فراهم نمودن تولیدات 
ارشد  مدیران  خدمات،  عرضه  و 

نیازمند یک بازوي مشاوره اي قوي 
در مدیریت و راهبري ارتباطات و 
دقیق  شناخت  و  رساني  اطلاع 
این  هستند.  مشتریان  و  بازارها 
وظیفه برعهده روابط عمومي ها 
نهاده شده است. رصد افکار عمومي، 
بررسي و دقت نظر همیشگي بر 
رسانه هاي جمعي، شبکه هاي 
اجتماعي و سایر کانال هاي ارتباطي 
باعث مي گردند تا مدیران ارشد 
گیري  تصمیم  براي  سازمان 
هایشان یک روشن بیني خاصي 
تصمیمات  بتوانند  و  کنند  پیدا 

کارآمد و مؤثري اتخاذ کنند.
 روابط عمومي چگونه مي 
تواند براي مدیــران ارشــد 

تصمیم سازي کند؟
روابط عمومي تنها نهاد و سازماني 
است که در هر دو بخش درون 
سازماني و برون سازماني مي تواند 
نقش آفرین باشد این ویژگي خاص 
به روابط عمومي قدرت اعمال نظر 
بیشتري داده است و مي تواند بر 
پایه مهارت و تخصص ارتباطي اش 
به گــــردآوري اطلاعات شفاف 
نیز  مقابل  نقطه  در  و  بپردازد 
اطلاعات شفاف به مشتریان و ذي 

نفعان خود ارائه دهد.

بخشودگی جرایم 
مالیاتی برای 
تولیدکنندگان 
به شرط پرداخت 
معوقات تا آبان ماه

 حمیدرضا فولادگر رئیس کمیسیون ویژه حمایت از تولید ملی و نظارت بر اجرای اصل۴۴ قانون اساسی در گفت وگویی  در تشریح نشست کمیسیون متبوعش به حضور رییس سازمان مالیاتی، نمایندگان 
بانک مرکزی و وزارت صنعت، معدن و تجارت در این جلسه اشاره کرد. به گزارش اعتبار به نقل از خانه ملت، نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی گفت: در این جلسه چالش ها و آسیب های 
رونق تولید در بخش صنعت در سه محور بیمه، بانک و مالیات بررسی شد. تولیدکنندگان تا پایان آبان ماه مهلت دارند تا با مراجعه به سازمان مالیاتی، بدهی های قبلی خود را بدون پرداخت جریمه تسویه 
کنند در واقع جرایم آنها بخشیده می شود وی با بیان اینکه برنامه های دولت، وزارت اقتصاد و دارایی و سازمان مالیاتی برای حمایت از رونق تولید مورد بررسی قرار گرفت، اظهار کرد: برخی از این برنامه ها 
بخشودگی جرایم مالیاتی، عدم صدور احضاریه علیه تولیدکنندگان و... بود. این نماینده مردم در مجلس دهم اضافه کرد: تولیدکنندگان تا پایان آبان ماه مهلت دارند تا با مراجعه به سازمان مالیاتی، بدهی 
های قبلی خود را بدون پرداخت جریمه تسویه کنند در واقع جرایم آنها بخشیده می شود. عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی ادامه داد: در جلسه کمیسیون ویژه حمایت از تولید ملی 
و نظارت بر اجرای اصل ۴۴ قانون اساسی، خط مشی کمیسیون تبیین شد و چالش های مطرح شده در گزارش ارائه شده از سوی مرکز پژوهش ها و اتاق بازرگانی درباره رونق تولید مورد بررسی قرار گرفت. 

رئیس کمیسیون ویژه حمایت از تولید ملی و نظارت بر اجرای اصل۴۴ قانون اساسی تصریح کرد: گزارش کمیسیون متبوعش درباره رونق تولید آماده بوده و به چاپ رسیده است.

خبــر
 در نوزدهمین نمایشگاه بین المللی 

صنعت ساختمان عنوان شد

 مسئولین از خام فروشی و صادرات 
سنگ آهن جلوگیری کنند

نوزدهمین نمایشگاه بین المللی صنعت ساختمان، با مشارکت ذوب 
آهن اصفهان و حضور محمد اسلامی، وزیر راه و شهرسازی، رضا 
رحمانی، وزیر صنعت، معدن و تجارت و تعدادی از نمایندگان مجلس 
شورای اسلامی در محل دائمی نمایشگاه های تهران افتتاح شد. در 
این نمایشگاه ۱۲ کشور خارجی از جمله چین، کره، انگلیس، اسپانیا، 
ایتالیا، آلمان، سوئد و کانادا حضور دارند و مشارکت کنندگان در ۹۵0  
غرفه محصولات و دستاوردهای خود را به نمایش گذاشته اند. 
مهندس بهزاد کرمی مدیر بازاریابی و فروش خارجی شرکت در 
گفتگو با خبرنگار آتشکار با بیان این که علی رغم مشکلات مختلف، 
ذوب آهن به تولید ادامه داده و با پشتکار و تلاش همکاران سخت 
کوش، چرخ های تولید در این شرکت به خوبی چرخیده است، گفت: 
مشکل فعلی ما کمبود مواد اولیه آهن دار است، امیدواریم  با رفع این 
مشکل از تمام ظرفیت های تولید در شرکت استفاده شود. وی افزود: 
انتظار داریم مسئولین با جلوگیری از خام فروشی و صادرات سنگ 
آهن نسبت به تامین مواد اولیه مورد نیاز ذوب آهن  و فولاد مبارکه 
اقدام کنند . مهندس کرمی تامین مواد اولیه شرکت های فولادی را 
موحب رونق تولید داخلی دانست و گفت: سال جاری تولید سه 
میلیون و پنجاه هزارتن  چدن و صادرات حدود یک میلیون و صد 
هزار تن محصول به عنوان هدف  تعیین شده و با همه مشکلات 
مختلف در صدد تحقق این هدف هستیم که تولید شرکت در چهار 
ماه اول سال نیز  بر اساس این هدف محقق شده است. گفتنی است 
این نمایشگاه از ششم تا نهم مردادماه به مدت سه روز برای بازدید 
علاقمندان دایر است و غرفه ذوب آهن اصفهان در  سالن ۳۵  از 

ساعت ۱0 ال ۱8 پذیرای بازدید کنندگان می باشد.
مواداولیه واحدهای تولیدی با سهولت  بیشتر  و 

اقتصادی تر تامین  می شود
مهندس الهه مکری  رئیس گروه معدن و صنایع معدنی سازمان 
توسعه تجارت وزارت صمت با حضور در غرفه ذوب آهن اصفهان 
در این نمایشگاه ضمن گفتگو با خبرنگار آتشکار، فعالیت های 
ذوب آ هن اصفهان را در جهت  رونق تولید برجسته و موفقیت 
آمیز دانست و گفت : اهداف و وظایف سازمان توسعه تجارت 
ایران در راستای افزایش وتوسعه صادرات در تمام زمینه ها به 
خصوص توسعه محصولات با ارزش افزوده بالاتر است. وی افزود 
: محصولات  فولادی کشور حاصل فرآوری مواد معدنی ایران  
است و این نوع محصولات ارزش افزوده فوق العاده ای داشته و 
هدف ما افزایش تولید و صادرات است. مهندس مکری  گفت : 
محدودیت و ممنوعیت  صادرات خلاف وظایف ذاتی سازمان 
تابعه است، ولی بنابر صلاحدید در زمینه صادرات برخی اقلام 
می توان محدودیت ایجاد کرد. وی درپایان  گفت : هدف ما 
تامین راحت و اقتصادی تر مواد اولیه از جمله سنگ آهن برای 

مدیرعامل بانک رفاه کارگران در دیدار با مهندس یزدی زاده عنوان کرد :واحدهای صنعتی از جمله ذوب آهن اصفهان  است.

تولید ریل یکی از نیازهای کشور است و باعث 
توسعه حمل و نقل عمومی می شود

دکتر محمد علی سهمانی اصل مدیرعامل بانک رفاه کارگران و 
هیات همراه ٦ مردادماه ضمن حضور در ذوب آهن اصفهان با 
مهندس منصور یزدی زاده مدیرعامل شرکت دیدار و از خط تولید 
ریل بازدید کردند . مهندس یزدی زاده مدیرعامل شرکت به رشد 
تولید در چهار ماهه اخیر در ذوب آهن اصفهان اشاره کرد و گفت 
: 8۵ درصد تولید فولاد در دنیا به صورت کوره بلند است و این 
موضوع در ایران به دلیل وجود گاز طبیعی به روش قوس انجام 
می گیرد که این تفاوت باعث رشد هزینه شرکت شده است . وی 
یکی از معضلات ذوب آهن را عدم تامین سنگ آهن دانست و یاد 
آور شد : صادرات سنگ آهن باعث عدم پایداری تامین مواد اولیه 
در ذوب آهن شده و ظرفیت تولید را کاهش داده به طوری که هم 
اکنون شرکت با ٦0 درصد ظرفیت در حال کار است . مهندس 
یزدی زاده به تولید محصولات جدید با ارزش افزوده بالاتر در 
شرکت اشاره کرد و گفت : کیفیت، تنوع محصولات و صادرات 
راهکارهای ذوب آهن اصفهان برای برون رفت از این شرایط است 
.وی توسعه همکاری بیشتر بین این دو مجموعه را خواستار شد و 
افزود : ذوب آهن اصفهان با تولید محصولات استراتژیک آینده 
روشنی برای خود رقم خواهد زد . دکتر سهمانی مدیرعامل بانک 
رفاه به تولید محصولات جدید با حاشیه سود مناسب در ذوب آهن 
اصفهان اشاره کرد و گفت : تولید ریل سرمایه گذاری خوبی است 
که با دور اندیشی مدیران شرکت انجام شده و می تواند در عملکرد 
شرکت تاثیرات مثبتی داشته باشد . وی خاطر نشان ساخت : تولید 
ریل باعث توسعه حمل و نقل عمومی و یکی از نیازهای کشور بود 
که ذوب آهن اصفهان توانست این نیاز را مرتفع نماید و از خروج 
ارز جلوگیری کند . مدیرعامل بانک رفاه کارگران گفت : ذوب آهن 
اصفهان یکی از صنایع مهم و باسابقه کشور است . با سرمایه گذاری 
مناسب می توان توسعه و رشد این شرکت را شاهد بود . وی به 
حجم بالای تعاملات بانک رفاه کارگران و ذوب آهن اصفهان اشاره 
کرد و افزود : این تعاملات جای رشد دارد و این بانک آمادگی دارد 
تا مبادلات را توسعه دهد، منابع مالی مورد نیاز را تامین کند و از 

سرمایه گزاری مولد حمایت مالی داشته باشد .
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علی ربیعی: مهیا کردن مسکن برای دهک های پایین و اقشار کم درآمد
باحضوربراتکریمیعضوهیاتمدیرهبانکملیایران،محمدنورآزادیبهعنوانرییسجدیدادارهامورشعباستاناصفهانمعارفهشد.

بهگزارشروابطعمومیبانکملیایران،براتکریمیدراینمراسمکهباحضورمعاوناستاندار،فرمانداراصفهانوجمعکثیریازمدیرانبانکیواستانیبرگزارشد،باتشریحاقداماتبانک
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شعباستاناصفهانتقدیرشد.

برگزاری مراسم تودیع و معارفه رییس اداره امور شعب استان اصفهان

شرکت هاي کارآمد را روابط عمومي هاي کارآمد مي سازند
 معاون وزیر صمت: خام فروشی 
مواد معدنی به نفع صنعت نیست

جعفر سرقینی معاون امور معادن و صنایع معدنی وزارت صنعت، 
معدن و تجارت در بازدید از غرفۀ فولاد مبارکه در نخستین 
نمایشگاه فرصت های ساخت داخل و رونق تولید گفت: این 
وزارتخانه با خام فروشی موافق نیست و در سال رونق تولید حتما 
باید مواد معدنی را در داخل کشور به ارزش افزوده تبدیل و سپس 
صادر کنیم. وی  ضمن قدردانی از عملکرد مثبت این شرکت در 
افزایش تولید داخل و گسترش بازارهای صادراتی کشور، گفت: 
برگزاری چنین نمایشگاه هایی در حوزۀ صنایع بزرگ کشور باید 
تداوم داشته باشد. اگر عمل به ساخت داخل پیگیری شود، صنعت 
کشور به خصوص صنایع معدنی و فولادی، علاوه بر توسعه به ثبات 
هم خواهد رسید. وی افزود:  در چند سال اخیر، وزارت صمت 
اقداماتی برای جلوگیری از خام فروشی مواد معدنی انجام داده 
که مهم ترین آن ایجاد محدودیت قانونی برای صادرات مواد خام 
معدنی بود و به این منظور معافیت های مالیاتی صادرات مواد خام 
معدنی برداشته شد؛ بدین ترتیب از طریق قانون و وضع عوارضِ 
حداقل ۵ درصدی بر صادرات مواد خام برای سال ۹٧ و 8 درصد 
برای امسال و ۱0 درصد برای سال آینده، خام فروشی کنترل 
شد.معاون امور معادن و صنایع معدنی وزارت صمت با اعلام این که 
در بحث مواد اولیه در صنعت فولاد راهکارهای مناسبی در پیش 
گرفته شده است، گفت: برای تولید فولاد موردنیاز، به حداقل 
۱۴0 میلیون تن سنگ آهن نیاز داریم و تأمین آن یکی از 
مشکلات اصلی ماست. برای حل این مشکل یا باید ذخایر جدید 
کشف کنیم یا واردات انجام دهیم؛ به عبارت دیگر صادرات 
سنگ آهن الآن به نفع کشور نیست.سرقینی در ادامه گفت: پیش 
از این، تولید هر تن فولاد در کشور ۱00 دلار هزینۀ ارزی داشت 
که سال گذشته این میزان به 80 دلار کاهش یافت.وی با اشاره 
به الکترود گرافیتی و فروآلیاژها به عنوان منابع و مواد ارزبر و 
افزایش نرخ آن ها تصریح کرد: باید به جایی برسیم که صادرات 
زیاد و واردات کمی داشته باشیم؛ همچنان که آلمان ۱۲00 

میلیارد دلار صادرات و ۲00 تا ۳00 میلیارد دلار واردات دارد.

خبر
 دکتر لاریجانی در دیدار اعضای خانه صنعت، 

معدن و تجارت جوانان ایران:

 استفاده از ظرفیت جوانان
 نباید نمایشی و شعاری باشد

علی لاریجانی رییس مجلس شورای اسلامی، گفت: نظام 
جمهوری اسلامی ایران فریب حرف های وسوسه آمیز و صوری 
دشمن را نخورده و پخته عمل می کند.  به گزارش اعتبار به 
نقل از خبرگزاری خانه ملت، اعضای خانه صنعت، معدن و 
تجارت جوانان ایران با وی دیدار و گفت وگو کردند. دکتر 
لاریجانی در ابتدای این نشست گفت: باید راه های متعدد 
توسعه در بخش های مختلف را پیدا کرد، چرا که نوآوری در 
دوران سختی ایجاد می شود. وی با اشاره به اینکه سیستم اداری 
کشور بزرگ و مشکل آفرین است، ادامه داد: دولت ها باید 
کمترین دخالت را در اقتصاد داشته، تنها بسترها را فراهم کرده 
و از بخش خصوصی حمایت کنند. رئیس قوه مقننه با بیان اینکه 
و  قوانین  تدوین  در  خصوصی  بخش  مشارکت  از  باید 
سیاستگذاری ها استفاده شود، تاکید کرد: مجلس شورای 
اسلامی در کمیسیون ها و جلسات صحن علنی مجلس در کنار 
نماینده دولت، از نماینده بخش خصوصی برای اظهارنظر درباره 
طرح ها و لوایح استفاده می کند. دکتر لاریجانی با تاکید بر اینکه 
در شرایط فعلی کشور باید راه حل های اصولی و قابل اجرا ارائه 
شود، تصریح کرد: یکی از اهداف ایجاد تالار گفت وگو بین بخش 
خصوصی و دولتی این بود که هر دو بخش مشکلات یکدیگر را 
درک کرده و برای رفع آن به هم کمک کنند. رئیس نهاد 
قانونگذاری کشور با تاکید بر اینکه کارهای نمایشی و شعاری 
در استفاده از ظرفیت جوانان دردی از کشور دوا نمی کند، 
افزود: باور به استفاده از ظرفیت جوانان باید در حوزه های 
مختلف ایجاد شود. وی با اشاره به اینکه در تصمیم گیری های 
نظام جمهوری اسلامی ایران در بخش های مختلف، پختگی 
و تعمق وجود دارد، اظهار داشت: درهای کشور برای توافق بسته 
نبود، اما آمریکایی ها گستاخی و بدعهدی کردند که باید در 
برابر زیاده گویی های آنان ایستادگی کرد. دکتر لاریجانی با 
بیان اینکه مسائل راهبردی کشور با دوراندیشی و تعمق 
عملیاتی می شود، افزود: نظام جمهوری اسلامی ایران با برخی 
حرف های وسوسه آمیز و صوری دشمن فریب نخورده و پخته 
و سنجیده عمل می کند. وی ادامه داد: نظام جمهوری اسلامی 
ایران به فکر حل مشکلات مردم است و در عین حال برای آنکه 
منافع کشور حفظ شده و دشمنان بر سر جای خود نشانده 
شوند، مقاومت باید به تفکر راهبردی در کشور تبدیل شود. 
رئیس مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه زمینه برای قدرتمند 
کردن ایران بیش از پیش فراهم است، تصریح کرد: همه بخش 
های کشور به دنبال این هستند که بسترهای سرمایه گذاری 
را فراهم کرده و فضا را برای سرمایه گذاران باز کنند. در ابتدای 
این نشست برخی از اعضای خانه صنعت، معدن و تجارت 
جوانان ایران به بیان دیدگاه ها و دغدغه های خود پرداختند.



به گزارش اداره کل روابط عمومی و امور بین الملل بیمه مرکزی، سید قاسم نعمتی در حاشیه مراسم جشنواره ملی ارتباطات و فناوری اطلاعات و دریافت تندیس و عنوان نخست جایزه ملی کیفیت در حوزه "دستگاه برتر 
در ارائه خدمات الکترونیکی در هشتمین جشنواره ملی ارتباطات و فناوری اطلاعات  ضمن اعلام این مطلب افزود: بلوغ خدمات الکترونیکی در بیمه مرکزی یک اتفاق بزرگ برای صنعت بیمه به شمار می رود و کسب این 
عنوان حاصل همدلی نهاد ناظر و صنعت بیمه است.رییس مرکز فاوا بیمه مرکزی با ابراز خرسندی از توجه مجریان، داوران و سیاستگذاران جایزه یادشده نسبت به پیروی از استانداردهای بین المللی در حوزه فناوری تاکید 
کرد و گفت: حرکت در مسیر فناورانه، تمرکز بر فرایند تولید و ارائه خدمت است و امیدواریم در سال جاری و اوایل سال آینده بیش از بیست خدمت جدید را در این حوزه به خدمات پیشین، اضافه کنیم.وی شاخصه هایی 
نظیر حضور در وب، اطلاع رسانی دقیق و سریع، بحث های تراکنشی و مشارکت پذیری را از مولفه های مهم این جایزه دانست و اظهارداشت: با اصلاح و تکمیل فرآیندهای سازمانی و بازنگری در آن تلاش می کنیم تا سازمانی 
چابک تر و کارآمدتر داشته باشیم.مهندس نعمتی تصریح کرد: با تمهیدات صورت گرفته در راستای اجرای پروژه نظارت پیشگیرانه، به زودی اطلاعات بیمه های رشته های بیمه باربری، آتش سوزی،بدنه و درمان نیز مانند 
بیمه شخص ثالث به صورت آنلاین در سامانه سنهاب قابل دسترسی خواهد بود.وی از آیین نامه ها و ابزار مختلف نظارتی برای توسعه این پروژه یاد کرد و افزود: برای تحقق دولت الکترونیک باید تمامی سازمان ها خود را به 

ابزارهای الکترونیکی مجهز کنند که خوشبختانه بیمه مرکزی در حوزه بلوغ الکترونیکی به لحاظ قدمت سرویس ها کیفیت و ارائه سرویس های واقعی در بین سازمان های دولتی به عنوان یک الگو معرفی شده است.

هفته نامه اقتصادی ایران
بانک و بیمه
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بلوغ خدمات بیمه 

مرکزی در حوزه 
الکترونیک به 

عنوان یک الگوی 
جدی مطرح شده 

است

رئیس کل بانک مرکزی:

طی یک سال گذشته ٢٧.۵ میلیارد دلار 
ارز در سامانه نیما عرضه شده است

خبــر

بیستوششدورهآموزشیصدوربیمههایدرماندر26شعبهکشورباهدفارتقایسطحدانشوبهروزرسانیاطلاعاتبیمهایکارشناسانونمایندگانبیمهسرمددرشعب
اردبیل،گیلان،گلستان،سمنان،کردستان،همدان،کهگیلویهوبویراحمد،هرمزگان،فارس،کرمان،ایلام،خراسانشمالی،خراسانرضوی،مستقلمرکزیتهران،غربتهران،شرق
ایندوره بیمهسرمد،محتوای بهگزارشروابطعمومی برگزارشد. یزد و البرز مازندران، اصفهان،آذربایجانشرقی،خوزستان، بختیاری، قم،زنجان،چهارمحال تهران،مرکزی،
آموزشی،آشناییوکاربرددستورالعملبیمههایدرمان،نحوهصدوروثبتپروندهدرنرمافزارفناورانومراحلصدوربیمهنامههایدرمانبود.براساساینگزارش،درپایاناین
دورهآموزشیکهبهاذعاندانشآموختگانبسیارسودمندواقعشد،گواهینامهحضوردردورهاعطاشد.اینگزارشمیافزاید،ایندورهآموزشیباهماهنگیهایانجامشدهتوسط
مدیرانشعبوبیمههایدرمانوسرمایهانسانیدرمحلسالنآموزششعببهمدت5ساعت،برگزارشد.پژماننریمانیمدیرسرمایهانسانیبیمهسرمد،ضمنتشکروقدردانی

ازمدیرانشعبوبیمههایدرمانوحضورنمایندگانوهمکارانشعبه،برگزاریدورههایآموزشیرادرارتقایدانشکارکنانونمایندگانوبهروزرسانیدانشبیمهایآنان،ضروریعنوانکرد.

برگزاری دوره های آموزش صدور بیمه های درمان در شعب سراسر کشور بیمه سرمد
باحضورمدیرانعاملبانکهایکشور،معاوناقتصادیسازمانبرنامهوبودجه،مدیرعاملصندوقتوسعهملیوجمعیازمدیرانوفعالاناقتصادیاستان
اردبیل،جلسهشورایبرنامهریزیوتوسعهاستاناردبیلبرگزارشد.دراینجلسهکهبهمنظورهماهنگیتیماقتصادیوبانکیکشوردرآستانهسفرریاست
جمهوریبهاستاناردبیلبرگزارشد،مدیرانعاملبانکهایدولتیوخصوصیدربارهچگونگیتامینمالیپروژههایزیرساختیدرایناستان،بهبحث
وتبادلنظرپرداختند.دراینجلسهاستاندار،نمایندگاناستاناردبیلدرمجلسشورایاسلامیوجمعیازفعالاناقتصادیوتولیدکنندگان،مشکلات
خودرامطرحنمودندومدیرانعاملبانکهاضمنپاسخگوییبهمسائلآنهاازعزمشبکهبانکیکشوردرحمایتازپروژههایصنعتیواشتغالزادراین
استانخبردادند.پسازاینجلسه،مدیرانعاملبانکهایکشوربههمراهاستاندارودیگرمسئولاناقتصادیازبرخیپروژههایتولیدیوصنعتیاستان

اردبیلبازدیدکردند.

سفر مدیران عامل بانک های کشور به استان اردبیل

عبدالناصر همتی رئیس کل 
بانک مرکزی گفت: طی یک 
سال گذشته ۲٧.۵ میلیارد دلار 
ارز در سامانه نیما عرضه شده 
است. وی با اشاره به تعمیق 
تدریجی سامانه نیما اعلام کرد 
گذشته  سال  مردادماه  از 
تاکنون معادل ۲٧.۵ میلیارد 
دلار ارز درسامانه نیما عرضه 
شده است که ۳ میلیارد دلار آن 

واردات در مقابل صادرات خود و غیر بوده است.وی تأکید کرد: 
این حجم از عرضه ارز  با ٧۴ هزار مورد عرضه در سامانه تحقق 
یافته است. به گزارش روابط عمومي بانک مرکزي، دکتر 
عبدالناصر همتی افزود: این حجم از عرضه ارز عمدتاً توسط 
صادرکنندگان موجب ۱08 هزار مورد تأمین واردات به میزان 
حدود ۲۲میلیارد دلار شده است و بقیه نیز صرف تسویه 
تعهدات بانکها شده و یا در جریان اقدام برای تأمین است. دکتر 
همتی تاکید کرد بیش از ۴٦میلیارد دلار مبادله در سال اول 
فعالیت سامانه نیما نقش مهمی به این سامانه در مبادلات 

تجارت خارجی کشور داده است.

حمایت بانک مسکن از راهکارهای نوین ساخت مسکن
مجبتی عزیزیان عضو هیأت مدیره بانک مسکن  اظهار داشت: استراتژی 

ما در بانک مسکن توسعه فناوری های نوین در حوزه بهینه سازی مصرف، کاهش 
قیمت تمام شده ساختمان و افزایش کیفیت مصالح ساختمانی است.وی همچنین 
با تاکید بر هدفگذاری بانک مسکن برای توسعه ساخت و ساز مبتنی بر فناوری های 
نوین تحت عنوان شرکت های پرِاپ تک گفت: سیاست های شرکت کارآفرینی بانک 
مسکن نیز باید در این راستا باشد. وی گفت: پراپ تک ها مستقیما در حوزه نوآوری 
صنعت ســاختمان فعالیت می کنند و ما نیز به دنبال این هستیم تا که اگر فردی 
ایده ای در حوزه صنعت ساختمان دارد این به یک محصول اولیه تبدیل شود. اگر 
یک فعال صنعت ساختمان محصول اولیه قابل استفاده را طراحی کرده به توسعه و 
تجاری سازی آن کمک خواهیم کرد و اگر فردی محصولی را با استفاده از فناوری 
های نوین در حوزه صنعت ســاختمان تجاری سازی کرده، با تغییر سیاست های 
حوزه اعتباری به نفع این افراد، به ترویج راهکارهای نوین حوزه ســاختمان کمک 
مــی کنیم. عزیزیان افزود: بنابراین با برنامــه ای که در پیش گرفتیم با بکارگیری 
ابزارهای مالی و مبتنی بر حمایت های اعتباری و ابزارهای کاهش قیمت تمام شده 
ساختمان، در جهت افزایش سهم ساخت و ساز با استفاده از فناوری های نوین گام 
بر می داریم و تلاش داریم دستاوردهای بانک در این حوزه را در نمایشگاه صنعت 

ساختمان سال آینده عرضه کنیم.

مجمع عمومی عادی سالانه شرکت بیمه پارسیان
مجمع عمومي عادي سالانه شرکت بیمۀ پارسیان با حضور بیش از 

80 درصد سهامداران برگزار شد. به گزارش روابط عمومي شرکت بیمۀ پارسیان؛ این 
شــرکت بیمه بورسي امسال مجمع عمومي عادي سالانه و مجمع  فوق العاده خود را 
همزمان در یک روز برگزار و مفاد دستورجلسه ذکرشده در آگهي دعوت به دو مجمع 
را که در جراید به چاپ رسیده بود به تصویب سهامداران رساند. در این مراسم پس از 
قرائت آیاتي چند از کلام ا... مجید و پخش سرود جمهوري اسلامي ایران ابتدا کلیپی 
از افتتاح مدارس بیمه پارســیان در مناطق زلزله زده کرمانشاه پخش شد پس از آن 
نســبت به انتخاب رئیس مجمع، نظّار و منشي جلســه اقدام و پس از استقرار هیأت 
رئیســه مجمع و نمایندگان بیمۀ مرکزي جمهوري اسلامي ایران و سازمان بورس و 
اوراق بهادار و حســابرس در قسمت هیأت رئیسه، گزارش فعالیتهاي شرکت در سال 
۹٧ توســط مدیرعامل ارائه گردید. از نکات قابل توجه رشد سودآوری و اندوخته  هاي 
درخور توجه سال ۹٧ بیمه پارسیان بود که توسط آقاي اویارحسین نایب رییس هیأت 
مدیره و مدیرعامل شرکت به تفصیل شرح داده شد. کسب پرتفوي بیش از ۲0هزار و 
پانصد میلیارد ریال در سال ۹٧ توسط بیمه پارسیان و سبد پرتفوی مناسب و همچنین 
وصول مطالبات از نکات دیگر حائز اهمیت این گزارش بود. رشد مناسب و ترکیب بهینۀ 
پرتفوي، ایفاي تعهدات قانوني و آئین نامه اي، همچنین شفافیت صورتهاي مالي از نکات 

مثبت عملکرد شرکت بیمه پارسیان در سال مالي مورد اشاره بود .

 برند پست بانک ایران، بایستی اولویت اول همه کارکنان باشد
بهزاد شیری مدیرعامل پست بانک ایران در جلسه شورای مدیران این 
بانک با اشاره به لزوم توجه به واحدهای اجرایی گفت: عملیات اصلی 

در صف و اجرا اتفاق می افتد و لذا این بخش باید مورد توجه باشد و از ۵ استانی که 
عملکرد مطلوبی داشــتند تقدیر و تشکر نمود.  به گزارش روابط عمومی پست بانک 
ایران؛ شیری افزود: حرکت بسیار خوبی درخصوص سفرهای استانی انجام شده است 
و ارتباط مســتقیم مدیران ارشد بانک با همکاران اجرا می تواند سرعت بهبود روش 
ها را بیشــتر کند. وی تصریح کرد: وقتی عملکرد واحدهای اجرایی را با شور و شوق 
مشــاهده و یا از طریق همکاران اجرایی می شنوم احساس شادی و غرور می کنم و 
البته مسئولیت ما سنگین تر از قبل می شود و باید پاسخگو باشیم. شیری خاطرنشان 
کرد: همه ما بایستی به اعتبار بانک حساس باشیم، نام پست بانک ایران برای همه ما 
باید مهم باشد و با حساسیت نسبت به فرآیندها و نکاتی که باعث خدشه به برند بانک 
می شود، جهت رفع آنها اقدام کنیم. مدیرعامل پست بانک ایران افزود: خط قرمز بنده 
مبارزه با تضعیف انسجام سازمانی است، زیرا همه متعلق به یک بانک هستیم و باهم 
به رشد و تعالی آن کمک خواهیم کرد. شیری تصریح کرد: بروکراسی اداری را باید به 
شدت کم کنیم و مدیران در حد اختیارات خود تصمیم بگیرند و در شورای مدیران 
بایستی موضوعاتی که در بین مدیریت های مختلف سردرگم مانده مطرح و راه حل 

نهایی جمع بندی و به عنوان میثاق سازمانی عمل شود. 

قطار مجامع استانی سال 9۸ بانک قوامین 
روابط عمومی بانک اعلام کرد : به دنبال ازسرگیری ارزیابی ادواری 

عملکرد شعب بانک در سراسر کشــور در سال جاری مدیریت شعب استان قم به 
عنوان میزبان تیم نظارت ستادی بانک به ارائه ی گزارش عملکرد خود پرداخت .

بر پایه ی این گزارش مجمع استانی مدیریت شعب استان قم با ریاست دکتر ابدالی 
معــاون طرح و برنامه ی بانک و با حضور اعضای تیم نظارت ســتادی و مدیر کل 
شعب استان مذکور در سالن  کنفرانس ساختمان مرکزی بانک تشکیل جلسه داد.

این گزارش حاکی است مجمع مذکور که پیرو بازدید دوروزه ی تیم نظارت ستادی 
بانک از مدیریت و شعب استان قم برگزار شد؛ ضمن ارائه و تشریح گزارش عملکرد 
شــعب تابعه ی مدیریت مذکور توسط علی انگشــت باف مدیر کل استان قم، در 
خصوص ویژگی های اقتصادی اســتان، منابع و مصــارف و مطالبات معوق و ارائه 
ی راهکارهــای لازم با رویکرد تقویت نقاط قوت و قابل بهبود بحث و بررســی به 

عمل آمد .
شایان ذکر است در پایان این جلسه پس از پاسخگویی مدیر کل شعب استان قم 
به موارد مطروحه در گزارش نهایی تیم نظارت ستادی، دکتر ابدالی در سخنانی 
ضمن تشــکر از کلیه ی همکاران در شــعب و مدیریت استان قم بر ضرورت و 
پیگیری مصوبات و نتایج  این مجمع تا حصول نتیجه و ارائه ی گزارش نهایی 

تأکید کرد .

سود خالص بانک بیش از 6.39۷ میلیارد ریال
مجید نورمحمدی، معاون مالی بانک خاورمیانه با حضور بر روی سن و خوش 
آمدگویی به سهامداران در ابتدا پیام مدیرعامل بانک را قرائت کرد. در بخشی 

از پیام مدیرعامل اشاره شد: کاهش درآمد دولت و ثبت نرخ تورم ۲٧ درصدی برای نظام پولی 
و اقتصادی کشور، سالی پر چالش را رقم زد. رشد اقتصادی کشور از مثبت ۳/٧ درصد در سال 
۹٦ به منفی ۴/۹ درصد در سال ۹٧ رسید و تشکیل سرمایه ثابت ناخالص نیز در این سال حدود 
۵/٦ درصد افت کرد. به رغم مشکلات یاد شده در سال ۱۳۹٧ خوشبختانه موفق شدیم کارنامه 
مثبتی به سهام داران تقدیم کنیم و اهداف پیش بینی شده در بودجه پیشنهادی را محقق سازیم. 
در این ســال ســود خالص بانک بیش از ٦.۳۹٧ میلیارد ریال بوده که نســبت به سال گذشته 
۱٦0 درصد رشــد داشته اســت.در ادامه بازرس قانونی بانک به تشریح صورت های مالی برای 
سهامداران پرداخت و سهامداران بر اساس دستور جلسه مجمع با تقسیم ۲00 ریال سود برای 
هر ســهم موافقت کردند. شرکت تدوین و همکاران  به عنوان بازرس قانونی و حسابرس شرکت 
بانک خاورمیانه و بیات رایان به  عنوان بازرس علی البدل برای ســال مالی ۱۳۹8 انتخاب شدند. 
سهامداران ضمن تعیین پاداش برای اعضای هیات مدیره، روزنامه های دنیای اقتصاد و اطلاعات به 
عنوان روزنامه رسمی براي درج آگهی های بانک خاورمیانه برگزیدند. همچنین به منظور کمک 
به بازسازی مدارس مناطق سیل زده، سهامدارن با اختصاص  ۲0 میلیارد ریال  موافقت کردند. 
گفتنی است بلافاصله پس از اتمام مجمع عمومی عادی، مجمع عمومی فوق العاده بانک تشکیل 
شد و سهامداران با اکثریت آرا افزایش سرمایه بانک را به مبلغ ۳000 میلیارد ریال تصویب کردند.

پرداخت اقساط بیمه نامه های عمر و تأمین آتیه بیمه پاسارگاد
به گــزارش روابط عمومی بانک صادرات ایــران،  این بانک در 

پشــتیبانی از بخش های مختلف تولیدی و زمینه سازی برای افزایش اشتغال پایدار 
در کشور، طی سال های ۹٧ و سه ماهه اول ۹8، با پرداخت بیش از ۱۴٧ هزار فقره 
تســهیلات به ارزش بالغ بر ۲۳۲ هزار میلیارد ریــال، از اجرای برنامه های اقتصاد 
مقاومتی و رونق تولید حمایت کرده اســت.  بانک صادرات ایران در راستای عمل 
به مسئولیت های اجتماعی خود در سه ماهه اول سال ۹8 حدود ٦۱ هزار فقره وام 
قرض الحســنه به ارزش نزدیک به ۱۱۲ هزار میلیارد ریال تســهیلات حمایتی به 
بخش های مختلف جامعه از قبیل ازدواج، مشاغل خانگی و ... تخصیص داده است.   
این بانک در مجموع از ابتدای سال ۹٧ تا پایان خرداد ۹8، بیش از ۳۵8 هزار فقره 
وام قرض الحسنه به ارزش بالغ بر ۴0۲ هزار میلیارد ریال به بخش های مذکور اعطا 

کرده و حمایت از بیش از پیش از اقشار آسیب پذیر را در دستور کار دارد. 
و ضمناً تفاهم نامه  پرداخت اقســاط بیمه نامه های عمر و تأمین آتیه شــرکت بیمه 
پاسارگاد در شعب بانک صادرات ایران با عاملیت شعبه مستقل مرکزی )۳0۴٦( این 
بانک به امضا رسید. در راستای تسهیل پرداخت اقساط بیمه نامه های یادشده برای 
مشتریان، بانک صادرات ایران و شرکت بیمه پاسارگاد، اقدام به انعقاد تفاهم نامه ای 
مبنی بر ایجاد امکان پرداخت اقساط بیمه های عمر و تأمین آتیه این شرکت در شعب 

بانک صادرات ایران به عمل آوردند.

برگزاری مجمع عمومی عادی سالانه بانک کارآفرین
حمید تهرانفر مدیرعامل بانک کارآفرین با اشاره به کارنامه موفق این 

بانک در سال گذشته گفت: در آستانه بیستمین سالگرد تأسیس بانک کارآفرین به 
عنوان یکی از پرافتخارترین و پیشــتازترین بانک های خصوصی کشور قرار داریم. 
ســنگ بنای این بانک با تفکر خلاقانه، مبتکرانه و بدیع و توســط افرادی توانمند، 
کاردان و خوش فکر بنا نهاده شد. سیاست گذاران و مدیران ارشد، به همراه کارکنان 
متعهــد و متخصص این بانک همچنان بر روش و اصول اخلاقی خود مبنی بر ارائه 
خدمات باکیفیت به مشــتریان و منتفع کردن کلیه ذینفعان و از جمله سهامداران 
محترم، تمام مساعی و تلاش خود را به کار می برند و همچنان در مسیر پیشرفت و 

موفقیت گام های بلند و استواری برمی دارند.
وی با اشاره به موفقیت های بانک کارآفرین در سال گذشته اظهار داشت: کسب 
تندیس بلوریــن نهمین جایزه ملی مدیریت مالی، کســب رتبه دهم از لحاظ 
شــاخص بازدهی فروش بر اســاس رتبه بندی صد شــرکت برتر IMI-۱00 و 
همچنین کسب تندیس نقره ای نخستین دوره جایزه ملی حسابرسی داخلی در 
چهارمین کنگره سالانه انجمن حسابرسان داخلی ایران، از جمله دستاوردهای 
بانک کارآفرین در ســال گذشته بود که با همت جمعی کارکنان، به افتخارات و 

موفقیت های قبلی افزوده شد.

رویکرد دانش محور و استقرار حاکمیت شرکتی
دکتر حسین مهري رییس هیأت مدیره و مدیرعامل بانک که در 

مراسم معارفه عباسعلي ارجمندي مدیرعامل شرکت گروه سرمایه گذاري آتیه 
دماوند و تکریم مهندس سعید فایقي مدیرعامل پیشین این شرکت سخن مي 
گفت، بیان داشــت: امید است این شرکت بتواند با بهینه سازي فعالیتها، ارتقا 
بهره وري و حضور مؤثر در بازار سرمایه نمونه اي از یک شرکت موفق و بزرگ 
و الگویي براي دیگر شرکت هاي فعال در این عرصه باشد.  وي خروج از بنگاه 
داري را از الزامات انجام ماموریت توســعه اي بانک صنعت و معدن برشــمرد 
وگفت: این بانک در واگذاري شــرکت هاي زیرمجموعه خود پیشــگام بوده و 
به عنوان یکی از اولین بانک ها در راســتای اجرایی شــدن سیاستهای دولت، 
اقدامات لازم جهت فروش شرکتهای زیرمجموعه را به انجام رسانده و این روند 
همچنان ادامه دارد. مدیرعامل بانک صنعت و معدن تصریح کرد: آثار خدمات 
بانک صنعت و معدن در تمام نقاط کشورمان مشهود بوده و با تامین مالي طرح 
هاي صنعتي نقش مؤثري در ایجاد اشتغال در کشور داشته است.  دکتر مهري 
اقدامات انجام شده در مدت تصدي مهندس سعید فایقي را شامل رشد ارزش 
سهام شرکت و واگذاري ۳ شرکت زیرمجموعه دانست و گفت این دستاوردها 
نشان از ویژگیهاي ممتاز و نحوه مدیریت ارزش مدار و اخلاقي مهندس سعید 

فایقي دارد.

تودیع ومعارفه مدیر منطقه لرستان، همدان و مرکزی
در آخرین روز تیرماه طی مراســم تودیع و معارفه مدیر منطقه 

لرستان، همدان و مرکزی از ۱٦ سال تلاش صادقانه حمیدرضا بهرامی چگنی 
مدیر سابق منطقه تجلیل به عمل آمد.  به گزارش روابط عمومی بانک حکمت 
ایرانیان،این مراســم با حضور سید جعفر موسوی مدیر بازرسی  بانک حکمت 
ایرانیان، روسای شعب و کارکنان منطقه در ساختمان سرپرستی منطقه لرستان 
صورت گرفت. در ابتدا مدیر منطقه گزارشــی از تاریخچه منطقه و تلاش های 
انجام شده برای رساندن منطقه به این مرحله ارائه داد، وی ۵ دفعه منطقه نمونه 
شــدن را ناشی از تلاش تمامی کارکنان منطقه دانست و همگی همکاران را به 
تلاش بیشتر جهت پیشرفت خود و سازمان توصیه نمود. در خاتمه از همکاران 
و همچنین مدیران بانک به خصوص دکتر عسکرزاده مدیر عامل محترم تشکر 
نموده که یاری دهنده منطقه در این سال ها بودند. سپس موسوی مدیر بازرسی 
ضمن ســخنانی در خصوص بانک و توصیه هایی جهت بهبود امور، از خدمات 
برجسته بهرامی چگنی در این ســال ها تشکر نموده و سید هادی موسوی را 
بعنوان سرپرست منطقه لرستان، همدان و مرکزی معرفی نمود.پایان بخش این 
مراسم  عکس یادگاری و اهدای هدیه ای بود که توسط همکاران منطقه برای 

بهرامی چگنی تهیه شده بود.

راه اندازی ۷ دستگاه خوددریافت  در تهران و البرز تاکید بر ضرورت تجدید ارزیابی دارایی های بانک 
بانــک ملت با هدف توســعه خدمات الکترونیک، ٧ دســتگاه 

خوددریافت - خودپرداز)CRS( در نقاط مختلف استان های تهران و البرز نصب 
و راه اندازی کرد. به گزارش روابط عمومی بانک ملت، CRS دستگاهی است 
که علاوه بر تمامی خدمات دســتگاه های خودپرداز، خدمت واریز آنی وجه به 
شماره حساب /کارت بانک ملت را به دارندگان کارت ملت در تمامی ۲۴ ساعت 
شــبانه روز ارائه می  کند.بر اساس این گزارش، مشتریان بانک ملت می توانند 
از این پس با مراجعه به شعب مستقل مرکزی، فلکه سوم تهرانپارس، چهار راه 
مولوی، پل تهران نو و منظریه کرج و همچنین پایگاه های مرکز خرید تیراژه و 
بهبودی تهران از خدمات این دستگاه ها به صورت شبانه روزی استفاده کنند.بر 
این اساس، خدمت واریز وجه در این دستگاه ها صرفا به دارندگان کارت بانک 
ملت و ســایرخدمات مانند برداشت وجه و... همانند دستگاه های خودپرداز به 
تمامی دارندگان کارت عضو شتاب ارائه خواهد شد.در عین حال، حداکثر سقف 
واریز در شبانه روز از طریق این دستگاه ها مبلغ ۱۵0 میلیون ریال تعیین شده 
و برای هر مرحله واریز، امکان واگذاری ۱00 قطعه اســکناس حداقل ۱0 هزار 
ریالــی و حداکثر یک میلیون ریالی امکان پذیر خواهد بود.این گزارش حاکی 
اســت، نصب و راه اندازی این دستگاه ها در سراسر کشور در دستور کار بانک 

ملت قرار دارد.

ناصر شاهباز عضو هیات مدیره و معاون مالی بانک گفت: 
ضرورت های مالی و مقرراتی، نحوه ارزیابی از املاک بانک و نحوه ثبت 
و بارگذاری مستندات و اطلاعات در سامانه سجا )سامانه جامع املاک( 
مورد بررسی قرار گرفت. وی در این نشست با اشاره به لزوم تجدید ارزیابی 
املاک بانک ملی ایران به منظور افزایش سرمایه گفت: بر اساس قانون 
تجارت، بانک ها می توانند سرمایه خود را از محل تجدید ارزیابی املاک 
افزایش دهند که خوشبختانه دارایی های بانکی یکی از نقاط قوت بانک 
ملی ایران است. ناصر شاهباز با بیان اینکه امیدواریم اصلاح سرمایه خوبی 
در بانک صورت گیرد و به نتایج دلخواه برسیم، افزود: تاکید اصلی ما بر 
روی عرصه و اعیان است و باید به طور خاص در این بخش تمرکز کنیم. 
وی با بیان اینکه امروز کشور با رشد نقدینگی و رکود همراه است که این 
عوامل روی عملکرد بنگاه های اقتصادی و گردش پول نیز اثرگذار هستند؛ 
عنوان کرد: بانک ها نیز از این قاعده مستثنی نخواهند بود و اگر بانکی با 
زیان مواجه باشد، سهامداران باید افزایش سرمایه دهند که دو بانک در 

سال گذشته این اقدام را عملی کردند.

تحقق رشد و توازن پرتفوی در بیمه نوین
حسین کریم خان زند، مدیر عامل بیمه نوین در مجمع عمومی عادی 

این شرکت گفت: ارتقای کیفیت و رشد متوازن پرتفوی بیمه ای، موجب کاهش قابل 
توجه سهم بیمه های ثالث شده است. به گزارش روابط عمومی و بین الملل بیمه نوین، 
مدیرعامل این شــرکت در مجمع عمومی عادی ســالانه به ارائه گزارش عملکرد در 
حوزه  های فنی، مدیریت ریسک، مالی، ســرمایه گذاری و بازاریابی برای سهامداران 
پرداخت. وی در ابتدا، نگهداشت توانگری مالی بیمه نوین در سطح یک برای دومین 
سال متوالی را یکی از موفقیت  های سال گذشته عنوان کرد و گفت: رتبه یک توانگری 
مالی موجب می  شــود تا بیمه گذاران اطمینان بیشتری به بیمه گر خود داشته باشند 
و فرصت عقد قراردادهای بزرگ نیز طبق آئین  نامه  های بیمه مرکزی بیشــتر فراهم 
می  شــود. استراتژی  های شرکت در حوزه  های فنی و سرمایه گذاری نیز در جهت نیل 
به حفظ ســطح توانگری و ارتقای آن در ســال جاری تدوین شده  اند. کریم خان زند 
همچنین گفت: برای تحقق سودآوری بیمه نوین اقدامات مهمی در زمینه گسترش 
شبکه فروش، مدیریت صحیح ریسک، پالایش برنامه  های عملیاتی و ارتقای کیفیت 
خدمات رســانی در بخش صدور و پرداخت خسارت صورت گرفته است. مدیر عامل 
بیمه نوین، همچنین ورود به بازار پایه دوم فرابورس را از دیگر دستاوردهای بیمه نوین 
در سال گذشته عنوان کرد و در همین راستا افزود: صورت  های مالی شفاف و رعایت 

قوانین بیمه مرکزی ج.ا.ایران  مورد تاکید هیات مدیره است.

تصویب صورت های مالی سال 9۷ بانک پارسیان
مجمع عمومی عادی سالانه بانک پارسیان برای بررسی عملکرد دوره 

مالی منتهی به ۲۹ اسفند ۱۳۹٧ بعد از ظهر روز دوشنبه،٧ مردادماه ۱۳۹8 درسالن 
اجتماعات پژوهشگاه نیرو و با حضور بیش از 8۱ درصد سهامداران برگزار شد.

در ابتدا، متن پیام هیات مدیره به ســهامداران برای جمع حاضر قرائت شد. سپس 
هیات رئیسه با ترکیب مهندس عباس خسروانی، عضوهیات مدیره بانک به عنوان 
رییس جلســه، باغستانی و موحد نژاد، نمایندگان ســهامداران به عنوان ناظرین، 
ابوالقاسمی به عنوان دبیر جلسه و نمایندگان بانک مرکزی و سازمان بورس درجایگاه 
حضــور یافتند. در ادامه با دعوت هیات رییســه، دکتر کورش پرویزیان مدیرعامل 
بانک، گزارش مســتدل و مبسوطی ازعملکرد بانک در ســال ۹٧ را برای حاضران 
ارایه کرد. در این مجمع، ســهامداران پس از استماع گزارش هیات مدیره و بازرس 
قانونی درخصوص عملکرد ســال مالی منتهی به ۲۹ اســفند ۹٧ با اکثریت آرا به 
تصویب صورت های مالی این بانک رای مثبت دادند. انتخاب موسســه حسابرسی 
»دش و همکاران« به عنوان حسابرس مستقل و بازرس قانونی، و موسسه رایمند و 
همکاران  به عنوان حسابرس و بازرس علی البدل، انتخاب روزنامه های دنیای اقتصاد 
و اطلاعات به عنوان روزنامه های رسمی بانک پارسیان در سال ۹8 از دیگر مصوبات 

مجمع عمومی عادی بانک پارسیان بود.

 نشست هماهنگی ساخت واحدهای مسکونی برای افراد نیازمند

زمان برگزاری دومین مرحله قرعه کشی 
دومین مرحله قرعه کشی طرح همراز باشگاه مشتریان بانک سینا 

پایان شهریورماه سال جاری برگزار می شود. به گزارش روابط عمومی بانک سینا 
در طرح همراز به کاربران فعال همراه بانک سینا که در طول اجرای طرح به انجام 
تراکنش های بانکی از این درگاه  اقدام نمایند و موفق به کسب حداقل ۳00 امتیاز 
در باشگاه مشتریان بانک سینا شوند جوایز ارزنده ای به قید قرعه اعطا خواهد شد.  
طبق این طرح همچنین مشتریانی که به نصب نرم افزار همراه بانک سینا و ورود 
به این سامانه اقدام می کنند ۵0 امتیاز هدیه داده می شود و متناسب با فعالیت 
کاربران در این بستر و انجام تراکنش های مختلف با کارت بانکی سینا، امتیازهای 
ویژه ای در باشــگاه مشــتریان به میزان ۲ برابر امتیاز سایر درگاه های پرداخت 
الکترونیک بانک به آنها تعلق می گیرد. در طرح همراز باشگاه مشتریان بانک سینا 
به ازای هر قسط ۱.000.000 ریالی پرداختی مربوط به خود یا دیگران در همراه 
بانک ۲ امتیاز ویژه تعلق خواهد گرفت. کاربران می توانند با افزایش تعداد تراکنش 
ها تا پایان شهریورماه جاری، شانس برنده شدن خود را افزایش دهند. جوایز قرعه 
کشی این طرح شامل هدایای نقدی ارزنده است که به برندگان اهدا خواهد شد. 
گفتنی است مرحله اول این طرح در تیرماه قرعه کشی شد که اسامی برندگان در 
https://club.esinabank.com/Home/ سایت باشگاه مشتریان بانک سینا به نشانی

Index قابل مشاهده است. 

منشــوری معاون پشتیبانی و مهندســی بانک با بیان اینکه نحوه 
پرداخت برای افراد شناسایی شده در ۳ مرحله پیش پرداخت، پایان اسکلت بندی 
و پایان ســفید کاری ساختمان خواهد بود، گفت: برای هر متر مربع از این واحدها 
حداقل یک میلیون و ۲00 هزار تومان در نظر گرفته شده و ان شاء الله تا پایان آبان 

ماه این واحدها تکمیل و تحویل داده می شود.
در ادامه، منصور شیخ الاسلامی - مدیر کل روابط عمومی و حوزه مدیریت بانک – 
نیز در نشست هماهنگی ساخت واحدهای مسکونی برای افراد نیازمند، گفت: بانک 
مهر اقتصاد در راســتای عمل به مسئولیت های اجتما عی خود، ساخت واحدهای 
مســکونی برای افراد کم بضاعت و کمک رســانی به هموطنانی که گرفتار بلایای 

طبیعی مانند سیل و زلزله شده اند را در دستور کار خود قرار داده است.
مدیر کل روابط عمومی و حوزه مدیریت بانک ضمن تشریح فعالیت های بانک مهر 
اقتصاد در مســئولیت های اجتماعی،  درختــکاری در کانون بحرانی ریزگردها در 
استان خوزستان، کمک به هموطنان زلزله زده و حمایت از هم میهنان آسیب دیده 

از سیل را از جمله  اقدامات صورت گرفته در این عرصه عنوان کرد.
 در ابتدای این نشســت، رسول سعیدی حقیقت - رئیس اداره امور شعب 
استان گلستان – نیز گزارشی از اقدامات این  اداره در کمک به سیل زدگان 

ارائه کرد.

پیام تبریک مدیرعامل به مناسبت شصتمین 
سال تاسیس شرکت بیمه البرز

کمیجانی: تأکید بر گسترش  همکاری 
های بانکی و تجاری میان دو کشور

سید رسول تاجدار گفت: بیمه 
البرز در شصتمین سال خدمت 
آغاز  حالي  در  را  خود  رساني 
مي کند که در همه سال هاي 
همه  توسعه  با  خود  فعالیت 
جانبه در زمینــه تربیت نیروی 
انسانی کارآمد، استفاده از فناوري 
خدمات  توسعه  و  نوین  هاي 
فروش،  شبکه  گستــرش  و 
عملکرد قابل قبولی داشته است. 

این موفقیت ها در سایه لطف خداوند و سخت کوشي، تعهد کاری 
و سلامت رفتار کارکنان و شبکه فروش شریف شرکت به دست 
آمده است. در این میان مهم ترین ویژگی شرکت بیمه البرز 
که وجه تمایز آن با شرکت های دیگر است پرداخت به موقع 
و  دقیق خسارت به بیمه گزاران زیان دیده خود است و به همین 
خاطر همواره به عنوان مشتری مدارترین شرکت بیمه انتخاب و 
معرفی شده است. موفقیت هاي بیمه البرز در خدمت رسانی به 
هموطنان عزیز در شرایط سخت تحریم ها و عهدشکني دشمنان 
و محرومیت هاي ایجاد شده علیه کشورمان نیز قابل توجه است 
که از آن جمله می توان به پرداخت خسارت کشتی سانچی، 
پرداخت خسارت سریع و دقیق خسارت به هموطنان آسیب دیده 
زلزله استان های غربی کشور و پرداخت خسارت به شرکت دام و 
طیور ایران اشاره کرد. اینک در آغاز شصت و یکمین سال فعالیت 
بیمه البرز بار دیگر در پیشگاه پروردگار متعال و ملت بزرگ 
ایران، هم پیمان مي شویم تا با مواجهه هوشمندانه و متعهدانه 
با مشکلات موجود اقتصادی و استفاده از همه توانمندي ها و 
امکانات شرکت، از تمام بخش ها و اقشار جامعه با ارایه بهترین 
خدمات بیمه ای حمایت و منافع همه ذی نفعان صنعت بیمه به 

ویژه سهامداران محترم را تامین کنیم.
اعتماد مردم و مشتریان شریف بیمه البرز در کنار حمایت های 
مسئولان، پشتوانه حرکت و تلاش کارکنان سخت کوش بیمه 
البرز است و با تکیه بر این سرمایه های عظیم نگاه ما به آینده، 
نگاهی امیدوارانه است و برای ارایه خدمات بهتر و گسترده تر 

به هموطنان شریف، تمام توان خود را به کار خواهیم بست.
برای  آرامش  و  امنیت  تأمین  در جهت  تلاش  بی شک، 
هموطنان، بزرگترین موهبتی است که خداوند روزیِ هر 
انسانی می گرداند. ۲8 تیرماه، سالروز تاسیس شرکت بیمه 
البرز را به تمامی کارکنان و نمایندگان عزیز که خالصانه 
تلاش می کنند. تا بیمه البرز توانگر و ماندگار بماند، تبریک 

عرض می کنم .

قائم مقام بانک مرکزی، در دیدار 
گسترش  بر  استرالیا  سفیر  با 
روابط بانکی و تجاری میان دو 
گزارش  به  کرد.  تأکید  کشور 
مرکزی،  بانک  عمومی  روابط 
دکتر کمیجانی در این دیدار، 
روابط مالی و بانکی را اولین گام 
در توسعه روابط تجاری خواند و 
از  استرالیا  و  ایران  گفت: 
و  اقتصادی  لازم  ظرفیت های 

روابط بانکی و تجاری برخوردارند و از این رو می توان به گسترش 
همکاری ها در زمینه های مختلف میان دو کشور امید داشت.  
یان بیگز، با بیان اینکه در تلاشیم روابط تجاری با ایران بهبود 
یابد، گفت: هنوز آنگونه که باید روابط مالی میان دو کشور برقرار 
نیست و ضروری است حجم همکاری های تجاری افزایش یابد.  
در پایان این جلسه مقرر شد، ملاقات هایی میان روسای کل 
بانک های مرکزی، وزرای اقتصاد، صنعت و کشاورزی به منظور 
شناسایی راه هایی برای استفاده از کانال های مالی در چارچوب 
قوانین و مقررات بین المللی و نیز در راستای توسعه روابط 

اقتصادی ترتیب داده شود.



سکه و ارز

قیمت بازار )تومان(نوع سکه

۴/0۵0/000سکه طرح قد                    یم
۴/۱۵۳/000سکه طرح جد                    ید                    

۲/۲۵۲/000نیم سکه
۱/۴۵۲/000ربع سکه
قیمت بازار )تومان(نوع ارز

۱۱/۹00د                    لار
۱۳/۴00یورو
۱۴/۵۳٦پوند                    

روز ازدواج گرامی باد

عکس نوشت

خبـــر
صاحب امتیاز: شرکتحیدربازرگانمدیرعاملمهدیمیرحیدری

مد                                        یرمسوول: )درحالتغییر(
رئیس شورای سیاست گذاری و سرد                        بیر: مهدیمیرحیدری
هیأت تحریریه:سعیدمدنی،سیدغلامرضاکاظمیدینان،مرادعلی
صدر،عبدالحسینسیفاللهی،اصغرمهتری،سارامیرحیدری،عاطفه

خوشکاموعلیمیرحیدری

تلفکس:   66948635   تحریریه: 66948851
سازمان آگهی ها: 66948746 - 66948320

09380358200 - 09121113894
مد                        یریت: 66948478 - 09128451957

صد                        ای مشاور: 66948851 - 09361113894
چاپ: هم میهن فارس

تلفن: 
66948932-66948746

نشانی: تهران،خیابان
جمهوریاسـلامی،خـیابـان

اسکندریجنوبی،کوچه
پایدار،پلاک6،طبقهآخر
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ارزش هر کسی آن چیزی است که نیکو انجام دهد.امام علی)ع(: قیمَهُ کُلِّ امْرِء ما یُحْسِنُ. 

شهادت امام محمد تقی )ع( »جواد الائمه« تسلیت باد 

همکاری بانک تجارت و فروشگاه های 
زنجیره ای رفاه کلید خورد

بانک تجارت و شرکت فروشگاه های زنجیره ای رفاه به منظور اعطای تسهیلات 
۲۴0 میلیون ریالی خرید کالای داخلی در قالب طرح پیوند ایرانی تفاهمنامه 
بانک تجارت، مراسم امضای  امضا کردند.به گزارش روابط عمومی  همکاری 
#رفاه  #بانک-تجارت و شرکت فروشگاه های زنجیره ای  تفاهمنامه همکاری 
معاون  شریفیان  با حضور  و  بانک  این  میزبانی  به  مردادماه  دوم  چهارشنبه 
مدیرعامل بانک تجارت، محمدی مدیرعامل این شرکت و طبری مدیرعامل 

شرکت ایران کیش برگزار شد.
شریفیان در این مراسم با اشاره به نامگذاری سال ۱۳۹8 از سوی رهبر معظم 
انقلاب با عنوان #رونق-تولید، امضای تفاهمنامه با فروشگاه های رفاه را در 
راستای تحقق این شعار دانست و گفت: بانک تجارت با توجه به ماموریت ذاتی 
خود، حمایت از بخش های تولیدی کشور را در برنامه دارد و همکاری با شرکت 
فروشگاه های زنجیره ای رفاه به منظور اعطای تسهیلات خرید کالای داخلی دقیقا 

با همین هدف انجام می شود.
معاون مدیرعامل بانک تجارت با بیان اینکه همکاری دو طرف در قالب طرح 
#پیوندایرانی ارتباط مستقیمی با ایفای مسئولیت های اجتماعی خواهد داشت 
افزود: در این طرح با هدف حمایت از خانواده ها و رونق تولید کالای ایرانی تعداد 
۱0 هزار فقره تسهیلات خرید کالای ساخت ایران به مبلغ ۲۴0 میلیون ریال با 

سود ۱8 درصد و اقساط ۳٦ ماهه اعطا می شود.
شریفیان با اشاره به اینکه تمامی شعب بانک تجارت به عنوان عامل پرداخت این 
تسهیلات فعال خواهند بود گفت: زمان آغاز اجرای طرح پیوند ایرانی از دوازدهم 
مردادماه همزمان با سالروز ازدواج مبارک حضرت علی )ع( و حضرت فاطمه زهرا )س( 
تعیین و مقرر شد حداکثر ظرف ۳0 روز پس از ثبت درخواست متقاضی، تسهیلات 

پرداخت شود.
محمدی مدیرعامل شرکت فروشگاه های زنجیره ای رفاه نیز با بیان اینکه امضای 
تفاهمنامه همکاری با بانک تجارت نقطه عطف مبارکی در گسترش همکاری ها 
خواهد بود گفت: بانک های کشور حمایت از تولید کالای ایرانی را با روش های 
مختلف پیگیری می کنند اما تفاوت طرح پیوند ایرانی در این است که ضمن 
حمایت از خانواده های ایرانی، از طریق تحریک تقاضا و افزایش خرید کالای 
ایرانی گامی بلند در جهت رونق تولید و کاهش بهای تمام شده کالا برداشته 

خواهد شد.
مدیرعامل شرکت فروشگاه های زنجیره ای رفاه با اشاره به اینکه هدف شرکت، 
همکاری استراتژیک در کنار بانک تجارت توام با حفظ منافع دوطرف است، اضافه 
کرد: با توجه به ظرفیت های گسترده بانک تجارت و فروشگاه های زنجیره ای رفاه 
و طیف عظیم مشتریان دو طرف، بی شک امکان توسعه همکاری ها در سطوح 

بسیار بالاتر فراهم است.

معاون مدیرکل محیط زیست تهران:

ایران خودرو تمامی انتظارات محیط زیستی را برآورده کرده است
معاون مدیرکل و سرپرست اداره 
محیط زیست شهر تهران با بیان این که 
تمامي محصولات ایران خودرو منطبق 
 4 یورو  آلایندگي  استانداردهاي  با 
تولید مي شوند، تلاش هاي زیست 
محیطي ایران خودرو را قابل ستایش 
تمام  خودرو  ایران  گفت:  و  خواند 
انتظارات و توقعات سازمان حفاظت 
محیط زیست را انجام داده و عملکرد 

رضایت بخشي داشته است.
انتظارات  تمامی  خودرو  ایران 
محیط زیستی را برآورده کرده است

مسعود  ایکوپرس،  گزارش  به 
زندی در نشستي با مدیر مسئولیت 
پذیري ایران خودرو، با تاکید بر اهمیت 
مدیریت صحیح بخش هاي مرتبط با 
محیط زیست از جمله فاضلاب هاي 
صنعتي و پسماند در واحدهاي صنعتي 
گفت: در حوزه صنعت خودرو علاوه 
استانداردسازي  فوق  موارد  بر 
ترین محور مورد  اصلي  خودروها 

توجه ما است.
خودرو  ایران  در  افزود:  زندی 
شده  انجام  مفیدي  بسیار  اقدامات 
است، فاضلاب هاي صنعتي به درستي 
طبق  خروجي ها  و  مي شود  تصفیه 
استانداردهاي زیست محیطي است. 
پساب  از  استفاده  شرایط  این  در 
خروجي تصفیه شده قابلیت استفاده 
دارد که کاهش مصرف منابع آب را به 

دنبال داشته است.
زیست  محیط  اداره  سرپرست 
شهر تهران با بیان این که در همه حوزه 
ها از جمله بازیافت لجن در سالن هاي 
پسماند  عملیاتي  مدیریت  و  رنگ 
اقدامات بسیار خوبي انجام شده که 
مي تواند براي سایر خودروسازان الگو 

باشد افزود: در حوزه آب و انرژي نیز 
اقدامات بسیار ارزشمندي انجام شده 
است. ایران خودرو مي تواند الگویي 
براي رونق تولید و کاهش مصرف 

انرژي باشد.
زندی تصریح کرد:  انتظاري به جز 
این از ایران خودرو نمي توان داشت،  
صنعت  براي  افتخاري  شرکت  این 

کشور و تمامي مردم است.
کرد:  تاکید  حال  عین  در  وي 
محیط  حفاظت  سازمان  انتظارات 
زیست فراتر از قوانین و مقررات و 
انرژي  مصرف  کاهش  به  معطوف 
مرتبط به تغییر اقلیم است. ما باید به 
سمتي حرکت کنیم که با مستندسازي 
کاهش مصرف انرژي و تولید کربن 
کاهش  در  چقدر  که  دهیم  نشان 
عمل  موفق  اي  گلخانه  گازهاي 

کرده ایم.
براي  آمادگي  اعلام  با  زندی 
پیگیري  و  خودرو  ایران  از  حمایت 
انتظارات این خودروساز گفت: عملکرد 
ایران خودرو در حوزه هاي مرتبط با 
و  بوده  خوب  واقعا  زیست  محیط 
امیدواریم با ادامه این روند شاهد 
محیط  حوزه  در  بیشتري  تحولات 

زیست باشیم.
در این نشست مدیر مسئولیت 
پذیري ایران خودرو نیز از برقراري 
رویکردي نو در ارتباط با فعالیت هاي 
زیست محیطي در ایران خودرو خبر 
داد و گفت: ما منتظر ابلاغ و یا اخطاري 
ناظر محیط  از سوي سازمان هاي 
صورت  به  و  مانیم  نمي  زیست 
داوطلبانه نقاط بهبود را شناسایي و 

براي رفع آن برنامه ریزي مي کنیم.
نادره رضایي با اشاره به اقدامات 

گسترده اي که در ایران خودرو در 
زیست  اهداف  به  دستیابي  مسیر 
محیطي صورت گرفته اظهار کرد: در 
بخش هاي مختلف ایران خودرو از 
جمله سالن هاي رنگ، خدمات شهري، 
اقدامات  انرژي و عمران  مدیریت 
ارزشمندي انجام شده و نتایج خوبي 

کسب شده است.
خلاقانه  افکار  کرد:  تصریح  وي 
معطوف به بهبود مستمر در تمامي 
حوزه هاي ایران خودرو وجود دارد به 
گونه اي که اقدامات زیست محیطي و 
بر  علاوه  شده،  انجام  مسوولانه 
اثربخشي در روند فعالیت هاي این 
ایجاد  با  هزینه،  کاهش  و  شرکت 

یا باشگاه  امکاناتي مانند درمانگاه و 
ورزشي، بار زیادي را از دوش جوامع 

محلي و همجوار برداشته است.
رضایي ادامه داد: با این که پیشران 
تحریم هاي ظالمانه، صنعت خودرو 
کشور بوده اما ما همچنان جلو مي 
رویم و به فکر توسعه و بهبود هستیم.

وي افزود: ایران خودرو مجموعه 
عظیم، پیشرو و پرتواني است که به 
دنبال رقم خوردن اتفاقات خوب در 
حوزه محیط زیست است که امیدواریم 
سیاست گذاران با تسهیل بستر، این 
خودروساز را یاري کنند. ایران خودرو 
مي تواند به عنوان الگویي براي سایر 

شرکت هاي صنعتي مطرح باشد.

جلسه  این  در  است،  گفتني 
دستارودهاي محیط زیست،  اقدامات 
موثر زیست محیطي در سه حوزه 
آب،  خاك و هوا تشریح شد. حوزه 
سازگاري فرآیندهاي تولید با محیط 
زیست، استقرار سیستم ایزو 14000 و 
با  تعامل  و  مدیریت محیط زیست 
ارایه  گزارش  محورهاي  از  جامعه، 
شده بهسر پرست اداره محیط زیست 

شهر تهران بود.
پس از این نشست سرپرست اداره 
محیط زیست به اتفاق هیات همراه از 
خودرو،  آلایندگي  تست  مرکز 
تصفیه خانه بهداشتي و صنعتي و مرکز 
بازیافت ایران خودرو بازدید کردند.


